
Kamniški (jBCAN 
Predlog odloka o ureditvi 
cestnega prometa na 
območju občine Kamnik 

ZA VEČ 
REDA IN 
VARNOSTI 
V 
PROMETU 

Občinski svet je na se
ji 28. junija v prvi raz
pravi obravnaval pred
log odloka o ureditvi 
prometa na območju ob
čine Kamnik. O razpravi 
svetnikov smo poročali 
že v prejšnji številki. Ker 
gre za odlok, ki prav go
tovo zanima veliko Števi
lo občanov, na 3. strani 
povzemamo vsebino 
predloga odloka, ki ga 
bo občinski svet spreje
mal na jesenski seji. 

(Nadaljevanje na 3. strani) 

Št. 14 

Krajevna skupnost 
Šmartno je praznovala 

V spomin na požig vasi Gradišče nad Šmartnim, 12 ustreljenih in 
sežganih moških ter pregon žensk in otrok v nemška taborišča Kra
jevna skupnost Šmartno praznuje svoj krajevni praznik. 

8. julija 1942 so zaradi izdaje o sko poslopje, ki je stalo v bliži-
sodelovanju krajanov z N O B vse ni sedanjega spomenika in nato 
Gradišče obkolili nemški vojaki, vse skupaj zažgali. Dvanajst vaš-
Takoj so zgrabili vse moške, j im kih hiš so uničili, ženske in ot-
prestrelili noge, da ne bi zbežali, roke pa odpeljali v Goričane in 
dvanajst so jih zaprli v gospodar- (Nadaljevanje na 2. strani) 

Skupina udeležencev pred obnovljenim spomenikom NOB. V drugi vrsti z leve 
proti desni predsednik Območnega združenja borcev iz Kamnika Matevž Ko
šir, poleg njega predsednik KS Šmartno Tone Rajsar in drugi udeleženci sre
čanja. STANE SIMŠIČ 

Čestitke župana Smolnikarja Kamničanki Damjani Virman, svetovni prvakinji v ekipnem 
kadetskem tekmovanju v kegljanju in državni prvakinji med kadetinjami 

Vztrajno in trdo delo 
je poplačano z zlatom 

V Kamniškem občanu smo že poročali o izjemnem uspehu obetavne mla
de kamniške športnice Damjane Virman, ki v letošnji kegljaški sezoni kar 
niza uspeh za uspehom. Dijakinja prvega letnika kamniške gimnazije je čla
nica kadetske državne reprezentance v kegljanju in državna prvakinja po
samezno v kategoriji kadetinj. Na svetovnem prvenstvu v kegljanju za ka
dete v Celju pa je s sotekmovalkami Potokarjevo, Oluvičevo in l/grinovo 
xv»je trdo in vztrajno delo kronala z zmago in naslovom svetovne prvaki
nje v ekipnem kadetskem tekmovanju v kegljanju. Tako je poleg odbojkar-
jev, alpinistov in kolesarjev tudi Damjana Pirman dokazala, da imamo v 
Kamniku nekaj perspektivnih športnih področij in športnikov. 

ga Športa povsem neustrezni. S 
takšnimi težavami se sooča tudi 
obetavna Damjana Pirman, ki tek
muje za Kegljaški klub Eta Kam
nik, saj se mora na treninge vo
ziti v Ljubljano. Tudi župan se za
vzema za čimprejšnjo rešitev 
prostorskega problema kamniške
ga kegljanja, zato so postopki za 
izdajo gradbenega dovoljenja za 
izgradnjo kegljišča že stekli. 

Franc Spruk, strokovni vodja 
Kegljaškega kluba Kamnik, je ob 
izjemnem uspehu Damjane pohva
lil njeno dobro, zavzeto delo, psi
hično in tekmovalno zrelost, pa 
tudi vztrajnost staršev, ki jo pod
pirajo, ludi finančno, in jo vozi-

Tudi župan Anton Tone 
Smolnikar je Damjani ob njenih 
uspehih čestital in j i izročil da
rilo ter ob tej priložnosti spre
govoril o problematiki in raz
voju Sporta na Kamniškem, ki 
je v zadnjih dveh letih, tudi za
radi spremenjenega načina fi
nanciranja, nekoliko v zatonu. 
Boljše pogoje pričakujejo ob 
vključitvi vseh športov in šport
nikov v enotno športno zvezo, 
ki naj bi zagotavljala pravično 
razdelitev denarnih sredstev 
različnim športnim področjem. 
Predvsem pa naj bi vzpodbuja-

razvoj Športov s svetlo pri-L 
hodnostjo. 

Kegljanje je eden izmed špor
tov, ki ima v Kamniku že dol-
BOletno tradicijo. Ob izgubi kam
niškega kegljišča so seveda po
goji za treniranje in razvoj te

in Internetu: 

Uspešno kegljačko Damjana Pirman je sprejel tudi župan Anton Tone Smol
nikar in ob tej priložnosti s strokovnim vodjem Kegljaškega kluba Kamnik 
Francem Sprukom spregovoril o reševanju prostorskega problema kamniš
kega kegljišča. 

jo na treninge v Ljubljano. Glede 
izgradnje kegljišča v Kamniku, ki 
bo zagotavljalo ustrezne pogoje za 
treninge tekmovalcev in hkrati re
kreacijo za vse občane, je pove
dal, da so zadeve dobro začete, 
prizadevajo pa si za čimprejšnji 
začetek gradnje, saj bi radi še v 
letošnjem letu objekt »spravili pod 
streho«. Kamniški kegljaški klub 
pa je začasno našel prostor za tre
ninge v Domžalah, saj so s tam
kajšnjim klubom, ki je po uspehih 
sicer dve ligi nižje, združili sile, da 
bodo zagotovili pogoje razvoju 
kegljaškega športa, ki ima vse več 
privržencev in upov <uc1i med mla
dimi. 

SAŠA MEJAČ 

tudentski 

•Servis 

Kamnik 
Glavni trg 23 — 
Kamnik 

100% ZALAGANJE ZASLUŽKOV - od šestih do dvonojstih ur 

ZASLUŽKOFON 722 60 00; preverjanje nakazil 

NAROČANJE NAPOTNIC po telefonu 83 17 058 

Leto X X X I X Kamnik, 20. julija 2000 

Kamniška igrišča za odbojko na mivki so ena najbolj priljubljenih točk, kjer se srečujejo odbojkarji in 
vsi, ki si želijo rekreacije, sprostitve in zabave. Na igrišču in ob njem je vselej živahno, ekipe pa se po
merijo tudi na različnih turnirjih. V naslednjih dneh bomo lahko spremljali kar nekaj zanimivih tekem, 
saj bo že v soboto, 22. julija, tradicionalni turnir trojk. Finalni turnir državnega prvenstva za dečke in 
deklice bo na igrišču ob kamniškem bazenu v sredo, 26. julija, open turnir v četrtek, 27. julija, masters 
turnir pa v petek in soboto, 28. in 29. julija. Prav gotovo bodo zanimive tekme odbojke na mivki, ki po
staja vedno popularnejši šport poletnih mesecev ali vsaj postavni igralci in igralke privabili na kamniško 
igrišče številne navijače in gledalce, ki dopustniške dni preživljajo doma. 

SAŠA MEJAĆ 

CVETLICO M VSAKO POLICO JJV GREDICO... 
Će se ozremo naokrog, lah

ko opazimo, da je naša okoli
ca vedno prijaznejša, vsako le
to bolj urejena in lepša z veli
ko cvetja, zelenja, urejenimi ze
lenicami in vrtovi. Urejanje 
okolice domov je tudi v naših 
krajih postalo priljubljena aktiv
nost v prostem času, v lastno 
zadovoljstvo in seveda v ponos 
kraju. Cvetje v vrtu, na oknih 
in balkonih pa še dopolnjuje 
urejenost in lep videz naSih do
movanj. Našo pozornost pa je 
pritegnila izredno skrbno ure
jena okolica domovanja Hoče-
varjevih na Usnjarski cesti 10 v 
Kamniku. Poleg skrbno obdela
nega, negovanega vrta in sadov
njaka, že vseh osemnajst let, od
kar so se vselili v hišo, gospa 
Rezka goji res čudovite rože v 
vrtu, na oknih in balkonih. Pri 
zalivanju j i večkrat pomaga 
mož Lojze, saj tako bujno cve
toče veselje, ki ga najdemo na 

prav vsakem koraku, zahteva ve- line, ki hvaležno vračajo trud, je 
liko hrane, pozornosti in pros- tega vreden 
tega časa. Toda, že sam pogled 
na cvetoče in lepo rastoče rast- SAŠA MKJAČ 

Kako dobro poznamo 
svojo občino? 

Tokrat smo v uredništvu pre
jeli več odgovorov kot običajno, 
saj leži naselje BUC, ki je bilo na 
sliki v prejšnji številki, ob glav
ni cesti skozi Tuhinjsko dolino. 
Slikano je bilo s ceste v Sidol, ki 
se odcepi od glavne ceste malo 
naprej od Buča, tik pred Šmart

nim. Naj za nedomačine povemo 
še to, da se Buč po domače ne 
izgovarja Buč. ampak Bč. 

Žreb je izmed pravilnih odgo
vorov izbral Jano Janežič iz Ko
vinarske 16 v Kamniku, ki pre
jme knjižno nagrado v knjigarni 
Kočna v Kamniku. 

www.studentski-servis.com Foto: Bojan Pollak 

Tudi tokrat ostajamo v Tu
hinjski dolini in sprašujemo po 
imenu naselja, v katerem stoji ta 
imenitni dvojni kozolec. Mogo
če si ga bo kdo celo ogledal, saj 
je resnično pravo mojstrstvo 
slovenske arhitekture. Odgovo
re pričakujemo do srede, 30. av
gusta, na naslovu Kamniški ob
čan. Glavni trg 24, Kamnik. Iz
med pravilnih odgovorov bo 
žreb izbral prejemnika knjižne 
nagrade, ki jo poklanja trgovsko 
podjetje Vele. 

f ' 
Naslednja, podopuslniška 
številka Kamniškega obča-

{ na bo med vami pred Dne-
I vi narodnih noš - 6. septem-
1 bra. Kot vsa leta doslej, si 
j bomo v avgustu nabirali 

novih moči za nadaljnje de
lo pri ustvarjanju Kamniš-

, kega občana. Vaše članke 
t, pričakujemo do srede, 
\ 30. avgusta; oglase, zuhva-
\ le in obvestila pa do pone

deljka, 4. septembra. 
I Prav vsem pa želimo lepe in 

srečne počitnice! 
V . , 

http://www.studentski-servis.com
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Krajevna skupnost 
Šmartno je praznovala 
Nadaljevanje s 1. strani 

čez nekaj dni v nemško taboriš
če. 

Na spomeniku v Šmartnem so 
napisana imena umrlih v tistih 
dneh leta 1942 in padlih v ćasu 
N O B . Spomenik je skupaj z 
okolico lepo na novo urejen, za 
kar so sredstva prispevali KS 
Šmar tno in Občina Kamnik, 
mnogo pa tudi krajani, pred
vsem s prostovoljnim delom. 

V nedeljo, 9. julija, jc bila 
pred spomenikom zbrana mno
žica krajanov, in drugih iz bliž

nje okolice in tudi iz Kamnika. 
Predsednik KS Šmartno Tone 

Rajsarje v nagovoru spomnil na 
tragične dogodke iz osvobodilne 
vojne, zatem pa prešel na trenut
ne naloge KS. Naštel je vrsto 
opravljenih del - napeljavo jav
ne razsvetljave v zgornjem delu 
Šmartna, uredili so plazovito ob
močje na cesti v Stcbljevku, 
zgradili avtobusni postajališči v 
Buču, kupili betonske cevi za Si-
dol, asfaltirali cesti v Prapročah 
in Ravnah. Vse to pa so lahko 
dosegli in naredili le z dobrim 
sodelovanjem s krajani. 

T U R I S T I C N O - I N F O R M A C I J S K I 
C E N T E R O B Č I N E K A M N I K 

GLAVNI TRG 23, KAMNIK 
TEL: 01 /839-14-70, FAKS: 01/831-81-19 

e-mail: infocenter.kamnik@siol.net; http://www.kamnik.si 

K O L E D A R PRIREDITEV 

ZVEZA KULTURNIH ORGANIZACIJ KAMNIK 
Japljeva 2, Kamnik, tel.: 01/831-75-56 

musica aeterna festival 
Sobota. 22. iuliia. ob 20. uri 
Kamnik, Galerija Veronika 
Hermina HUDNIK, klavir, Milan HUDNIK, violončelo. 
Vstop s prostovoljnimi prispevki! 
Sobota. 5. avgusta, ob 20. uri 
Mekinje pri Kamniku, župnijska cerkev 
BAROČNI TRIO 
Paolo Caligaris - fagot, Paola Poncet - čembalo, Matej Šare - oboa. 
Vstop s prostovoljnimi prispevki! 
Nedelja. 6. avgusta, ob 19. uri 
Galerija Veronika, Kamnik 
Odprtje razstave instalacij z likovne delavnice Sklada R Slovenije 
za ljubiteljske kulturne dejavnosti: BRDA 2000. 
Razstava bo odprta do konca avgusta. 
V septembru napovedujemo: 
Nedelja. 3. septembra, ob 20. uri 
Kamnik, Glavni trg 
Koncert Severnobavarskega mladinskega pihalnega orkestra 
(Nordbaverischen Jugendblasorkester) 
Sooraanizaciia: Bavarsko slovensko društvo in Kozjanski park Podsreda. 
Vstop prost! 
(V primeru slabega vremena bo koncert v avli Šolskega centra R. Maistra, Kamnik) 
Četrtek. 21. do nedelje, 24. septembra 
Kamnik 
Dnevi evropske kulturne dediščine 
Zgodovina mest: Začelo se je z A. 
Grofje Andeški - s skupno zgodovino na poti v Evropo. 
Mednarodni simpozij s spremljajočimi prireditvami. 
Vstop prost! 

SO 
MATIČNA KNJIŽNICA KAMNIK 
Ljubljanska 1, tel.-. 01/831-25-97 

Od ponedeljka. 24. 7.. do petka. 28. 7.. od 11 • do 12.30 
DELAVNICA »LAHKO BEREŠ HITREJE« 
Nauči se hitrega in učinkovitega branja. Metode, tehnike, vaje. Primemo za 
učence od 5. razreda dalje. Cena: 2.000 SIT. Vodi: Andreja Štorman, prof. 

SO 

BUDNARJEVA MUZEJSKA HIŠA 
Zg. PalOVČe 5, tel.: 01/831-20-62, 041/545-580 
Budnarjeva hiša bo zaprta do 1. septembra. 
Za večje skupine je možen predhodni dogovor. 

MLADINSKI CENTER KAMNIK 
Glavni trg 23, Kamnik, tel.: 01/831-54-77,041/957-609 

Vsako soboto od 10. do 12. ure, na Sutni 
OTROŠKI BOLŠJI TRG z ročno-ustvarjalnimi delavnicami 
* knjige, učbeniki, igrače, športni rekviziti, posterji, sličice 
Vsak torek od 11. do 13. ure 
Igrišče - Klavčičeva ulica 
ZABAVNE IGRE NA VAŠEM IGRIŠČU (brezplačno) 
Vsak četrtek od 11. do 13. ure 
Igrišče pri Osnovni šoli Duplica 
ZABAVNE IGRE NA VAŠEM IGRIŠČU (brezplačno) 
Od 24. 7. do 28. 7.. od 11. do 12. ure 
Na igrišču O.Š. 27. julij 
KOTALKARSKO-ROLERSKI TEČAJ 
Cena: 5 dni -1.000 SIT, inf. Teja: 041/564-918. 
31. 8.. 1.9. in 2. 9. od 10. do 13. ure 
Na Šutni: MALA ŠUTNA 
Vabljeni mladi ustvarjalci 
* Slikanje, risanje, modeliranje,... 

Kamniški občan - Ustanovitelj Občina Kamnik, izdajatelj Bistrica, d .0.0, 
Kamnik. 
Odgovorna urednica Saša Mejač, univ. dipl. ekon. Tehnični urednik Franci 
Vidic. Na podlagi mnenja Ministrstva za kulturo sodi časopis med 
proizvode informativne narave na katere se na podlagi Zakona o 
DDV obračunava davek na dodano vrednost po stopnji 8%. Kamniški 
občan izhaja dvakrat mesečno v nakladi 10.200 izvodov in ga prejemajo 
vsa gospodinjstva občine Kamnik breplačno. Naslov uredništva: Ka
mnik, (ilavni trg 24 (občina), teUfaks: 061/83-91-311, 041/662-450. Žiro 
račun: Bistrica, d.0.0, 50140-601-281496. Nenaročenih člankov in fotografij 
ne honoriramo. Rokopisov in fotografij ne vračamo. Tisk Delo - TCR, 
d.d. Ljubljana. 

Predsednik mestne organizaci
je Zveze borcev Kamnik Alojz 
Konda je v svojem prispevku 
kritično govoril o nekaterih do-
godkih zadnjega časa, ki nam ni
so ravno v ponos. Tudi uničeva
nje posameznih spominskih obe
ležij N O B nam ni v čast. Ude
ležencem je nato govoril o umi
ritvi političnih razmer pri nas, 
o mednarodnem dogajanju, na 
koncu pa pozval, da strnemo 
svoje vrste in s tem ohranimo 
narod in slovensko prihodnost. 

Med udeleženci so bili neka
teri borci N O B , aktivisti in 
mnogi potomci nekdaj umrlih v 
vasici Gradišče. Slovesnosti se je 
udeležil tudi predsednik Območ
nega združenja borcev in ude
ležencev N O B Kamnik Matevž 
Košir. 

V prijetnem kulturnem pro
gramu je nastopila skupina Kul
turnega društva Šmartno: Urška 
Vrankar, Helena Legedič in Igor 
Zavbi. Citirali so več del na te
matiko N O B kot spomin na 
umrle žrtve, govorili so o gro
zotah vojne, ki se ne bi smele 
nikoli več ponoviti. 

Svoje videnje takratnih do
godkov, 8. julija 1942, je napisala 
Marjeta Drolc, ki je vse vojne 
grozote občutila sama. Zapise 
pa namenja mlajšim, da ta čas 
ne bi bil nikoli pozabljen in da 
se nikoli več ne bi povrnil. 

Po zaključku programa se je 
predsednik KS Šmar tno Tone 
Rajsar zahvalil vsem obiskoval
cem za številno udeležbo in 
vsem nastopajočim v programu. 

S T A N E SIMŠIČ 

Ob 30. dnevih narodnih noš (III,) 

Doslej že 900 plinskih priključkov 

ZA PETINO CENEJŠE OGREVANJE 
»S koncesijsko pogodbo o iz

gradnji plinovodnega omrež
ja v občini Kamnik pred tremi 
leti smo se zavezali, da bomo 
na območju mesta Kamnik 
zgradili 42 km plinovodnih 
vodov. Temu cilju smo se sedaj 
že približali, saj smo do konca 
lanskega leta položili že 
40,1 km plinovoda, nam je v 
pogovoru le dni dejal Lojze 
Babic, dipl. ing., odgovorni 
vodja projekta pri Adriaplinu. 

Medlem, ko so lansko leto 
zgradili 10 km omrežja, pa SO 
letos že položili 2300 metrov 
vodov, predvsem na /'o/z na 
Poljane, na Kovinarski, Ne-
veljski in na Drnovškovi ulici. 
Naročniki plinskih priključkov 
na slednjih dveh ulicah se bo
do prihodnjo sezono že lahko 
greli z zemeljskim plinom. Od 
večjih porabnikov prav sedaj 
priklapljajo kamniško Pekar
no Žito. 

Sedaj so se s plinovodom že 
podali preko Bistrice v trgov-
sko-poslovno cono ob obvozni
ci, jiroti Palovški in na Zgor
nje Perone). Prihodnje leto pa 
jiride na vrsto Cesta treh tal
cev, Cesta dr. Tinela Zajca, Ko-
tarjeva ulica in še kaj. Razis
kali bodo tudi interes za nove 
plinske priključke v Nevljah. 

Na vprašanje, koliko prik
ljučkov so doslej zgradili na 
območju Kamnika, je ing. Ha 
bič odgovoril, da je bilo doslej 
zgrajenih 900priključkov, od 
lega 510 V individualni! 1 hi 
Šah, 50 komercialnih priključ
kov v firmah, 4 večje kotlovni
ce v blokih z okrog 200 slano 
vonji Ud. Seveda nekateri prik

ljučki še niso aktivirani iz različ
nih razlogov, predvsem tam, 
kjer so šele pred nedavnim na
bavili nove kotle za kurilno olje, 
pa se jim zdi prevelik strošek, da 
bi jih sedaj takoj zavrgli. 

Ker seje le dni za 7% podražil 
ludi zemeljski plin, nas je s< •reda 
zanimalo, kakšni so stroški kur
jenja s tem ekološko najčistejšim 
kurivom. 

»V pretekli kurilni sezoni smo 
spremljali porabo plina in s tem 
jiovczane stroške pri 220 do 
330 (vpoprečju 288) naročni
kih v individualnih hišah na 
območju Rakovnika, Bakov-
niške, h'. Paglavca, Jamove, 
Jenkove, Jurčičeve, L Sliasny-
ja, Rozmanove, Toma Brejca 
in Ulice Vilka Rožiča. Podatki 
so pokazali, da so v teh hišah v 
času kurilne sezone od lanske 
ga septembra do vključno letos 
njega maja. porabili povprečno 
na hišo po 1767 m' plina in da 
so povprečni stroški kurjenja v 
sezoni znašali 106.436 SIT. Ker 
je bila. v maju povprečna pora
ba na hišo 44 m f na hišo, smo 
ustrezno količino predvideli tu
di za poletne mesece in tako do
bili podatek, da ho enoletna po
raba plina na hišo znašala 
1000 m1, kar naj bi pomenilo 

približno 118.000 SIT letnih 
stroškov za ogrevanje in za loj) 
lo vodo, marsikatera hiša pa ze
meljski plin uporablja tudi v ku
hinji. Proučili smo tudi porabo 
in stroške ogrevanja v stano
vanjskih blokih na ljubljan
ski. Kranjski in JakojHčevi 
ulici ter ugotovili, da so bili pri 
povprečno 200 stanovanjih (po 
vprečna poraba 1161 m1) stroš

ki ogrevanja in tople vode v 
kurilni sezoni dobrih 73 ti
sočakov na stanovanje, za 
vseh 12 mesecev jxi stroški ne 
bodo presegli povprečnih 81 ti
sočakov,« pravi ing. Babic in 
dodaja, da si lahko vsak sam 
izračuna, koliko je kurjenje z 
zemeljskim plinom cenejše od 
kurjenja z drugimi kurivi. Na
vzlic zadnji (julijski) podražit
vi plina za 8%. (odslej bodo 
stroški za m' plina pri 
1800 m' letne porabe znašali 
okrog 68SIT/m'), je ogrevanje 
s plinom še vedno četrtino do 
petino cenejše od ogrevanja s 
kurilnim oljem. Cena kurilne 
ga olja se je namreč v letu sko
raj podvojila. 

Razumljivo, da naročnike 
zanimajo tudi stroški investi
cije v plinsko instalacijo. Po 
mnenju našega sogovornika 
so se ti stroški zaradi precejš
nje konkurence; izvajalcev 
bistveno znižali. Tako je mo
goče priti do plinske instalaci
je skupaj s //finskim kotlom v 
zasebni hiši že za 280 do. jOO 
tisočakov. Pri tem pa je mogo
če koristili tudi ugodno posoji 
lo ekološkega sklada. 

Kol nam je povedal ing, Ba
bic, je vse večje zanimanje za 
zemeljski plin tudi v drugih 
slovenskih občinah. Letos je 
Adrtdplin, ki se je lani združil 
s Slovenskimi plinovodi, dose
danjim 12 občinam, kjer ima 
koncesijo za gradnjo omrežja, 
in distribucijo zemeljskega pli
na, dodal še občine Vipava, 
Krško in Brežu e. 

FRANC SVETIH J 

Vrhunec in predah v sedemdesetih letih 
Od leta 1969, torej od 4. dne

va narodnih noš, do leta 1973 
so prireditev organizirali vsako 
drugo leto. Menda so menili, da 
bo prireditev zanimivejša, če se 
ne bo ponavljala vsako leto, pa 
tudi turističnim zagnancem so 
že nekoliko pohajale moči. Za
to so si morale malo oddahni
ti. 

Po enoletnem premoru se je 
septembra leta 1971 na 5. dne
vu narodnih noš zbralo na 
kamniških ulicah že preko 800 
narodnih noš. Poleg številnih 
Gorenjcev in Belokranjcev so 
v Kamnik prihiteli tudi Sloven
ci iz zamejstva, iz Kanalske 
doline, Benečije in s Koroške. 
Prvič je na prireditvi sodelo
vala tudi folklorna skupina iz 
pobratene Slavonske Požege. 
Na poti skozi staro mesto je 
sprevod narodnih noš prv ič 
krenil na grad Zapricc, kjer je 
na prireditvenem prostoru ob 
starih tuhinjskih kašcah zaples
alo deset fo lk lorn ih skupin. 
Števi lne noše in obiskovalce 
zelo uspele prireditve je po
zdravil predsednik Turis t ične
ga druš tva dr. Svetozar Fran-
tar. Za gostinsko pos t režbo pa 
je dobro poskrbel takrat že 
bivši hotelir na Ve l ik i planini 
Zorman. 

Za 6. dneve narodnih noš 
2. septembra leta 1973 so deja
li , da so bili do takrat najbolj 
obiskani in najbolje organizira
ni. Sprevod je krenil izpred ki
na Dom skozi mesto do Zapric 
in nato nazaj na Trg prijatelj
stva za Malograjskim dvorom. 
Kronist, prof. Ivan Zika, jc tak
rat v Kamniškem občanu zelo 
podrobno opisal udeležbo na
rodnih noš iz posameznih kra
jev. Tako jc med prvimi šlo v 
sprevodu 22 Rezijanov, godba 
iz' Nabrežine pri Trstu, sledilo 
j im je 35 noš iz Ukev v Kanal
ski dolini, pa 50 noš iz Tfsta, 
Prošeka, Kontovelj, Velikega 
Repnja in drugih krajev v tržaš
ki okolici . Prvič je prišla v 
Kamnik skupina 20 noš iz Zilj-
ske doline, največ iz Zahomca. 
Veliko pozornosti so vzbudili 
tudi Ribničani s svojimi krošnja
mi suhe robe, ki so takrat pr

vič sodelovali na kamniški pri
reditvi. Prvič so prišli v Kam
nik tudi Prekmurci iz Bcltincev 
in Črešnovcev s svatbenim po-
zvačinom. 

Med nošami jc bilo tudi 20 
udeležencev iz. Por to roža , 87 
noš iz Bele krajine, 30 mladin
skih narodnih noš iz Preddvo
ra. Tudi bližnja okolica Kamni
ka je bila v sprevodu zelo dob
ro zastopana. Med njimi je bi
lo 60 Mengšanov, Kamniško 
Bistrico je zastopala 20-članska 
folklorna skupina in šest plan-
šarjev, številne so bile tudi no
še iz Radomelj, Lukovice, Sta
re Loke, Komende, Nevelj, 
Domžal in od drugod, največ pa 
jc bilo seveda domačinov, Kam-
ničanov. 

Dneva narodnih noš v Kam
niku so se takrat prvič udele
žil člani folklorne skupine iz 
pobratenega Travnika. Za po
pestritev povorke pa so poskr
beli tudi Moravčani , ki so na 
kmečkem vozu prikazali plete
nje kit na kolovratu in Trzinci 
s pr ikazom starih kmečkih 
opraviL 

Treba je tudi omeniti, da so 
prireditev po
leg ljubljanske 
televizije po
snele tudi za
grebška in 
beograjska te
levizija. Slo
venske pro
svetna zveza 
iz Trsta pa je 
po prireditvi 
poslala organi
zatorjem pis
no zahvalo za 
lep sprejem v 
Kamniku. 

7. dneva na
rodnih noš le
ta 1974 so se 
prav tako 
udeležile fo l 
klorne skupi
ne s Koroške 
in Tržaškega, 
poleg- njih pa 
tudi madžar 
ska folklorna 
skupina in 
Lendava. Pri

reditev so, poleg prvega nasto
pa godbe kamniške glasbene 
šole, popestrila tudi godbe iz. 
Vevč, Litostrojska in Zirovska 
godba ter vsakoletni spremlje
valce kamniških narodnih noš, 
godba iz Mengša. Tudi tokrat 
jc bilo osrednje prizorišče sre
di Kamnika, na Trgu prijatelj
stva, na Titovem (sedaj Glav
nem) trgu, pa so postavili vi
sok, lepo okrašen mlaj. 

8. dan narodnih noš leta 1975 
je bil edini že 31. avgusta, na le
po sončno nedeljo. Zato se or
ganizator, Turistično društvo, ni 
kesal za tako odločitev, saj je 
bila naslednja, prva septembrs
ka nedelja že deževna. Takrat
ni tajnik tur is t ičnega druš tva 
Alfonz Skala je v šali dejal, da 
imajo organizatorji naročeno le
po vreme in je to nedeljo imel 
res prav. 

Po nekaterih predstavitvah 
folklornih skupin na Trgu pri
jateljstva, je predstavnik folklor
nih skupin iz vse Slovenije in 
zamejstva (iz Radiš na Koroš
kem, s Tržaškega, iz Gorice , 
Ukev, Rezije) sprejel in pozdra
vil predsednik občinske skupšči

ne I rane Svetel j. V popoldan
ski povorki, na čelu katere je 
od prve povorke naprej s kam
niško zastavo ponosno jahal 
Maks Repnik iz Vrhpolja, je so
delovalo okrog 600 narodnih 
noš. Kot posebnost te priredi
tve je treba omeniti, da so se 
za šestimi konjeniki na ćelu po
vorke najprej zvrstili okrašeni 
kmečki vozovi z narodnimi no
šami (v kasnejših sprevodih so 
vozove vedno razporedili v 
zadnjem delu povorke) in da so 
v sprevodu sodelovale štiri god
be, pa tudi to, da so prireditve
ni prostor na Trgu prijateljstva 
prav pred prireditvijo preuredili 
za nastope. Uredili so dvignje
no stopnišče z zaključnim zi
dom in obrobnimi cvetličnimi 
gredicami. 

Po letu 1975 so si organiza
torji tedaj že tradicionalnega 
dneva narodnih noš za tri leta 
spet nekoliko oddahnili. Tako 
so se lahko bolje pripravili na 
naslednjo, deveto prireditev v 
letu 1979, ko je mesto Kamnik 
slavilo 750-letnico prve omem
be v zgodovinskih virih. 

FRANC S V E T E l J 

6. dneva narodnih noš v Kamniku leta 1973 se je udeležilo tudi preko petdeset narodnih noš 
s Tržaškega, ki so se povabilom našega Turističnega društva rade odzivale že od leta 1967. 

mailto:infocenter.kamnik@siol.net
http://www.kamnik.si
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Svetniki sprašujejo in predlagajo 
Kaj kurijo v Stolu? 

Brane Goluhovič je vprašal, ali 
so izdelane meritve onesnaževanja 
zraka zaradi kurjenja v Stolu, kaj 
dejansko kurijo v njihovi kotlov
nici in ali imajo na kurilnih napra
vah vgrajene ustrezne filtre za od
stranjevanje prašnih delcev. 

Nekoliko širše je zastavil vpra
šanje Franc Orešnik, ki je vpra
šal, ali obema izvaj i občinski od
lok o varstvu zraka, ali je že na
rejen kataster onesnaževalcev zra
ka. Zanimalo ga jc tudi, Cc jc ob
čina že zahtevala od republiške
ga inšpektorja pregled kurišč pod
jetja Stol, Titan in drugih velikih 
onesnaževalcev zraka. Predlagal je 
tudi, naj občina od velikih ones
naževalcev, ki nimajo urejenih ku
rišč, zahteva, naj sc priključijo na 
plinsko omrežje. 

Občinska uprava v svojem od

govoru obema svetnikoma pravi, 
da je od vseh podjetij zahtevala 
podatke O virih onesnaževanja 
zraka, na podlagi katerih bo mo
goče vzpostaviti bazo podatkov. 

Svoj odgovor je posredoval tudi 
Inspektorat KS za okolje in pros
tor, ki med drugim pravi, da je in
špektor za okolje in prostor od 
leta 1995 opravljal tudi preglede 
na področju emisije v zrak iz ku
rilnih naprav. V primerili, ko jc 
inšpektor ugotovil, da zavezanec 
nima opravljenih meritev, je to 
odredil Z inšpekcijsko odločbo. 
Na podlagi rezultatov meritev pa 
je odredil sanacijske ukrepe, ki so 

jih zavezanci tudi izpolnili. Tre
nutno poteka inspekcijski posto
pek na področju emisije snovi v 
zrak le Sc v obratu Piroliza d.o.o. 
na Duplici. 

V zvezi s pritožbo krajanov 
Duplice glede emisije iz tovamiš-

PKIPRAVE NA 30. DNKVK NARODNIH NOŠ. Trinajstčlanski pri
pravljalni odbor za letošnjo jubilejno prireditev, ki ga vodi župan Ione 
Smolnikar, je doslej na štirih sejali že oblikoval okvirni program tri
dnevnih prireditev od H. do 10. septembra. Med drugim se je odločil 
letošnji sprevod popestriti tudi Z udeleženci v starih stanovskih in dru
gih oblačilih (starosvetni smučarji, lovci, gasilci, obrtniki in drugi). 

BO KDAJ OB BIS
TRICI REKREACIJ
SKA CONA? 

Občinski svetnik in 
predsednik sveta kra
jevne skupnosti Dupli
ca Franc Orešnik jc na 
zadnji seji občinskega 
svela obrazložil pred
log krajevne skupnos
ti za ureditev sedaj za
puščenega območja 
meti Mlinščico in 
Kamniško Bistrico na 
Duplici. V naši največ
ji krajevni skupnosti 
namreč manjka zele
nih površin ter povr
šin za rekreacijo. Zato 
bo v ta namen prišlo 
še kako prav zbližanje 
ljudi z našo »bistro« 
reko. 

MAI (»GRAJSKA SOSESKA RASTE. Betonski stebri soseske pod 
Malim gradom so sc po letu dni navzlic vsem zapletom žc dvignili 
iz jame nekdanjih Utokovih lužilnic in dosegli svoj vrh. Investitor pred
videva, da bodo prva stanovanja in poslovni prostori vseljivi v prvi 
Polovici prihodnjega leta. 

(is) 

kega dimnika Stola inšpektorat 
pravi,.da je kurilna naprava v stari 
kotlovnici Stola od I. 1. 2000 v las
ti družbe Piroliza d.o.o.. Od leta 
1995, ko je bil opravljen prvi in
špekcijski pregled kurilne napra
ve, izvaja inšpektor za okolje red
no nadzorstvo nad stanjem emi
sije snovi v zrak. Tak pregled jc 
bil nazadnje opravljen 3. 3. 2000. 

Meritve iz avgusta 1999 kaže
jo, da polurne polprečne vrednosti 
ne presegajo s predpisom določe
nih vrednosti. Občasno in krat
kotrajno pa je povečana emisija 
prahu (saj) in ogljikovega monok
sida, kar je po navedbah izvajal
ca meritev posledica nehomoge
nosti goriva in ročnega doziranja. 
Za ureditev tega problema bo in
špektor novemu lastniku odredil 
sanacijski ukrep. 

Glede navedb krajanov, da so v 
družbi začeli uporabljati stari ko
tel, ki je dolga leta miroval, da v 
njem kurijo odpadno motorno 
olje in plastiko ter da ne uporab
ljajo dimnih filtrov, inšpektor pra
vi, da tO ni res. 

Kot kurivo se v kurilni napra
vi, ki jc v stalnem obratovanju, 
uporabljajo lesni odpadki. Za kur
jenje lega kuriva je družba Stol 
leta 1996 pridobila dovoljenja mi
nistrstva. Pri kontrolnih pregledih 
od leta 1995 dalje inšpektor nikoli 
ni ugotovil, da bi za kurivo upo
rabljali odpadno olje ali druge ne
varne odpadke. Kurilna naprava 
pa ima nameščeno čistilno napra
vo dimnih plinov, centrifugalni 
multiciklonski izločcvalcc saj, ki 
tudi deluje. 

Inšpektor za graditev je ludi 
ugotovil, da ima podjetje Piroliza 
za vse objekte izdano uporabno 
dovoljenje, zaključuje svoj odgo
vor Inšpektorat RS za okolje in 
prostor. 

Kdaj zavarovan 
železniški prehod 
v podaljšku Mlakarjeve 
ulice? 

Na nezavarovanem železniškem 
prehodu v podaljšku Mlakarjeve 
ulice, je bilo že veliko nesreč, zad
nja sc je zgodila pred kratkim, 
pravi v svojem vprašanju Marje
ta Humar v imenu svetniške sku
pine SKD in sprašuje, kdaj bo že
leznica nadaljevala z zavarova
njem proge. 

Občinska uprava odgovarja, da 
je po zakonu o železniškem pro
metu javno podjetje odgovorno 
za vzdrževanje in modernizacijo 
obstoječe javne železniške infras
trukture in za opravljanje prome
ta na njej. Upravljalec je zavezan 
tudi za organiziranje in izvajanje 
vzdrževalnih del zaradi ohranjanja 
in izboljševanja prometnih in var
nostnih lastnosti javne železniške 
infrastrukture. 

Iz tega izhaja, da je za varnost 
v železniškem prometu odgovorna 
država. Zato jc za podrobnejša po
jasnila v zvezi z navedenim prime
rom občinska uprava vprašanje na
slovila na Slovenske železnice. 

Prilaščanje struge 
Mlinščice? 

Janez Repanšek je dejal, da je 
občinski svet že nekajkrat ukinil 
javno dobro na delih nekdanje 
Mlinščice in zemljišče prenesel v 
občinsko last. Zato sprašuje, kaj je 
z nekdanjo strugo Mlinščice od 
OŠ 27. julija do mostu na Šolski 
ulici. Pod Malim gradom mejaši 
posegajo na območje te struge. 
Ali si jo bo podjetje ZIL kar pri
lastilo? Svetnik šc predlaga, naj se 
ta del nameni parkiranju na celot
nem "območju Parniovc ulice. 

Občinska uprava pravi, da je 
lastništvo opuščene struge Mlinšči
ce predmet ugotovitvenega po
stopka na zemljiški knjigi pri pri
stojnem sodišču. Na območju, kjer 
ta struga meji na območje soses
ke K-6 U tok. predstavlja javno 
dobro. Zaradi tega nepremičnine 
ni mogoče priposestvovati, dokler 
ni izveden ustrezen postopek, ki 
jc v pristojnosti občinskega sve
ta. Občinska uprava pa bo preve
rila možnosti zagotovitve parkir
nih površin na Parmovi ulici. 

F. S. 

Vi sprašujete, župan odgovarja 
M. Z. z Duplice sprašuje, kdaj 

• ho kanalizacijski sistem Duplice 
priključen na Čistilno napravo 
Domžale - Kamnik. 

Občina Kamnik jc v letu 1997 
Zgradila kanalizacijsko umre:je 
za del naselja Duplica in sicer na 
območju, ki leži med železniško 
progo Ljubljana-Kamnik in regi

onalno cesto, ki vodi do semafor 
riziranega križišča na robu nase
lja Smarca. Glavni kanal poteka 
po občinski cesti v zgornjem de
lu naselja in v nadaljevanju ob 
robu cestišča oziroma ob pločni
ku do križišča glavne ceste Kam-
nik-Domžale. 

Kot projektno izhodišče je iz
vedenemu kanalizacijskemu sis

temu predstavljala generalna re
šitev kanalizacije Kamnika, no-
velaeija generalne rešitve kana
lizacije Kamnika in projekt kana
lizacijskega omrežja na območju 
Šmarce. Na osnovi omenjenih 
projektov se zgrajeni kanalizacij
ski sistem dela Duplice priključi 
na predvideno kanalizacijo 
Smarce. Leta se izvaja v štirih 
funkcionalno zaokroženih celo-
-—;—; 

lah zazidalnega področja naselja 
Smarce in v nadaljevanju zaključil 
je v glavnem sušnem zbiralniku s 
končno dispozicijo čiščenja v Cen-
iralni čistilni napravi Domžale-
Kamnik. Občina je v preteklih telili 
V sodelovanju s Krajevno skup 
nosijo Smarca že realizirala tri ja
ze kanalizacijskega sistema, v le
tošnjem letuje predvidena izgrad
nja še zadnje jaze. 

V celotnem sistemu bo v skladu 
s hidravličnim izračunom in ve
ljavnimi predpisi potrebno upošte
vali tudi naslednje pogoje priklju
čitve: 

- sanitarne odpadne vode se 
priključujejo direktno na kanaliza
cijski sistem, 

- tehnološke odpadne vode je 
potrebno predhodno očistiti (od
visno od stopnje onesnaženosti) 
pred priključitvijo na kanalizacij
ski sistem, 

- meteorne strešne vode je po
trebno pori ikovati. 

- meteorne vode iz parkirišč se 
priključijo na kanalizacijski sistem 
preko ustreznih peskolovov in lo
vilcev olj. 

- meteorne vode iz cest se 
priključijo na kanalizacijski sis
tem preko ustreznih peskolovov. 

V letu 2000 je bila te izvede 
na povezava obeh kanalizacij
skih sistemov pod križiščem 
glavne ceste Kamnik-Mengeš ta 
ko, da bo po zgraditvi kanala v 
Šmarci v dolžini približno 50 m 
možno vzpostaviti celotni sistem 
v funkcijo predvidoma v letoš
njem septembru. 

ANTON TONE 
SMOLNIKAR 

župan 
J 

Predlog odloka o ureditvi cestnega prometa na območju občine Kamnik 

ZA VEČ REDA IN VARNOSTI V PROMETU 
(Nadaljevanje s I. strani) 

Odlok o ureditvi prometa na 
območju občine Kamnik sestav
ljata dva dela: osnovno besedilo 
odloka sestavlja 35 členov, ki vse
bujejo splošne določbe o ureditvi 
prometa, prepovedi in omejitve 
prometa, ukrepe za umirjanje 
prometa, ustavljanje in parkiranje 
vozil, avtobusna postajališča, ovi
re na javnih površinah, izvajanje 
nadzora in kazenske določbe. 
Drugi del pa predstavlja priloga 
k odloku, ki podrobneje določa 
prometne površine, namenjene 
pešcem v mestu, enosmerne uli
ce, slepe ulice, zaprte za javni 
promet in ulice, po katerih je do
voljen lokalni promet. Namen 
sprejetja tega odloka je predvsem 
uskladitev sedanjega odloka, ki je 
bil sprejet leta 1995 in dopolnjen 
leta 1996, z zakonom o varnosti 
cestnega prometa, ki ga je Držav
ni zbor sprejel leta 1998. Ker 
imamo v našem mestu s parkira
njem stalne težave, najprej po
glejmo kako odlok ureja to pod
ročje. Parkiranje vozil je dovo
ljeno le na javnih parkirnih po
vršinah, kamor spadajo površine, 
določene s prometnimi znaki kot 
parkirni prostor, kjer jc parkira
nje časovno omejeno, površine, 
kjer jc parkiranje nadzorovano, 
rezervirane parkirne površine in 
parkirne površine namenjene in
validom. 

Parkiranje pa je prepovedano 
na javnih zelenicah, v naravnem 
okolju in v pasu več kot pet met
rov od utrjenega vozišča. Prepo
ved parkiranja v naravnem oko
lju pa ne velja za službena vozi
la pri opravljanju lovske, ribiške, 
čuvajske, naravovarstvene, zdrav
stvene, veterinarske, reševalne, 
nadzorne, inšpekcijske službe in 
drugih intervencijskih služb. 

Čas parkiranja in parkirnina 
morata biti označena na dopol
nilni tabli prometnega znaka. V i 
šino parkirnine in najemnine za 
parkirišča na predlog župana po
trdi občinski svet. 

Odlok posebej poudarja, da 
morajo biti avtobusna postajališ
ča na občinski cesti in na delu 
državne ceste izven vozišča. Le 
izjemoma lahko občinski uprav
ni organ izda dovoljenje za ure
ditev postajališča na vozišču ces
te. Seveda mora prej proučiti vse 
okoliščine, pomembne za varnost 
prometa. 

Lastniki in najemniki objektov 
morajo pred začetkom gradbenih 
ali vzdrževalnih del ob javnih po
vršinah pridobiti ustrezno dovo
ljenje občinskega upravnega or
gana za delno ali popolno zaporo 
javne površine ob objektu. Po
dobno dovoljenje je potrebno 

pridobiti tudi za postavitev stoj
nic, miz in drugega na javnih po
vršinah. V odloku jc določena tu
di možnost odstranitve vozila, ki 
predstavlja oviro za promet ali 
izvedbo prireditve na javni po
vršini. To nalogo opravlja komu
nalno nadzorna služba oziroma 
določen izvajalce po njenem na
logu, ki pa mora zagotoviti ustre
zen prostor za taka vozila in va
rovanje vozil. 

Zaradi zagotovitve varnega 
prometa odlok prepoveduje ob 
lokalnih javnih cestah sajenje 
drevja in grmičevja, s katerim bi 
se zmanjšala preglednost ceste, 
železniške proge ali križišča. Va
rovalni pas izven naselja znaša 
3 m, v naselju pa 1 m od končne 
točke prečnega profila ceste, do
voljena višina grmovja ali drevja 
pa je največ 70 centimetrov. 

Pri izvajanju nadzora jc po
membno določilo, da mora ose
ba, ki stori prekršek, na zahtevo 
pooblaščene uradne osebe za 
nadzor posredovati svoje osebne 
podal ke. 

Za kršitev določb odloka bo
do predpisane kar visoke kazni, 
saj bo morala pravna oseba in 
posameznik, ki bo storil prekršek 
v zvezi s samostojnim opravlja
njem dejavnost i, odšteti kar 150 
tisočakov kazni. Posamezen ob
čan pa bo moral plačati ob ugo
tovljeni kršitvi 60.000 SIT kazni. 
Kazni za nepravilno parkiranje 
in eventuelno odrekanje dajanja 
osebnih podatkov pa bodo zna
šale 15.000 SIT. 

Ker se bo namembnost in po
tek prometa po posameznih 
mestnih ulicah verjetno tudi v 
prihodnje Se spreminjala, je pred
lagatelj predvidel posebno prilo
go, v kateri so naštete ureditve 
prometa po posameznih ulicah. 

Tako naj bi bile samo pešcem 
namenjene Šutna iti Šlakarjeva 
pot. Enosmerne ulice pa naj bi 
bile ulica Josipa Močnika, Us
njarska cesta od Šolske ulice do 
ulice Josipa Močnika, Šutna od 
križišča s Kolodvorsko do križiš
ča s Šolsko ulico, Samostanska 
ulica od St. I do št. 24, Frančiš
kanski trg od križišča s Samo
stansko ulico do parkirišča in 
Japljeva ulica od I rga svobode 
do križišča z Glavnim trgom. 

Slepe ulice, ki bodo zaprte za 
javni promet, pa naj bi bile: Pre
šernova ulica v smeri Glavnega 
trga, Sadnikarjeva ulica v smeri 
Šulne, Petruškova pot v smeri 
Šutnc, Samostanska ulica v stat 
ri Kolodvorske, Prečna ulica v 
smeri Glavnega trga, Gregorčiče
va ulica v smeri Glavnega trga, in 
Levstikova ulica. 

Kol ulice, po katerih je dovo
ljen lokalni promet, pa so pred
videne Šutna od križišča z. Ulico 
Josipa Močnika do križišča s 
Šolsko ulico, Parmova ulica, Pet
ruškova pot, Sadnikarjeva ulica, 
Prešernova ulica, Samostanska 
ulica. Kolodvorska ulica. Strt-lis
ka ulica. Zaprite in Ulica Josi
pa Močnika. 

F. S. 

Obvestilo - nov odlok 

o komunalnih taksah v o b č i n i K a m n i k 
Občinska uprava obvešča občane, da je v Uradnem listu RS, 

št. 58/00 z dne 29.6. 2000, objavljen nov Odlok o komunalnih tak
sah v Občini Kamnik, ki je pričel veljati 14. 7. 2000. 

Odlok opredeljuje 7 vrst taksnih predmetov, od katerih se pla
čuje komunalna taksa in navaja, kdo so taksni zavezanci. Plačila 
komunalne takse so v celoti oproščene Krajevne skupnosti m Ob
čina v okviru svojih dejavnosti, tarifni del odloka pa določa tudi 
nekatere druge oprostitve. Taksni zavezanec je dolžan nastanek 
taksne obveznosti prijavili Občini Kamnik 15 dni pred začetkom 
uporabe taksnega predmeta. Občane opozarjamo, naj svoje vlo
ge oddajo pravočasno, kajti po plačilu takse je običajno potreb
no pridobiti tudi dovoljenje ali soglasje, kar lahko traja do M) dni 
Odslej bo komunalno takso odmerjala in pobirala občinska uprava 
(kontaktni osebi sta Frane Resnik ali Darja Valentinčič). le pri
silno izterjavo bo Sc naprej opravljala davčna uprava. Za nespoš-
lovanje odloka so predpisane visoke denarne kazni, dvojna tak
sa in odstranitev taksnega predmeta. Zavezanci, ki na dan uve
ljavitve tega odloka že opravljajo taksno storitev oziroma imajo 
nameščene taksne predmete, pa jim komunalna taksa še ni bila 
odmerjena oziroma niso prijavili taksne obveznosti, so dolžni to 
storili v roku dveh mesecev po uveljavitvi odloka. Že izdane od
ločbe davčne uprave so zavezanci dolžni izpolniti. 

Želimo si dobrega in strpnega sodelovanja. 

OBČINA KAMNIK - Oddelek za okolje in prostor 
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Spominsko srečanje ob Titanovi brvi 
Območno združenje borcev in udeležencev NOB Kamnik vabi na srečanje ob 

Titanovi brvi v soboto, 29. julija, ob 18. uri 27. julija leta 1941 sta padla pod 
streli okupatorja mlada aktivista NOB Mlakar in Miklavič. Ta dan pomeni tudi 
začetek vstaje na Kamniškem in je bil dolga leta tudi dan, ko je kamniška obči
na praznovala svoj praznik. Na prostoru ob spomeniku se bodo zbrali borci, ak
tivisti in vsi, ki cenijo in spoštujejo žrtve padle za našo svobodo, pripravljajo pa 
tudi zanimiv kulturni program. 

6. avgusta srečanje Šlandrove brigade 
Ob 57. letnici ustanovitve Šlandrove brigade pripravlja Organizacijski odbor 

vsakoletno srečanje 6. avgusta ob II. uri na Šipku nad Tuhinjsko dolino. VI. 
SNOUB Slavka Šlandra je v času NOB operirala na tem območju. V brigado so 
se pridružili številni še danes živeči krajani ter se udeležili številnih bojev proti 
skupnemu sovražniku. Dostop do Šipka je mogoč iz smeri Tuhinjske doline, iz Ra-
kitovca ali iz doline Črnega grabna. Organizacijski odbor vljudno vabi k ude
ležbi. Na srečanju se bomo ob kulturnem programu spomnili padlih borcev NOB 
in obujali spomine na usodne dni našega polpreteklega obdobja. Srečali se bo
mo s številnimi prijatelji in znanci. 

Na Kokrskem sedlu se srečamo 23. julija 
Kamniško planinsko društvo pripravlja letošnje srečanje DAN KAMNIŠKIH 

PLANIN v nedeljo, 23. julija, s pričetkom ob 11. uri. Srečanje planincev bo pred 
Zoisovo kočo na Kokrskem sedlu združeno z lepim planinskim programom, v ka
terem bodo sodelovali: pevci Lire, Kamniški koledniki, harmonikar Božo Mati-
čič in drugi.Organizator srečanja vabi planince in ljubitelje gora, da se te veli
ke vsakoletne prireditve v osrčju Kamniških Alp udeležijo in to priložnost izko
ristijo še za obisk bližnjih vrhov. 

Za dobro počutje in varnost bo poskrbljeno! STANE SIMŠIČ 

Nov bencinski servis ob cesti proti Brniku 
OMV Istrabenz je s partnerskim soupravljanjem s samostojno podjetnico Maj

do Lah s Klanca pri Komendi v petek, 7. julija, odprl nov bencinski servis ob re
gionalni cesti iz Mengša proti Brniku, v kraju Potok. Nov sodoben bencinski ser
vis je namenjen krajanom Komende in okoliških krajev ter tranzitnim potnikom. 
V široki ponudbi so poleg prodaje goriv, motornega in kurilnega olja ter gospo
dinjskega plina tudi samopostrežna trgovina, avtopralnica in bife. Servis poslu
je v sistemu partnerskega upravljanja, ki so ga prevzeli Lahovi s Klanca, ki se 
Že vrsto let uspešno ukvarjajo s prodajo kmetijske mehanizacije, gospod Lojze 
Lah pa je zaslužen tudi za uspešno izpeljane sejme kmetijske mehanizacije in konj
ske dirke v Komendi, saj je nepogrešljiv v Konjeniškem klubu Komenda. Poslovni 
uspehi Lahovih so tako zagotovilo za uspešno soupravljanje novega bencinske
ga servisa, trgovine, bifeja in avtopralnice pod vodstvom Majde Lah. 

Servis je odprt vsak dan med 6. in 22. uro, na njem pa je delo našlo deset za
poslenih. Celotna naložba je vredna tristo milijonov tolarjev, kar desetino vred
nosti pa predstavljajo investicije v dodatne varovalne mehanizme za zmanjševa
nje negativnih vplivov točenja goriva na okolje. Istrabenz se z novim bencinskim 
servisom na Potoku ponovno vrača na prag Gorenjske, na katerem je že pred pet
najstimi leti imel bencinsko črpalko - v Mostah, a ga je tedanja politika omejila 
na območje južne Primorske. 

Ob odprtju nove pridobitve so Lahovi, po uradni slovesnosti opoldne, pripra
vili popoldansko slovesnost za širši krog ljudi, kjer je bilo čutiti tisto pravo do
mačnost, veselje in zadovoljstvo ob druženju prijateljev iz bližnje in daljne oko
lice. SAŠA MEJAČ 

Kulturno društvo 
Šhocjan 

vabi na 
opereto 

Gobca 

Miran larc ^ \ 
pri Domžalah 

Radovana' KOZO* 

v poletnem gledališču 

Predstave: 21., 22., 28., 29. in 30. 7. 2000, ob 21. uri, 
ob vsabem vremenu, nadaljnjih ponovitev operete ne bo. 

nastopa 130 pevcev, glasbenikov in igralcev, med njimi 
Pija Brodnik (sopran). Marjan Trček (tenor). Zoran Po točan 
(bas). Marko Kobal (bariton). J o ž e Vidic (bariton). Tadeja 
Capuder. Primož Krt (bariton). Raj ko Majdič. Stane Maselj. 

Orkester Domžale-Kamnik 
dirigent: dr. M r k o Cuderman. 

Mešani pevski zbor iz Domžal, Kamnika, Moravč in Šentvida. 
Režija - Alojz Stražar . 

Vstopnice so v prodaji v Vele Domžale, tel.: 721 83 31, Zvezi kulturnih 
organizacij Kamnik, tel.: 839 16 12, Trgovini Nakup Kamnik, Šutna 
48, tel.: 839 70 81 in na drugih običajnih prodajnih mestih ter dve uri 

pred predstavo v gledališču. 
6. avgusta bo ob 20.30 mednarodni koncert GLASBA TREH DEŽEL.. ^ 6 . 

Letni koncert Mladinskega pihalnega orkestra 
GŠ Kamnik 

Razigrani mladi glasbeniki -
le tako naprej 

Tek ob slovenski meji 

Mladinski pihalni orkester 
Glasbene šole Kamnik je še ze
lo mladosten, pa ne le zaradi 
glasbenikov v rosnih letih, tem
več tudi po rojstnodnevni tor
ti, na kateri so pred kratkim 
upihnili šele prvo svečko. V to
rek, 13. junija, so v avli srednje
šolskega centra Rudolfa Maistra 
pripravili svoj drugi celovečer
ni koncert i i^ na njem zablesteli. 

Mladinski pihalni orkester je 
pod taktirko mladega dirigenta 
Uroša Koširja izvedel raznolik 
program, ki je poslušalce, na ža
lost predvsem starše glasbeni
kov, navdušil. Uroš Košir pri
pravlja mlade glasbenike na ig
ranje v pravem orkestru, zato je 
zelo spodbudno, da j ih navaja 
na železni repertoar vsake god
be - koračnice. Koncert so glas
beniki odprli z dvema koračni
cama. Predvsem druga, Mladin
ska koračnica slovenskega skla
datelja Vinka Štrucla, je bila za
igrana zelo lahkotno, v mladin
skem duhu. Sledila je povsem 
orkestrska skladba A sunrise 
immpression skladatelja Haana, 
ki je sicer zelo težko delo, ven
dar je bilo zaigrano zelo dob
ro, saj so bile menjave dinamič
ne in agogične. Vtis filmske glas
be je nasledil lahkoten valček v 
maniri orkestrske glasbe avstrij-
sko-nemškega prostora. Inter-
mezzo iz opere »Ksenija« skla
datelja Viktorja Parme je než
na skladba, ki zahteva zelo ve
liko intonančno čistost, kar je 
mladim glasbenikom tudi uspe
lo. Pri Schefferjevem Twoodled-
reeju sta se izkazala Uroš G o -
renc na solo klarinetu in Anže 
Žurbi na tolkalih, namesto od

mora pa sta Uroš Gorenc in 
Tonko Huliev (klarinet-fagot) 
zaigrala Duet za klarinet in fa
got F. R. Gebauerja. Tehnično 
sta že na zelo visokem nivoju, 
zato jima želim še tako naprej. 
Koncert se je nadaljeval v lah-
kotnejših ritmih s skladbo New 
York, New York, ki so jo sicer 
že igrali, vendar je to melodija, 
ki gre vedno v ušesa. Eden iz
med vrhuncev koncertnega ve
čera je bil prav gotovo solistič
ni nastop mladega tenorista Me
toda Palčiča z arijo Nessun 
Dorma iz Puccinijeve opere Tu-
randot. Tenorist Palčič ima pra
vo žametno barvo glasu, obvla
da odrski nastop, kljub težki 
glasbi je bila tudi orkestrska 
spremljava solidna. V čisto dru
gačnem slogu, z mešanico soula 
in funka, je nadaljeval Robi Piki, 
izkazala pa se je še najmlajša so
listka N i k a Romšak, ki je na 
flavto zaigrala Amazing grace, 
kar je bila dobra protiutež prej
šnji skladbi. Prva zelo glasna in 
udarna, druga nežna, dobra pri
redba črnske duhovne, kjer smo 
zaradi fagota lahko dobili lahen 
vtis škotskega višavja z dudami. 
Zadnja skladba je povzela duha 
mladih, ki so se resnično zelo 
potrudili in zaigrali Always lo-
ok on the bright side of life -
vedno glej na svetlo plat življe
nja. In glasbeniki po zasluženem 
aplavzu gotovo so, saj poslušal
ci kar niso hoteli domov, zato 
je dirigent Uroš Košir odlično 
zaokrožil večer z uvodno sklad
bo Slovenca za mlade, ki radi 
igrajo in uživajo v glasbi. 

Le tako naprej! 
BOJANA K L E M E N C 

Tekaški klub Maraton s Ptuja je ob 
deveti obletnici osamosvojitve Sloveni
je v času od 20. do 25. junija letos orga
niziral 9. tek ob slovenski meji. Proga je 
potekala po cestah in poteh blizu držav
ne meje. Sam tek je bil pravzaprav ne
ke vrste štafetni tek Ekipo je sestavlja
lo 7 tekmovalcev, od katerih je tekel sa
mo eden, ostalih šest ga je spremljalo v 
vozilu. Po eni uri teka ga je zamenjal 
drugi član ekipe in tako naprej, tako da 
je posameznik eno uro tekel, šest ur se 
je pa vozil. 

Prvi dan je vodila proga s Ptuja čez 
Podlehnik v Središče oh Dravi, skozi 
Dolgo vas do Hodoša in skozi Kuzmo v 
Radence -186 km. Naslednji dan so tek
li skozi Gornjo Radgono do Šentilja in 
naprej skozi Dravograd in Bistro v Lo
garsko dolino -177 km. Sledil je vzpon 
na Savinjsko in Jezersko sedlo in nato 
skozi Jezersko in Preddvor naprej v Tr
žič in na Bled, skozi Rodovno in Moj
strano v Kranjsko Goro in čez Vršič do 
Bovca -180 km. Po dolini Soče so na
to tekli do Nove Gorice in čez. Kras v 
Divačo. Od tu so se peljali do Belega 
Križa in nato tekli skozi Portorož, do 
Dragonje in nato v Koper in skozi lz.o-
lo v Piran - skupaj 188 km. Naslednji 
dan so startali v Kozini in skozi Ilirsko 
Bistrico, Bloke, Kočevje, Predgrad in 

IH H i \ 

Črnomelj pritekli v Metliko - 192 km. 
Zadnji dan so tekli skozi Novo mesto do 
Brežic in naprej skozi Bizeljsko, Roga
tec in Žetale do Ptuja -166 km. Skupaj 
je bilo torej teka za 1089 km. 

Prvič se je teka udeležila Policijska 
uprava Ljubljana, sestavljena iz policis
tov in - policistke Darje Kokalj. Naj na
štejem še tekmovalce: Matevž Dremelj, 
Anton Holdinar, Brane Lavrič, zapos
len na Policijski postaji v Kamniku, 
Brane Novak, Borut Petrič in Damjan 
Zore. Spremljevalca ekipe sta bila Mar
tin Drnovšek in Matjaž Ravnikar iz 
Kamnika, kije bil tudi vodja ekipe. 

S skupnim časom 81 ur so imeli 10 ur 
zaostanka za prvimi in so zasedli 
4. mesto. Glede na to, da so ekipo se
stavljali, vsaj kar zadeva tek, amaterji, 
je to vsekakor uspeh. V prvih treh eki
pah so bili namreč večinoma tekači, ki 
se s tekom ukvarjajo tekmovalno, torej 
praktično skoraj profesionalno, pa tudi 
z organizacijo so imeli več izkušenj. 

Da so se lahko udeležili teka, saj je 
udeležba povezana s kar precejšnjimi 
stroški, so omogočili sponzorji: Vele 
d.d., Calcit, Trival gumbi in Žurbi team 
iz Kamnika; Avto Debevc iz Mengša, 
Policijski sindikat in Regionalni klub 
IPA iz Ljubljane. 

BOJČ 

Ekipa policije pred odhodom na tekmovanje 

Poletno gledališče Studenec ponovno zaživelo 
Na oder poletnega gledališča na prostem Studenec pri Domžalah so člani Kul

turnega društva Miran Jarc Škocjan letos povabili več kot 130 glasbenikov, pev
cev, igralcev, plesalcev in statistov, ki sooblikujejo opereto Radovana Gobca z. 
naslovom Planinska roža. Prav ta opereta je bila ena izmed redkih, ki so bile v 
povojnem času večkrat doživete. Samo v Domžalah je ta opereta z režiserjem 
Francetom Lazarjem doživela v eni sezoni več kot petdeset ponovitev. Takratni 
uspehi, prijetni spomini občinstva in optimistična glasba pa so režiserja Alojza 
Stražarja vzpdhudili, daje opereta Planinska roža v letošnjih poletnih dneh za
živela tudi v poletnem gledališču Studenec, premierno 14. julija. Ponovitve bo
do še 21., 22., 28., 29. in 30. julija, vselej ob 21. uri, v vsakem vremenu. Omeni
ti velja, da drugih ponovitev operete ne bo. Opereta je za mnoge izvajalce svo
jevrsten izziv, zato poleg domačih igralcev sodelujejo tudi odlični solisti, nosil
ci glavnih vlog, združeni zbori iz. Domžal, Kamnika, Moravč in Šentvida, kijih 
je na skupnih vajah vodil zborovodja Karel Le.skovec, in Simfonični orkester 
Domžale-Kamnik, ki ga, tako kot skupni pevski zbor, vodi zborovodja in dirigent 
dr. Mirko Cuderman. V glavni vlogi nastopa sopranistka Pija Brodnik, glavne 
moške vloge pa si delijo tenorist Marjan Trček, bas haritonist Zoran Potočan in 
baritonisti Marko Kobal, Jož.e Vidic in Primož. Krt. Operetna predstava z enkrat

nimi kostumi nastopajočih, scensko predstavo in vsem, kar sodi poleg, je prilož
nost za prijeten večer pod studenškimi lipami in velik kulturni dogodek, ki prav 
gotovo bogati letošnje poletne dni. V avgustu, natančneje 26. avgusta ob 20.30, 
pa bo pod lipami in nebom poletnega gledališča Studenec z.adonela glasba treh 
dežel. VERA MEJAČ 

Tunjičani bodo praznovali 
Krajani Tunjic so pred več kol sto leti ustanovili Društvo samopomoči z. na

menom medsebojne pomoči v nesreči. Ta humanost je z leti prerasla v trdno med
sebojno povezanost ljudi na vasi, ki se je ohranila in utrdila vse do današnjih dni. 

Letošnje šesto praznovanje krajevnega praznika bo dalo poudarek Krajevne
mu odboru RK Tunjice, ki že dolga leta uspešno deluje na humanitarnem pod
ročju. Poleg tradicionalne krvodajalske akcije organizira v sodelovanju s KS tudi 
praznovanje materinskega dne, obisk starejših krajanov, izlet krajanov, kar vse 
vpliva na boljše počutje in povezanost med ljudmi. 

Praznik Tunjic bodo v soboto, 22. julija ob 18. uri, na igrišču pod osnovno šolo 
z. nastopi popestrili Tunjiški oktet, otroci podružnične šole Frana Albrehta v Tu-
njicah in plesna skupina Štupi. Zagotovo bo med prijaznimi Tunjičani prav pri
jetno! V. M. 

Ko nakupovanje postane prijetno opravilo 
Trgovska družba Vele, d.d., ki je z začetkom letošnjega leta pod svojo stre

ho združila trgovska podjetja K očna Kamnik, Napredek Domžale in Tabor 
Grosuplje, izpolnjuje svoje poslanstvo. Tudi z odprtjem novega Marketa v 
Mostah, ki je zaradi potreb in zahtev sodobnih kupcev in njim prilagojene 
ponudbe ter tehnik prodaje popolnoma prenovljen in povečan. 

Z gradbenimi deli so pričeli 3. aprila, ureditev pa končali 12. julija, ta
ko, da je lahko v torek, 18. julija, generalni direktor Vele d.d. g Stane Skok 

Predvčerajšnjim je po dobrih treh mesecih, odkar je vrata zaprla prejšnja trgovina, generalni direktor trgovske 
družbe Vele d.d. Stane Skok skupaj z zaposlenimi v novem marketu v Mostah z zadovoljstvom povabil v sodob
no urejeno trgovino prve kupce in goste. 

v nov, sodoben market povabil prve kupce, ki so se slovesnega odprtja 
težko pričakovane priljubljene trgovine udeležili v lepem številu. Na 270 
kvadratnih metrih prodajnih površin, vseh površin je kar 498 kvadrat
nih metrov, imajo kupci na voljo raznovrstno ponudbo artiklov za gos
podinjstvo in dom. Kot novost naj omenimo, da bodo obiskovalci mar
keta odslej imeli na voljo tudi dnevno sveže meso, ki ga dobavlja Meso 
Kamnik, raznovrstnejSo ponudbo kruha in slaščic iz pekarne Vele in dru

gih pekarn. Za jeklene konjič
ke kupcev je urejenih šestnajst 
parkirnih mest in eno parkir
no mesto za invalide, v sklopu 
marketa deluje tudi bife. Celot
na investicija je družbo Vele 
d.d, veljala sto milijonov tolar
jev. Izvajalec gradbeno-obrtniš-
kih del je bila kooperacija Ve
le, opremo, katere vrednost je 
štirideset milijonov tolarjev, sta 
dobavila Alprem in Stol, hladil
no tehniko pa podjetje Costan. 

Osem zaposlenih se bo s 
poslovodkinjo Vero Rajkovič 
po svojih močeh trudilo, da 
bo postrežba hitra in prijaz
na, da bodo nakupi postali 
ljudem prijetno opravilo, saj 
v trgovski družbi Vele želi
jo, da nov market v Mostah 
postane nekakšen nakupoval
ni dom. 

Poleg blagovnice v Celju 
predstavlja namreč drugo 
večjo investicijo družbe Vele v 
letošnjem letu. 

SAŠA MEJAČ 
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Predstavljamo najprijaznejše policiste 
kamniške policijske poi 

Kot smo napovedali v prejšnji številki Kamniškega občana, vam na 
straneh današnje izdaje predstavljamo policiste, ki ste jih, dragi bral
ci, izbrali kot najprijaznejše policiste v akciji, ki smo jo izpeljali v so
delovanju s Policijsko upravo Ljubljana, Policijsko postajo Kamnik in 
Občino Kamnik. Ocenjevali ste vestnost, prijaznost in vzpodbudno toplo 
besedo policistov pri opravljanju njihovega poslanstva, kije mnogokrat 
vse prej kot prijetno. Za najprijaznejšega policista z območja Policij
ske postaje Kamnik, ki pokriva področje občin Kamnik in Komenda, ste 
izbrali Matjaža Ravnikarja, sledita mu Ivan Brinovec in Janez Klop-
čič. V pogovoru smo jih povprašali o njihovem delu, življenju in pros
tem času. 

Sodeč po odzivu bralcev, ki ste nam pisali ali nas poklicali, 
ugotavljam, da vedno več ljudi spoznava pravi pomen in vlogo dela po
licistov, nujnost medsebojnega sodelovanja občanov in policije za za
gotovitev čimvečje prometne, osebne varnosti in varnosti premoženja. 
Tudi opozorila in »kazni« policistov vedno več ljudi sprejema z razu
mevanjem kol neko »božjo kazen«, češ, »bolje, da so me dobili, kot da 
bi se mi kaj zgodilo« ali »res imam pretežko nogo in edino kazen me 
lahko malo umiri« ali »moram kar resno vzeti opozorila presnetih po
licistov, sicer se ne bo dobro končalo« in podobno. Seveda pa nekate
rim tako ali tako nič ne zaleže. Niti visoke kazni za storjene prekrške 
niti odvzem vozniškega dovoljenja. Čeprav težko, ampak sprijazniti se 
je treba s takšnimi dejstvi. Niti preprosta resnica, da je bolje priti na cilj 
malce pozneje in varno kot pa nikoli, mnogih ne bo prepričala, da bi 
za volan svojega vozila sedli spočiti in trezni, da bi pri vožnji s kolesi 
in motorji uporabljali varnostne čelade, vozili po omejitvah ... 

M A T J A Ž R A V N I K A R , ki ste ga bralci Kamniškega občana 
izbrali za najprijaznejšega policista s kamniške policijske postaje, že 
polnih 24 let opravlja svoj poklic na tej postaji. Kmalu po 
pripravništvu je postal vodja okoliša, sprva le hribovitega dela, ki 
ga je zelo dobro poznal, saj je vseskozi tudi aktivni član Gorske 
reševalne službe Kamnik. Danes je vodja policijskega okoliša pod
ročja Tuhinjske doline in Kamniške Bistrice. Pravzaprav je res sreč
no naključje, da lahko Matjaž Ravnikar združuje službo policista 
z delom gorskega reševalca, saj je to imenitna in v marsikaterem 
primeru zelo dobrodošla kombinacija. Ob nesrečah v hribih in go
rah hkrati opravlja delo policista in gorskega reševalca. Pravi, da 
že vse življenje živi s hribi in gorskim svetom in da je vselej v 
službi (rekli bi lahko v obeh službah). Tudi v »prostem« času red
no zahaja v gore. Pa ne le za rekreacijo in lastni užitek, pač pa 
ga tja napoti neka notranja sila. Pravi, da človek v njegovi vlogi 
ne sme le čakati, da ga pokliče dolžnost in ga služba pošlje v hri
be, pač pa mora tja zahajati z veseljem, odgovornostjo in zavze
tostjo, da pomaga ljudem, spoznava in opazuje okolje, dogajanja 
in podobno. 

Leta 1979 se je usposobil tudi za reševanje z reševalnim psom 
izpod snežnih plazov in pogrešanih oseb. Zadnjih pet let mu dela 
družbo prikupna psička zlata prinašalka Sara, ki jo je izšolal sam, 
kasneje pa dodatno upsosobil tudi s pomočjo ekipe v okviru GRS. 
Kot zanimivost naj povem, da je Matjaž Ravnikar eden izmed štirih 
policistov letalcev - reševalcev v Sloveniji, ki so pridobili licenco 
za reševanje s heliktopterji. Ob že tako skromnem prostem času 
sedaj preživlja še en vikend na mesec od junija do septembra v 
policijski bazi na Brniku, kjer so v nenehni pripravljenosti poleg 
zdravnika z licenco tudi policist in letalec - reševalec z licenco. Tako 
zopet nastopa v dveh vlogah, toda tokrat ne istočasno, saj enkrat 
opravlja delo policista, drugič pa vodi reševanje. 

Ko sem policista Matjaža povprašala o njegovem sedanjem de
lu, mi jc povedal, da deluje na področju policijskega okoliša Tu
hinjske doline in proti Kamniški Bistrici. Pravi, da je v zadnjem 
času to področje zelo problematično, predvsem zaradi močno po
večanega prometa na preobremenjeni regionalni cesti Kamnik-Lo-
čica, na kateri prihaja do zastojev in nesreč, pa tudi slabe volje 
in vroče krvi voznikov. Na tej cesti je tudi kar nekaj »črnih točk«, 
zlasti tista pri Buču že ob nekaj kapljicah dežja na cestišču kaz
nuje neprevidne voznike. Policist Matjaž opravlja predvsem pre
ventivno delo na vseh področjih. 

Že ob začetku šolskega leta s prometno varnostjo seznanja pr-
vošolčke, pa tudi drugošolcem kakšen ponoven nasvet pride prav. 
S tretješolci in četrtošolci sodeluje, ko se pripravljajo na kolesar
ski izpit. Med šolskim letom obiskuje osnovni šoli v Stranjah in 
v Šmartncm ter podružnične osnovne šole na Gozdu, Selah, v Tu
hinju in Motniku. Z učenci sedmih in osmih razredov se pogo
varja o aktualnih problemih naše družbe - o nasilju v družinah, 
nedovoljeni drogi. Pri tem sodeluje s šolskimi mentorji, pedagogi. 

Policist Matjaž s svojim zgledom prav gotovo dokazuje, da jc 
delo policista plemenito in zahtevno ste na glasovnicah zapisali 
bralci Kamniškega občana. To dokazuje tudi njegova skrb in za
vzetost, ko po intervencijah policistov obišče prizadete, se z nji
mi pogovori, in j im z nasveti pomaga najti pot do rešitve prob
lema. Že prijazna, topla beseda policista, ki ti zna prisluhniti, je 
zlata vredna, je zapisala ena od bralk. Ob vsem tem Matjaž Rav
nikar pravi, da je po njegovih izkušnjah večkratno pravilno opo
zorilo boljša kazen od denarne, saj jc tudi opozorilo lahko ukrep, 
ce ga znaš pravilno posredovati. Večkrat se mu zgodi, da ljudi 
nekako prepriča v nujnost kazni kot opozorila in jo na ta način 
tudi lažje sprejmejo. Pravi, da bo imel človek, s katerim ima po
licist postopek, prav gotovo boljši odnos, če bo policist znal pra
vilno pristopiti k njemu in mu pravilno prikazati problem, pre
kršek, opozorilo in namen kazni. Pravi, da se ljudje večkrat obra
čajo nanj tudi z različnimi problemi, ko potrebujejo nasvet, spod
budno besedo. Vendar pri opravljanju svojih poklicnih dolžnosti 
naleti tudi na negativne, odbijajoče odzive. Ob tem se je spomnil 
dogodka, ko So v severnem delu Brane, kjer je veliko nesreč, re
ševali poškodovanega fanta. S helikopterjem so prišli na kraj ne
sreče, kjer jih je pričakala večja skupina sošolcev ponesrečenca, 
ki so tavali po gori kot izgubljene ovce. Na pomoč policistov in 
gorskih reševalcev so se, namesto s hvaležnostjo, odzvali z grož
njo, da bodo reševalci krivi, če bo njihov poškodovani kolega umrl. 

Kljub temu Matjaž Ravnikar pravi, da rad opravlja delo poli
cista, kar ima najbrž že v krvi, saj sta v policiji našla delo tudi 
njegov oče in sestra, za ta poklic pa je navdušil tudi svojega ena
indvajsetletnega sina, ki je danes policist v Domžalah. Z ženo Jel
ko in otroki, poleg sina Samota še osemnajstletna hči Nina in 
enajstletni sin Miha, živi v Kamniku. Prijeten je občutek, pravi, 
ko vidi, da ga družina podpira v njegovem poklicu in prizadeva
njih in mu stoji ob strani. V prostem času sc skupaj odpravijo v 
gore in hribe, kamor vleče Matjaža ne le klic narave, pač pa že 
kar klic dolžnosti, tudi kadar ni v službi. 

Na kavi z Maksom Lavrincem poslancem v parlamentu 

»Če bi se še enkrat 
rodil, bi bil vzgojitelj« 

Najprijaznejši policisti po mnenju bralcev Kamniškega občana (z leve): 
Janez Klopčič, Matjaž Ravnikar in Ivan Brinovec. 

I V A N A B R I N O V C A prav gotovo ni potrebno posebej pred
stavljati, saj je policist z najdaljšim, 26-letnim stažem na kamniš
ki policijski postaji. Na glasovnicah ste bralci zapisali, da je že vsa 
ta leta prijazen policist, ki mu ni težko žrtvovati nekaj časa za 
pomoč prijatelju, nasvet znancu ali neznancu. Že takoj po kon
čanem pripravništvu je postal vodja varnostnih okolišev, predvsem 
okoliša Kamnik-center, ki je obsegalo področje petih krajevnih 
skupnosti (Center, Zaprice, Perovo, Novi trg in Mekinje). Pri svo
jem delu se je veliko ukvarjal s področjem kriminala in preven
tivnim delom z osveščanjem najmlajših po šolah. Od osamosvo
jitvene vojne pa do lanskega leta se je kot kriminalist v civilu sre
čeval z vlomi, umori, ropi, delovnimi nesrečami, požari in podob
nimi dogodki, povezanimi s kriminalom. 

Spominja se, da so bile razmere za delo policije včasih bistve
no drugačne od današnjih, saj je bilo mogoče delu posvetiti več 
časa, se poglobiti v posamezne primere, res pa je bilo teh bistve
no manj. Ukvarjal se je tudi z gospodarskim kriminalom, veliko 
dela pa so jim povzročali ilegalni prehodi tujcev, predvsem iz Iraka, 
Turčije in Kitajske, ki so želeli preko naše dežele priti na zahod, 
v Italijo, Španijo, ženske pa v Ukrajino. Tudi sodelovanje s kra
jevnimi skupnostmi je bilo včasih tesnejše in uspešnejše, se spo
minja. Veliko dela, povezanega s policijo, je opravil tudi samoini
ciativno, ne zgolj na podlagi prijav. Seveda je to zahtevalo več 
časa in energije, vendar jc tudi pri policijskem delu tako, da lah
ko z osebno zavzetostjo in angažiranjem mnogo več narediš in 
dosežeš. S policijskim delom je »okužil« tudi sina Aleša, ki je danes 
policist v Domžalah. 

Tudi na špor tnem področju je Ivan Brinovec aktiven že dolga 
leta, v Športni zvezi Kamnik, kjer je danes član komisije za šport 
v prostem času, dejaven pa je bil tudi v rokometnem klubu. Že 
peto leto je predsednik športnega društva Policist, ki so ga poli
cisti ustanovili z namenom organiziranja skupnih športnih aktiv
nosti. Danes šteje društvo kar sedemdeset članov, med njimi so 
poleg kamniških policistov tudi policisti iz drugih policijskih po
staj, prijatelji, občani. Sproti se dogovarjajo za različne oblike re
kreacije, redno pa se rekreirajo na teniških igriščih v Komendi, 
pozimi pa v telovadnici športne hale ali nekdanjega zdravstve
nega doma. Ker policija ne daje več toliko poudarka športnim 
aktivnostim zaposlenih, prireja društvo Policist, ki se samofinan-
cira, vsako leto v Kamniku košarkarsko tekmovanje policijskih po
staj starih mest pod imenom Mitnice. Srečanje ni izključno tek
movalnega značaja, saj je poudarek tudi na druženju s prijatelji. 
Lansko leto jim je uspelo na policijski postaji v Kamniku opremiti 
poseben prostor s fitness opremo, tako, da j im je ena od mož
nih oblik rekreacije vselej dostopna, pVavi Ivan Brinovec, ki je 
tudi član mednarodne policijske organizacije IPA. Več kot pet
najst let je ob službenih obveznostih opravljal tudi naloge pred
sednika komisije za preventivo in vzgojo v cestnem prometu pri 
A M D Kamnik. Danes prosti čas namenja predvsem športu, teni
su in košarki. Občasno se odpravi v hribe, še raje pa se ukvarja 
z mizarjenjem. Ponosen je na svoj vikend v Tuhinjski dolini, ki 
ga je sam urejal in opremljal. V veliko veselje mu je tudi reševa
nje križank, ki j ih občasno tudi razreši, če ne gre drugače, pa s 
pomočjo prijateljev, ki so prav tako vneti »križankarji«. Pravi, 
da mu razen nekaj manjših nagrad za odposlane križanke še ni 
uspelo ujeti sreče in kakšne večje nagrade. Držimo pesti, da bi 
bilo v prihodnje več sreče na njegovi strani - pri križankah se
veda. 

J A N E Z K L O P Č I Č je eden od policistov s krajšim stažem 
na kamniški policijski postaji, saj jc tu zaposlen šele tri leta, zad
nji dve leti je vodja policijskega okoliša Komenda-Moste-Volčji Po-
tok-Šmarca-Tunjice. Na lastno željo je prišel na policijsko posta
jo v Kamnik, kjer sc zelo dobro počuti in z zadovoljstvom opravlja 
delo v dobrem in prijetnem kolektivu. Poleg vseh obveznosti na
daljuje šolanje na Visoki upravni šoli, prav v teh mesecih se pri
pravlja na jesenske izpitne roke za drugi letnik. Ko sem ga po
vprašala, kako se počuti ob tem, da so ga ljudje izbrali za enega 
najprijaznejših policistov kamniške policijske postaje, je nasmeh 
na njegovem obrazu povedal vse. Pravi, da je prijeten občutek, 
ko veš, da si v okolju, v katerem delaš, lepo sprejet, da je tudi 
delo policista pravilno in pozitivno vrednoteno, saj niso zgolj rep-
resivci, pač pa skušajo predvsem pomagati in delovati preventiv
no. Da svoje delo opravlja s posluhom do ljudi, prav gotovo po
trjujejo tudi čestitke po izidu Kamniškega o b č a n a ki so mu jih 
izrekli ljudje, ki ga poznajo ali so imeli z njim opravka in so med 
najprijaznejšimi policisti prebrali tudi njegovo ime. Pravi, da se 
je v zadnjem času odnos občanov do policistov spremenil v po
zitivno usmerjenost, da so ga ljudje veseli, ko jim skuša pomagati 
ali jih opozarja na nevarnosti in probleme, pa tudi takrat, ko se 

Nekateri ga občudujejo. Vedno 
pozdravijo in potrepljujo po rami. 
Drugi ga sovražijo. Ga krivijo za 
vse mogoče. Kakor komu ljubo. 
Ljudje ga ustavljajo na cesti, kliče
jo po telefonu. Zjutraj ali zvečer. 
Kadarkoli ludi novinarji gojijo do 
njega mešane občutke. Obračajo 
njegove besede ali napišejo resni
co. Kakor komu ljubo. Zalo sva se 
odločila, da ne bova na zaslišanju. 
In sva raje poklepetala. O parla
mentu, našem mestu in navsezad
nje o politiku, ki ima tudi svojo 
družino in prosti čas. 

Po izobrazbi pravnik. Po pokli
cu politik. Prijatelji vas opisujejo 
kot zelo impulzivnega in radožive
ga človeka. Dovolite mi, da vas 
vprašam, kaj sle po srcu? Bolj 
pravnik ali politik? 

Na žalost ne eno ne 
drugo. V mladosti sem se 
Želel vpisati na Srednjo 
tehnično šolo v Ljubljani, 
pa me je mama prepriča
la, da sem se raje vpisal v 
gimnazijo. Da sem poz
neje zajadral na pravo, je 
bilo ravno tako čisto slu
čajno, saj na fakulteti 
nismo imeli matematike. 
Pravzaprav sem tudi v 
politiko vstopil čislo po 
naključju. 

Tega pa ne verjamem. Zagoto
vo sle imeli kakšen načrt, morda 
željo po spremembah v okolici... 

To že. Bil sem v odboru krajev
ne skupnosti za urejanje strogih lo
kalnih problemov in situacij. To so 
bile čisto vsakdanje zadeve, kot je 
urejanje prometa v okolici Poljan, 
Centra... Po odhodu prejšnjega 
predsedniku skupščine leta 1988 
sem bil predlagan za delegata, saj 
sem imel edini pravniško izobraz
bo, vodil pa me je tudi nek osebni 
izziv. Moj oče je bil gospodarstve
nik, zame velik vizionar, saj je že 
takrat sanjal o delnicah, solastniš
ki udeležbi delavcev v podjetjih..., 
zato se mi je zdelo, da moram iz
koristiti priložnost, ki mije bila po
nujena in mojemu očetu, zaradi 
različnih pogledov nekaterih, od
vzeta. 

Ste si predstavljali, da boste ne
koč sedeli v parlamentu? 

Ne, nasprotno. Ljudi, ki so se uk
varjali s politiko, sem vedno prezi

ral. Ker politiki ne morejo hiti no 
čelni. Že v času študija sem s kole
gi veliko predebalirat o politiki. 
Zdela se mi je tako »zdrizast" po 
sel, da bi takrat lahko prisegel, da 
se s tem ne bi nikoli ukvarjal. V 
mladostni zagnanosti si lahko zelo 
prineipialen, v politiki pa tega ni. 
saj vse temelji na kompromisih in 
velikokrat je potrebno SVOJ Oseben 
odnos podrediti neki skupni rešit
vi. 

Kakšno pa je danes vaše mne
nje o politikih glede na lo, da ste 
jih nekoč prezirali? 

Smeh... Ju, tako kot drugje, so 
tudi v politiki Še dobri, pošteni 
ljudje, vendar ne v tistih oblikah, ki 
se lahko zaznajo pri drugih ljudeh. 
Politika pa je že sama po sebi uma
zan posel. 

Maks Im vrine 

Tekoče dogodke v parlamentu 
lahko spremljamo preko javnih 
občil, vendar dvomim, če nam 
lahko predstavijo pravo sliko. 
Kakšno je trenutno vzdušje v par
lamentu? 

Ni dobro, saj nova koaliciju, kot 
da bi bila malo pijana od zmage, 
pozablja na temeljne postulate de
mokracije. Na primer, sfmštovunje 
poslovnika. Preprosto želijo poza
bili na vse podpisane dogovore r/b 
začetku mandata, želijo spremeni
ti sestavo delovnih teles in si tako 
zagotoviti, kljub pičli podpori dveh 
dam, absolutno prevlado v vseh 
delovnih telesih in pri predlogih, ki 
prihajajo v državni zbor. To ni 
dobro, saj prihaja do zapletov. 

Jeseni nas čakajo volitve, vas 
pa verjetno do takrat ogromno de
la. Ali že imate predstavo, kakšen 
bi lahko bil rezultat volitev? 

Nadaljevanje na 6. strani 

med opravljanjem službenih obveznosti mimogrede ustavi pri njih, 
povpraša o tem in onem, o problemih, novostih. Ljudje ob ne
srečah in neprijetnostih pričakujejo zanimanje s strani policije, zato 
jih pogosto obišče, po nesrečnem dogodku, na primer vlomu, se 
z njimi pogovori, jih skuša pomiriti, izvedeti kakšne nove podat
ke, okoliščine, saj se ljudje«ko se nekoliko pomirijo, spomnijo še 
kakšnih drobnih, a pomembnih podatkov. 

Kot vodja okoliša opravlja tudi preventivno delo in ob vsaki 
priložnosti opozarja ljudi na lastno zaščito. Na glasovnicah z nje
govim imenom so ljudje zapisali, da jim je všeč, da si policist Ja
nez Klopčič vzame čas zanje, za njihove pripombe, probleme in 
jih zavzeto spremlja, kot bi bili njegovi ter jim pomaga s pogo
vorom in nasveti. Ob tem je dodal, da se ljudje večkrat obrnejo 
nanj, ko so v stiski, zaradi sosedskih, družinskih težav. Največkrat 
so starši zaskrbljeni za svoje otroke, sumijo, da uživajo drogo, spra
šujejo o simptomih uživanja droge, o možnih poteh pomoči in po
dobno. 

Preventivno delo v okolišu, ki ga vodi. pa zajema tudi sezna
njanje s prometno in osebno varnostjo osnovnošolcev. Redno o b » 
kuje osnovno šolo v Komendi in podružnično šolo v Tunjicah, kjer 
se z otroki pogovarjajo o prometni problematiki, oblikah osebne 
varnosti, problemih mladih in podobno. Ta plat njegovega poli
cijskega dela mu je še v posebno veselje, saj zelo dobro sodeluje 
z mladimi in tudi učitelji. Ponosno je povedal, da so ga učenci in 
učitelji osnovne šole v Komendi presenetili s kupom risbic in za
hvalnimi pismi, ki so jih narisali v znak hvaležnosti Policijski po
staji Kamnik, ki je četrtošolce popeljala na izlet v Ljubljano, kjer 
so spoznali prometne razmere v velikem mestu. Kot prostovoljni 
član sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu Komenda 
priskoči na pomoč tudi pri izpeljavi kolesarskih izpitov, ki jih or
ganizira šola, sodeloval pa je tudi pri opremljanju komendske ob
čine z ustreznimi prometnimi znaki. 

Delo policista je vsekakor izpostavljeno različnim vplivom in 
stresom in nemogoče je po končanem delovniku »izklopiti služ
bo«. Policist Janez Klopčič prizna, da gredo določene službene za
deve domov z njim in njegovimi mislimi, zlasti ko obravnava »težje« 
dogodke, kot so nesreče s smrtnim izidom in podobno. Zato so 
toliko bolj dobrodošle in sproščujoče različne oblike rekreacije, 
ki se j im pridružuje v okviru športnega društva Policist, od ko
šarke, nogometa, tenisa, streljanja na glinaste golobe in namiz
nega tenisa. V prostem času, ki mu ga ob delovnih in Studijskih 
obveznostih res ne ostaja veliko, pa se rad odpravi tudi na rola-
nje. 

SAŠA MEJAČ 
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»Če bi se še enkrat rodil, bi bil vzgojitelj« 
Nadaljevanje s 5. strani 

Predvsem je škoda, da nismo us
peli pripraviti drugačnega volilne
ga zakona. Še posebej za nas, libe
ralne demokrate, saj nam sedanji 
sistem največ jemlje. Če bi imeli 
proporcionalni sistem, kot je sedaj, 
vendar s tehničnimi popravki, da 
stranke res dobijo toliko, kot so na 
volitvah dosegle, ne pa da pri pre
računu večje stranke izgubljajo, 
manjše pa dobivajo, bi bil rezultat 
še bolj ugoden kot na zadnjih volit
vah. Se posebno sedaj, ko nekate
re poteze koalicije Slovenija pri ve
čini ljudi niso zaželene, npr. vrača
nje v preteklost. 

Končuje se vam drugi mandat v 
parlamentu. Sledi tudi tretji? 

Ravno danes se grem slikat. Po
skušal bom na volitvah še tretjič, 
čeprav me rahlo skrbi. Ljudje se te 
naveličajo, v preteklosti se je o me
ni govorilo veliko slabega, večkrat 
je bilo veliko izmišljotin... 

Mogoče lahko sedaj popravite. 
Zadnji primer je intervju v revi

ji Mag, kjer me obtožujejo in plju
vajo zaradi izgradnje telefonije. 
Postavljajo me v vlogo, kije nisem 
imel, saj je včasih izvršni svet na
ročal in predlagal projekte, ne pa 
predsednik skupščine. Včasih se ne 
moreš braniti. Na prejšnjih volit
vah me je prijatelj v Kamniškem 
občanu obtožil, da sem prodal keg
ljišče. Vsakdo, ki pozna star sistem, 
lahko ve, da je to bedarija. Napisal 
sem odgovor, ki je izšel po volit
vah. Tudi sedaj pričakujem podob
ne napake. Problem slovenskega 
medijskega prostora je v tem, da se 
je izbrisala ločnica med resnim in 
rumenim tiskom. 

Katere časopise prebirate? 
Moram priznati, da preberem 

vse slovenske časopise, če ne gre 
drugače, vsaj prelistam, da vidim, 
če me kje ponovno pljuvajo. 
(Smeh). Največkrat je čas takrat, 
ko je dolgočasna razprava v parla
mentu, vendar spet tvegaš, da te bo 
ujelo oko kamere in bodo rekli, glej 
ga, spet nič ne dela... Večji prob
lem so televizijska poročila, saj so 
prekmalu na sporedu. 

Verjetno so takšne govorice 
nadležne. Spominjam se, da se je 
govorilo, da naj bi izjavili, da s 
svojo poslansko plačo težko živite. 
Ali res? 

J a. to mi je več ljudi povedalo, 
tudi moj frizer. Popolna bedarija. 
Kar dovolj sem premišljeval, kaj bi 
lahko rekel. Edino približno po
dobna izjava je bila, da sem rekel, 
da me je groza ob misli, kako lah
ko ljudje »zvonijo« skozi mesec z 
minimalno plačo, če moram že sam 
s svojo plačo, kije res višja, poraz
deliti stroške skozi cel mesec. Pra
vijo, da je hudič v podrobnostih. 
Prav zato bi moral prelistati vse 
časopise, tudi »zafrkljive« rubrike, 
kjer se hecajo, vendar to ljudje 
vzamejo zares. 

Vrniva se nazaj v vašo poslan
sko klop. V zadnjem času ste pred
stavili dve ideji - zakon za varova
nje za primer brezposelnosti oz. 
zaposlitveni sklad in zakon o star
ševstvu in družinskih prejemkih. 
IMhko zakona predstavite bolj po
drobno? 

Pri prvem zakonu sem po prvem 
branju predlagal, da bi v zakonu 
vgradili tudi odločbe, ki bi urejale 
zaposlitvene sklade. Pred obravna
vo sem se pogovarjal z ljudmi, ki to 
področje dobro razumejo in po
znajo načine, kako v drugih drža
vah rešujejo ta problem. V Kamni
ku živim že od prvih korakov in me 
je bilo groza ob opazovanju usiha
nja kamniškega gospodarstva, raz
cveta brezposelnosti... 

Dovolite, da vas prekinem. Ves
te, da vas veliko ljudi krivi za to 
dejstvo? 

Tudi to vem. Še posebno za Idejo, 
kjer sem bil nekaj mesecev direktor. 
Drugače je to spet ena taka cvetka -
jaz te obtožim, ti se brani, če se mo
reš. Predsednik skupščine res ni imel 
nič z gospodarstvom, razen če je za
vestno zaviral nekatere projekte, ki 
bi nosili nova delovna mesta. Pred 
volitvami sem bil skorajda v vseh 
kamniških podjetjih in sem videl, da 
firme propadajo zaradi izgube trgov, 
zastarele tehnologije... 

Po pogovoru s strokovnjaki sem 
ugotovil, da je bila podobno zanimi
va situacija v Severni Italiji, pri Za-
nussiju, in na Bavarskem. Takrat je 
vlada sledila predlogu, da so v za
kon vgradili določbo o zaposlitve
nih skladih in sam sem ponudil, da 
bi v Kamniku tak sklad uredili, ven
dar ni bilo odziva. V letošnjem letu 
smo bili v Titanu, ko so hoteli uki
niti obrat livarne, kar se sedaj le ne 
bo zgodilo. Škoda le, da to ni šlo 
preko našega zaposlitvenega skla
da, temveč preko kranjskega. Pri 
drugem zakonu pa gre za problem 
staršev z otroki, ki imajo posebno 
hude telesne in duševne okvare. Če 
so otroci nameščeni v zavodu, bre
menijo celotni stroški državo - po
polna oskrba znaša 280.000 tolar
jev za enega otroka. Če pa bi se 
družina odločila, da ostane en dru
žinski član doma pri otroku, bi mu 
država preko tega zakona nudila ta
ko imenovano zaposlitev, mama ali 
oče bi bila zavarovana, dobivala bi 
denarno nadomestilo... Taki zakoni 
so suhoparni, saj zadevajo majhno 
skupino ljudi. O tem niste mogli 
prebrati, da pa sem se dvakrat pe
ljal po Kamniku z. motorjem brez 
čelade, seje bralo v časopisu, radio 
Hit se je na moj račun zabaval ce
lo dopoldne... 

Potem se vozite z motorjem po 
pravilih? 

Seveda. 
V Kamniku imate v občinski hi

ši poslansko pisarno. S kakšnimi 
problemi se obračajo občani na 
vas? 

Vsak ponedeljek od 15. do 
17. ure sem na voljo občanom v po
slanski pisarni, kjer se lahko pogo
vorijo o različnih problemih, rešit
vah... Ljudje me obiskujejo, vendar 
na žalost pogosto s problemi, ki jim 
nisem kos. Največkrat se srečujem s 
stanovanjskimi problemi, sodnimi 
postopki, denacionalizacijo, torej s 
problemi, pri katerih ne morem sto
riti ničesar, le pišem lahko na 
ustrezne institucije in podobno. 
Drugače pa se srečujem s prepros
timi stiskami in nekaterim že odle
že, če se z nekom samo pogovorijo, 
zame pa je to po eni strani tudi do
ber stik z volivci, saj se sicer giblje
mo v svojem krogu ljudi. 

Od leta 1988 do 1994 ste bili 
predsednik skupščine, nato se je 
uvedlo županstvo. Tudi sami ste se 
potegovali za to funkcijo. Zanima 
me, če boste tudi tu še enkrat po
izkusili in kje so po vašem mnenju 
šibke točke našega mesta? 

Za župana sem kandidiral dva
krat, enkrat po svoji volji, drugič 
po sili razmer in ne bom več posku
šal. Očitno v tej sredini ne morem 
dobiti večine. Kamnik je bolj des
no usmerjen, zato tu lahko zmaga 
tisti, ki ima podporo vsaj ene od 
desnih strank. Ko sem drugič kan
didiral za župana, nisem kaj dosti 
verjel v zmago, vendar sem pro
gram vzel resno in ga tudi po mo
jem mnenju dobro napisal. Sam 
imam majhne otroke in sem bolj 
občutljiv. Menim, da je potrebno 
storiti vse, da otroke odtujimo ces
ti. Za to so potrebna otroška igriš
ča, športni objekti, kjer je včasih 
dobrodošla domiselnost, ne le fi
nančna sredstva. Drugo, kar se mi 
zdi pomembno, so stvari, ki naredi
jo življenje bolj prijetno ljudem, ki 
tam živijo. Parkirni prostori, ure
ditev prometa in podobno. Kultura 
pa je po mojem tisto, kar lahko drži 
mesto pokonci, čeprav se bojim, da 
vse preveč sloni na posameznikih. 
Pomembno je še veliko drugih 
stvari, na primer, da 290 otrok ni
ma.varstva, odpiranje prostora za 
gospodarske dejavnosti... Kamnik 
ima že utečeno dejavnost in bi bi
lo škoda ves prostor »pokurit« za 
stanovanja. 

Se vam ne zdi, da je mogoče pri
hodnost Kamnika v turizmu? 

Kaj že pravijo? Turizem smo ljud
je... Tistega duha, kije bil tu še pred 
prvo svetovno vojno, že dolgo ni. To 
se mi zdi kot zakleta princesa. 

Torej imate Kamnik za zakleto 
mesto? 

Ne, vendar menim, da je bilo 
včasih premalo »prepiha«. Recimo 
mene ne vzamejo za Kamničana, 
saj sem se rodil v Moravski dolini, 
ne izhajam iz. eminentne meščan

ske družine. 
So vam zdi narobe ta zaverova

nost Kamničanov vase? 
Nekako že, saj pridejo z. novimi 

ljudmi tudi nove ideje. Tega pa tu 
ni bilo. 

Pa vendarle se gradijo nova sta
novanja, prihajajo novi ljudje, le 
kje so potemtakem ideje? 

To pa je tako. Če gradiš poceni 
stanovanja, to ne zagotavlja novih 
idej, mogoče celo več problemov. 
Našim svetnikom sem predlagal, 
da se najde nekaj bolj bogatih par
cel, saj bi morala občina stremeti 
za ljudmi z. bolj debelimi denarni
cami. Tu vidim velike možnosti. 

Iniciativa proti soseski Mali 
grad še deluje? 

Že dalj časa se nismo videli, z. 
žalostjo pa ugotavljam, da tisti 
»stvor« izgleda še bolj grozno, kot 
sem si predstavljal. Vendar nimam 
slabe vesti, saj smo poskusili še 
pravočasno rešiti okolico Malega 
gradu. 

Verjamem, da vam politika vza
me veliko energije, časa. Kako si 
napolnite baterije. Z motorjem ali 
ribiško palico? 

Prostega časa imam zares malo. 
Zelo rad imam otroke, pa ne samo 
svoje. Če bi bil še enkrat rojen, bi 
bil vzgojitelj, saj so mi stvari, kijih 
počnem z. otroki, zelo všeč. 

Potem ni motor vaša prva 
strast? 

Je. Le-ta ima svojo zgodbo. Ko 
bi ga potreboval, ni bilo denarja, 
danes pa največkrat ni časa. Za za
bavo igram tudi tenis, grem tudi na 
izlete, z ženo občasno v hribe. 
Družba me zvleče tudi na ribolov v 
Mekinje, kar ni pravi ribolov, ven
dar prinaša veliko veselja. 

Gospod Lavrinc je povedal še 
marsikaj. Da v avgustu verjetno le 
bo nekaj dopusta. Da poslancem 
največkrat manjka zdrave kmečke 
pameti. In če bo Bog dal, ho kot 
upokojenec zelo aktiven popotnik. 
Seveda z motorjem. 

In pri tem mu veliko veselja želi. 

BOJANA KLEMENC 

Iz torbe Krištofovega Pepeta II. 
v 

Ce s o dacarji n a d o p u s t u . . . 

Pravijo, da že več kot sto let ni 
bilo tako vročih dni kot letošnje
ga rožnika. Kaj bo šele, ko pride
jo malega srpana pasji dnevi? 
Takrat nam bo ta naša hladna 
Bistrica verjetno še prav prišla. 
Zato jo bomo morali začeti bolj 
spoštovati, ne pa vanjo zmetali 
vsega, kar nam je odveč... 

Kaže, daje tudi kamniškim da-
carjem postalo pošteno vroče, saj 
so se odločili, da bodo kar za ne
kaj časa zaprli kamelijo (ali bolje 
šalter!) za plačilo davka od ku
poprodajnih pogodb. Brez. dacar-
skega podpisa pa tudi notar po
godbe ne overovi, pa še kazen ti 
grozi, če ne plačaš davka v zako
nitem roku. Nekateri pa pravijo, 
da to ni tako hudo, saj bi bil mar
sikdo vesel, če hi bili dacarji na 
dopustu kar celo leto... 

Feliko bolj kot dacarji, pa se 
za cekine zanima slavni kam

niški SKG. Če z. njimi skleneš po
godbo o vpisu stanovanja v zem
ljiško knjigo, je iz nje razvidno, 
da bo firma za 35 tisočakov po
storila vse, kar je potrebno za 
vpis v zemljiško knjigo. Ko jim. 
stranka to poravna, se čez leto in 
štiri mesece spomnijo, da za do
končanje posla potrebujejo še 
skoraj 18 tisočakov. Ko lastnik 
stanovanja plača še ta znesek, 
dobi spet položnico za skoraj 18 
tisočakov in tako dalje in tako na
prej. Ne pravijo zastonj: kdor 
zna, pa zna... 

Res se lahko veselimo, da v na
šem mestu v naročju planin nima
mo nobenih lopovov, nobenih pi
jancev, kaj šele klošarjev, kot v 
beli Ljubljani (tistih šest ali se
dem ne šteje), ko lahko brez skr
bi odpremo okna na stežaj in. se 
nadihamo svežega zraka, ki ga. 
prinaša podalpski vetrič (sto met
rov od črne saje puhajočega to
varniškega dimnika, livarne in 
kurnic s »prijetnimi« vonjavami). 

Zato bi misler Robert prišel iz. 
usmrajene ter kriminalcev in pija
nih klošarjev polne Ljubljane v 
Kamnik kar peš. Vse. to namreč 
lahko preberemo v začetku male
ga srpana v časniku z zeleno piko 
pod naslovom Prednosti življenja 
pod Kamniškimi planinami. 

Za tako čudovito (in seveda 
plačano!) promocijo našega mes-

Župan Tonti na razstavi županskih slik v nekdanji Zo-
retovi kovačnici. Poglej, poglej, kako lepega vrancaje 
imel moj predhodnik Antonius /., pa kako daleč je vi
del z njega. Tako bom občinsko plchovje dal odpeljati 
na odpad in pri komendskem kolegu Tomažu naročil 
nekaj haflingerjev. Škoda, da sem asfaltiral že toliko l"'nar.ll<< l e 

hribovskih cest. Na jesenski občinski seji bom bencin- ' 
ski tolar namenil za oves, kije cenejši od bencina. Ne
kaj pa bom prišparal tudi, ko bom stavbo kina doma 
preuredil v občinsko štalo namesto v kulturni dom. V 
njem bodo lahko tudi Komendčani imali 14.33% sto
jišč za svoje konje... 

naravnim okoljem., kjer ti nihče ne. 
bo vlomil v avto ali ukradel kole
sa, kaj šele storil kaj hujšega. Ži
vimo torej med samimi dobrimi in 
prijaznimi ljudmi, vendar s hudo 
pokvarjenimi obči na rji... 

Sicer pa bo del Duplice kmalu 
podoben Sahari, to lahko po

trdijo stanovalci Groharjeve, ki 
jim na balkone in 
skozi okna silila 
pesek in prah z. 
bližnjega zasilne
ga parkirišča, na 
katerem, kot ka
že, ne bo nikoli 
garaž, še manj 
cerkve. Hudo je 
zlasti takrat, ka
dar na njem. pre
skušajo »gas« 
nadebudneži s 
svojim, ropotidja-
mi. Tudi dupliška 
Železniška posta
ja je lahko za vz
gled »urejenosti 
in čistoče«. Mor
da pa bi »ajz.en-

kje 
kilo 

barve in kak še 
nepreluknjan 
strešni žleb in ka
ko novo desko za 
klopi... 

ta (tako lepega prospekta ne na
piše niti naš TIČ!) bi se spodobi
lo, da bi naš župan spoštovane-
mu-ni (bž.) pripel največjo meda
ljo, kurjih premore občina, ne pa, 
da mu ne da vode za njegova 
»stanovanja z dušo«, kot smo ne
davno lahko prebrali v istem čas
niku. Tudi našega lokalnega šeri
fa in njegove pomočnike lahko 
kar odpustimo, saj po tem, kar so 
prebrali zadnjič, res nimajo več 
kaj početi. Prosto po bž-ju, živimo 
namreč v občini s čudovito čistim 

\Juj vas poletna vročina pre 
L t več ne prizadene, še zlasti 
naj ne udari preveč po denarnici, 
da bo ostalo še kaj cvenka za šo
lo in ozimnico. In seveda za našo 
ljudsko veselico - dneve narodnih 
noš, ki bodo letos še posebno ve
seli. Najbolje, da se ravnamo po 
nasvetu Temnega valčka: V sen
ci z. nogami v lavorju, pa kakšno 
pivce zraven. Pa lep pozdrav do 
jeseni 

KRIŠTOFOV PEPEII. 

P I S M A - ODMEVI - M N E N J A - P I S M A -
Županu g. Antonu 
Smolnikarju 
o odgovoru na članka »Kakšen 
proračun občine smo dobili« in »O 
ZR in gospodarjenju naše občine v 
l. 1999« objavljenem v Kamniš
kem občanu 8. 6. 2000 

Če sem sploh pričakoval kakšen 
odgovor na moja zgoraj navedena 
članka (objavljena v K. O. 19. 4. in 
25. 5.), moram priznati, da sem od
govor pričakoval v prvi vrsti od 
vas, g. župan. Zakaj? Ker ste pred
lagatelj obeh teh aktov, tako prora
čuna kot ZR občine Kamnik, in za
to za njiju tudi v prvi vrsti odgovo
ren. 

Že na začetku odgovora vaših 
visokih, občinskih uradnikov (zara
di okrajšave, v nadaljevanju »obči
ne« ali »vas«), pravite, da vam ni 
povsem jasno proti komu je bil moj 
članek naperjen. Moj namen obeh 
člankov je bil čim bolj izčrpno in
formirati naše občane o teh dveh 
najpomembnejših, vsakoletnih aktih 
v občini in tudi kot dopolnilo 
skromnemu poročanju o tej prob
lematiki v K. O. 

Ugotavljam, da kljub pojasnje
vanju občine, letošnji proračun še 
vedno predvideva za 94,1 mio SIT 
primanjkljaja in po predvidevanju 
ne bo šlo skoraj nič letos ustvarje
nih sredstev za investicije v druž
bene dejavnosti. Verjetno samo z. 
ugodnim kreditiranjem, tudi zara
di že zadnjikrat navedenih razlo
gov, ne bo mogoče obnovili drago
cene Bitenčeve fasade na Glavnem 
trgu. Ugotavljam tudi, da poznam 
razliko med revizijo in rebalansom 
proračuna in se v tem primeru za
vzemam za prvo in da smejo obči
ne po raz.sodbi računskega sodišča 
revalorizirati z. indeksom rasti cen 
Življenjskih potrebščin sicer zakon
sko določene mesečne prispevke za 
kritje stroškov delovanja strank. 

Ob dolgih »zakonodajnih« raz
lagah, kako je mogoče prej spreje
mati proračun pred zaključnim ra
čunom, lahko samo ponovim, daje 

sprejemanje proračuna brez pri
merjanja na neke zanesljive pred
hodne rezultate pravi nesmisel 
(zlasti danes, ko je računovodstvo 
računalniško vodeno in mora že 
vsako pomembnejše podjetje, torej 
tudi občina, vsakodnevno razpola
gati z. vsemi podatki in rezultati 
svojega poslovanja). 

Žal, ludi pojasnjevanje občine 
glede napačnih zneskov v ZR po
stavkah v predlogu proračuna ni 
zadovoljivo. Saj teh pojasnil v gra
divu proračuna ni zaslediti. Seve
da pa je razen obravnavanih dveh 
postavk kmetijstva in podjetništva 
v predlogu proračuna npr. na od
hodkovni strani teh napačnih po
stavk o realizaciji v I. 1999 še pre
cej več. Na primer: pri pisarniš
kem in splošnem materialu in sto
ritvah, posebnih materialih in. sto
ritvah, pri energiji, vodi, komunal
nih storitvah .... pri najemninah in 
zakupninah, drugih operativnih 
odhodkih, inl. Očitana mi je. tudi 
tradicionalna kritičnost do preko
račitev oz., nerealiziranih prora
čunskih postavk. Moj odgovor: tra-
dicionalnost v prekoračitvah oz.. 
nerealiz.aciji terjajo tudi tradici
onalno kritiko teh negativnih poja
vov. 

Žal ugotavljam, da ob vsej ob
zirnosti odgovora občine v njem ni 
zaslediti niti besedice o proračunu, 
kol npr.:.o predvidenem, visokem, 
porastu sredstev za tekočo porabo, 
o obnovi Kina Dom (kulturne dvo
rane), niti o Palovški cesti, o na
meravani izgradnji kegljišča, o po
stavkah za pokopališči na Žalah in 
v Nevljah, o izvoru 266 milijonov 
komunalnega prispevka in specifi
ciranem namenu porabe 230 mio 
za urejanje stavbnih zemljišč. 

Seveda hi človek pričakoval, če 
ste me ž.e in to kar pavšalno obto
žili »tolikih neresnic, nepreverje
nih informacij in zavajanj«, da vse. 
te podrobno javno specificirate. 
Moj namen obeh člankov je bil 
ravno obraten: občane čimbolj 
resnično informirati tudi o nekate

rih zadevah, ki so bile, po moji 
ugotovitvi, v K. O. netočno posre
dovane (npr. o zadolževanju obči
ne). Pa še to, priporočate mi, naj si 
znanje bistveno dopolnim. To sem 
si vzel k srcu. V bodoče bom za se
stavo morda še kdaj potrebnih to
vrstnih člankov, poprosil za mne
nje še več strokovnjakov in pozna
valcev, kot sem jih pri sestavi teh 
dveh člankov. 

MILAN VVINDSCHNURER 

Vi sprašujete, župan 
odgovarja 
(Kamniški občan, št. 13, 6. julij 
2000) 

Predpostavljam, da obsežen in 
precizen odgovor župana Antona 
Toneta Smolnikarja (še posebej, 
kar se tiče osvetljevanja problema
tike in kriznega stanja v tovarni Ti
tan) o onesnaževanju zraka in. hru
pu kol posledica dejavnosti podjet
ja Titan, ni namenjen samo skrbi 
za poškodbe avtomobilov, ki so 
parkirani v okolici tovarne Titan. 

Kar samo, do neba visoko, kriči 
vprašanje. - kaj pa zdravje ljudi??? 

Ko nas bo župan naslednjič (upa
mo, da zelo kmalu) obveščal o re
zultatih meritev onesnaženosti zra
ka, naj se mu nikar ne zapiše, da se 
ho izvedba sanacijskih ukrepov za
čela, ko bodo zagotovljena finanč
na sredstva. Kajti na Zikovi, Livar
ski in Kovinarski ulici prah tovarne 
Titan ne razjeda samo avtomobilov, 
ampak tudi ljudi. Tisoč, dva tisoč..., 
veliko! Pa je že eno samo zdravje in. 
življenje toliko vredno! 

IVANA SRAMEN, Zikova 
ulica 7, Kamnik 

Palovški cesti na rob 
Palovška cesta je očitno postala 

»soteska« med dvema sosedoma, 
pod in nad cesto, in domnevno 
problem dveh tisočletij, točno či
gav in zakaj, pa ni znano. Že nekaj 
črnila je bilo prelitega v Kamniš

kem občanu zaradi problemov, ki 
so vzročno nepojasnjeni in so kot 
tabu. 

Predvsem odgovornim na obči
ni bi krajani ob tej cesti še enkrat 
radi povedali, da potrebujemo spo
dobno cesto in nič drugega. Spra
šujemo jih, zakaj se z. delom ne na
daljuje. Nihče nam uradno ni po
vedal, zakaj so dela na cesti obsta
la. Kdo je za to odgovoren in kdo 
je povzročitelj zastoja. Mi (vsi) 
krajani prav gotovo ne. Kdo je tis
ti, ki ovira in zavlačuje nadaljeva
nje del - Občina, družina Šulin, 
družina Vršič? Kdo in zakaj? 
Menda imamo krajani Palovške 
ceste in kamniški občani (davkop
lačevalci) pravico to vedeti. Preki
nitev del ima prav gotovo tudi 
stroškovne posledice. 

Če sem I. točko odgovora 
Upravne enote Kamnik, objavlje
nega v Kamniškem občanu šl. 13. 
dne 6. junija, pod rubriko Pisma, 
mnenja in odmevi, na pismo 
g. Škarje, prav razumel, ga. Zdrav-
ka in g. Borut Šulin za hišo, v ka
teri stanujeta že nekaj časa, nima
ta gradbenega in lokacijskega do
voljenja? Sprašujem, kako sta po
tem lahko pridobila razna soglas
ja za priključke (vode, elektrike, 
kanalizacije, vselitveno dovoljenje 
in druge)? 

Brez. gradbenega dovoljenja jih 
prav gotovo ni mogoče pridobili 
zakonito. Od kod tudi pravica za 
postavljanje raznih pogojev, tudi 
odškodninskih; investitorju in izva
jalcu del. 

Očitno je, da nekateri pri rekon
strukciji Palovške ceste delajo 
probleme kol hočejo in dajejo vtis, 
da dobre ceste preprosto ne želijo, 
sicer bi nehali kompliciran tudi s 
preveč osebnimi argumenti, ki ni
so v korist ne njim, ne drugim. 

Cesta »nekoč« bo, verjemite, 
ostal pa ho grenak priokus tistim, 
ki zaviralno »pomagajo«, da grad
nja stoji. Ceste in poti naj ljudi po
vezujejo, ne pa razdvajajo. 

CENE GRIIJC 
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Duo The Tivins, zmagovalca letošnje Slovenske popevke 

VESELJE JU JE POSLUŠA TI 
Dan, ko sta me v uredništvu na moje povabilo obiskala Mojca 

Brecelj in Kamničan Marko Petek, ki sta z nežno skladbo Glas sr
ca osvojila poslušalce in zmago na letošnjem festivalu Slovenske po
pevke, je nenadoma postal živahnejši in svetlejši. Mlada in zanimiva 
glasbenika, ki sta se naključno spoznala na avtomobilskem sejmu 
pred tremi leti, ne povezuje le glasba, pač pa tudi neverjetna podob
nost navad, hobijev, okusa in pravo prijateljstvo. Pravita, da so ji
ma všeč enake stvari, enaki avtomobili, udobna športna oblačila, fil
mi, igralci, glasbeniki in celo hrana, saj skupaj najpogosteje zavi-
jeta v McDonald"s, kjer seveda izbereta enako hrano. Zato sta si na
dela kar pravo ime The Twins, kar pomeni dvojčka, oba sta tudi ro
jena v tem nebesnem znamenju. Klepet med nami seje zavlekel kar 

v pozno popoldne, saj sta imela oba veliko zanimivega povedati, 
vmes pa nista mogla kaj, da ne bi eden drugemu nekoliko ponaga-
jala. 

Zmago na festivalu Slovenske popevke sta Mojca Brecelj in Marko Petek 
(v sredini) proslavila s starši, Majčino sestro Tino in njenim fantom. 

Ker jc cnaidvajsetletna Mojca 
Brecelj iz Loga pri Brezovici 
dekle, polno energije in naćrtov, 
Jc Marka po njunem srečanju 
Pred tremi leti spodbujala, da bi 
ob kitari tudi zapel. Devetnajst-
•etni Marko Petek iz Mekinj je 
takrat Sele dobro obvladal kita
ro, ki se jo je učil igrati ob ka
setah in zgoščenkah Adija Smo-
larja. Pravi, da ga glasba do po
znanstva z Mojco ni kaj poseb
no zanimala, kljub temu, da ma
ma in stara mama zelo radi po
jeta. 

Mojca ob tem doda: »O, kaj 
hitro je začel tudi peti. Ko sem 
kmalu zatem prišla k njemu, je 
med igranjem kitare že lepo pre
peval in ugotovila sva, da se na
jma glasova izredno lepo ujema
ta.« Mojca pravi, da jo glasba 
spremlja že od malih nog, saj so 
v družini prepevali ob vsaki pri
ložnosti, v avtomobilu, na izletu, 
ob večerih, praznovanjih. StarSi 
s o j i kupili klavir in šest let je 
Pridno obiskovala glasbeno šolo. 
Ko je prišla matura in z njo čas 
u cenja, pa je v prostem času v 
r °ke rada vzela kitaro. Ko je oče. 

ki se tudi ukvarja z glasbo in 
zdaj mlada glasbenika usmerja na 
začetku njune poti, videl, kako 
njegovo hčerko zanimajo inštru
menti, ji jc kupil še sintesizer, ba
sovsko kitaro in ozvočenje. Ta
ko sta z Markom ob glasbeni 
spremljavi pela tudi ob različnih 
priložnostih v javnosti. Kamniča-
ni se ju verjetno spomnijo še iz 
časov, ko so igrali in peli skupaj 
s Smolnikarjevinia. Že takrat se 
je Marka zaradi dolgih svetlih las 
oprijela primerjava s pevsko dru
žino Kelly familv. Z nasmeškom 
pove, da ga še danes mnogi pri
merjajo z Angelom, ki pa se je 
pred kratkim ostrigel. Sam mu 
ne bo sledil, saj je zadnjic obis
kal frizerja v sedmem razredu 
osnovne šole, krajše frizerske po
pravke pa dovoli le Mojci. 

Zanimivo je, da mlada in am
biciozna glasbenika pojeta pred
vsem svoje lastne pesmi, Mojca 
jih je napisala že preko dvajset, 
tako besedilo kot tudi glasbo.Za 
skladbo Glas srca, ki jima je pri
nesla zmago na Slovenski popev
ki, enem največjih slovenskih 
glasbenih dogodkov, je imela 

Mojca v glavi in notah najprej 
melodijo, nato pa sta skupaj na
pisala Se besedilo. V teh dneh vso 
energijo in prosti čas vlagata v 
izdajo CD-ja, ki bo izšel najkas
neje septembra pri Založbi kaset 
in plošč RTV Slovenija. 

In kako poteka njun »delovni 
dan«, me je zanimalo. Marko, ki 
se je zaradi letošnjega glasbene
ga uspeha izpisal iz četrtega let
nika srednje lesne šole in ga bo 
končal naslednje šolsko leto, 
pridno vadi najprej sam, nato pa 
se odpelje k Mojci, kjer imata tu
di vse inštrumente, ozvočenje in 
pogo.e za skupne »glasbene tre
ninge.« Ob tem nista pozabila po
vedati, da sta pred kratkim na
bavila še bobne, po katerih udar
jata ob zgoščenkah Kelly familv. 
Tudi sicer je Mojca, študentka 
prvega letnika Ekonomske fakul
tete, veliko glasbenega znanja 
pridobivala prav ob poslušanju in 
igranju njihovih zgoščenk, v zad
njem času pa poleg različnih 
zvrsti glasbe, od ročka, country 
glasbe do španske glasbe veliko 
poslušata Erica Claptona. Ker sta 
Mojca in Marko prava in zves
ta prijatelja, tudi večino proste
ga časa preživita skupaj. Rada za
hajata v kino. »O, ravno včeraj 
sva gledala komedijo Najina 
zgodba z Bruceom VVillisom in 
Michelle Pfciffer, še bolj kot ig
ralca in zgodba nama je bila všeč 
glasba,« sta hitela pripovedovati 
v en glas. Zanimivo jc, da jima v 
spominu ostanejo tudi isti odlom
ki filmov, obema je všeč igralec 
Jim Carrey in pogosto se spom
nita njegovih norčij. 

Rada zaideta v Gardaland, ko
lesarita z gorskimi kolesi, pozi
mi pa ju navdušuje snow blading. 
Kljub temu, da imata zadnje me
sece prosti čas res skromno od
merjen, ga vselej najdeta za ogled 
vsaj enega filma iz videoteke, če
tudi je to sredi noči. 

Duo The Tvvins, Mojca Brecelj 
in Marko Petek, sta nedolgo te
ga s svojo spevno glasbo navdu
šila otroke iz vse Slovenije ob 
zaključku počitniških dni v me-
kinjskem samostanu, še pred tem 
pa v kamniški knjižnici ob za
ključku bralne značke. »Presene
čena in vesela sva bila, ko sva vi
dela, da otroci poznajo najino 
glasbo in znajo zapeti Glas srca. 
Še bova prišla v Kamnik,« sta 
mlada glasbenika, polna pozitiv
ne življenjske energije, povedala 
ob zaključku našega klepeta. 
Upam, saj je njuna glasba vsaj ta
ko prijetna, kot sta tudi sama. 

SAŠA MEJAČ 

Za dobrega igralca je potreben tudi dober trener 

k 

Že dolgo 
je znano, da 
brez dobrih 
trenerjev ni 
dobrih ig
ralcev in 
prav gotovo 
je tako v 
vseh ekip
nih športih. 
Tudi kam-

iz.icma. 
letih se J« 

Daniel I lubja,, 

mška odbojka ni 
V minulih 53 

kamniškem klubu zamenjalo 
Precej trenerjev, veliko doma-
c , h , nekaj tujih, v zadnjem ča-
S u pa jc prav gotovo najuspeš
nejši trener Gregor Hribar, 
vendar sc ne bomo ustavili pri 
"Jem, saj ga vsi dobro poznate. 
N e poznate pa trenerje, ki so 

s y oje odbojkarsko znanje zaceli 
Prenašati na mlade kamniške 
rodove že pred nekaj leti -
kemso Mujanovič, Matevž Sta-
j">vnik, Aco Kramar in Daniel 
ganjan. In prav slednjega vam 
bomo predstavili skozi kratek 
'ntervju, ko smo sc z. Danielom 
Pogovarjali po zadnjem njego-
V e m velikem trenerskem 
hu. uspe-

Kdaj in kdo te je navdušil za 
"Pravdanje trenerskega dela? 

Moj p r v j t r e n e r j e bil Milan 
w 'ndschniircr , eden najzasluž

nejših za razvoj kamniške od
bojke. S svojim entuziazmom 
mi je dal vedeti, da se lahko 
marsikaj doseže. Sicer pa je moj 
mentor že nekaj let Gregor 
Hribar. 

Kakšen se ti zdi položaj trener
ja danes in takrat, kot si začenjal? 

Danes jc veliko težje kot ne
koč. Trener ni več samo trener, 
ampak tudi neke vrste manager. 

Koliko ekip si že treniral v 
Kamniku in koterije tvoj največ
ji uspeh kot prvi trener? 

V Kamniku sem trener mlaj
ših ekip že zadnjih sedem let, 
od šolskih ekip p;t do 2. članske 
ekipe. Kot trenerje moj največ
j i uspeh 2. mesto na državnem 
prvenstvu za dečke in 1. mesto 
za srednje šole z ekipo ŠCRM. 

V minuli sezoni si pomagal tu
di pri prvi ekipi, kakšni so občut
ki ob velikem uspehu te ekipe? 

Zadnji dve sezoni sem bil po
močnik trenrja Iztoka Kšele. 
Ob obilici dela (trenirali smo 
kar petkrat tedensko) na kon
cu ni izostal niti rezultat. V ve
selje in čast mi je bilo sodelo
vati s takšno ekipo. 

Tvoj največji uspeh pa je prav 
gotovo uvrstitev na evropsko mla
dinsko prvenstvo, kjer si bil v slo
venski reprezentanci pomočnik 
trenerja Marka Brumna. 

Z mladinsko reprezentanco 
sem pričel sodelovati letos, ko 
smo pred kvalifikacijami zmaga
li na mednarodnih turnirjih v 
Ljubljani, Luxemburgu in Zagre
bu. Sama zagnanost trenerjev in 
igralcev pa nas je privedla na 
EP v Italiji. 

Mnogo trenerjev pravi, da je 
lažje trenirati moške kot dekleta. 
Kakšen pa je tvoj pogled na to? 

Sam sem med drugim treni
ral tudi ženske ekipe, vendar pa 
sem se že zelo zgodaj odločil, 
da se bom posvetil moški od
bojki. Mislim namreč, da moraš 
biti pri ženskah predvsem do
ber psiholog in prijatelj, če ho
češ uspeti. 

In v prihodnji sezoni? 
V sezoni 2000/01 bom zopet 

prevzel 2. člansko ekipo, ki jo 
sestavljajo perspektivni mladi 
igralci. Moj cilj je uvrstitev v 
2. ligo, kar pa bo zelo težko. 
Poleg tega bom ostal trener ka
detske in mladinske ekipe, pri 
katerih bomo poskušali pono
viti rezultate prejšnjih sezon, 
kar pomeni uvrstitve do tretje
ga mesta. 

Hvala za ta kratek klepet in ve
liko sreče tebi in slovenski mladin
ski ekipi na evropskem prvenstvu 
na Siciliji. 

CICO 1. 

Ko v dvoje prehodiš pol stoletja... 

Zlatoporočenca Amalija 
in Jernej Koncilija s Pirševega 

Že kar nekaj jubilantov smo letos obiskali v 
organizaciji bil Kamnik, med njimi tudi 
Amalijo in Jerneja Kancilija s Pirševega 

Na skupno pot sta stopila 20. maja 1950 na 
bazah na krajevnem uradu. 

Ob našem obisku smo se brez zadrege spre
hodili po poti slavljencev in se ustavili pri se
danjosti in letih, ki so še pred njima. 

Po pogovoru sodeč, sta oba dobrovoljna in 
vedra človeka, kisla v življenju doživela veli
ko težkih, a hkrati tudi jmjetnih trenutkov. 
Nikdar jima ni žal prehojene poti. Pogovoru 
seje pridružila tudi »ta mlada«, sinova žena. 

Amalija (Burja) je bila rojena 13. aprila 
1925 v Snoviku v številni družini sedmih ot
rok. Šob je obiskovala v Šmartnem in Potoku. 
Že kot fi-letno dekle je izgubila mater. Osta
la je doma in pomagala na kmetiji, saj je bila 
njena j)omočpotrebna za preživetje družine. 
Tuje ostala do leta 19.50, ko seje poročila z 
Jernejem, in se preselila na domovanje moža 
in njegovih staršev. Z vsem srcem se je posve
čala družini, za kaj drugega je zmanjkovalo 
časa. Sicer je rada prebrala kaj zanimivega. 
Pravi, daje vzgojila, seveda skupaj z Jerne
jem, dva sinova in dve hčeri (en otrok je 
umrl). 

Jernej je bil rojen K avgusta 1924 na Pirše-
vem. Številna družina desetih otrok ga je v pol
ni meri zaposlovala. Šolal 
seje v Šmartnem in v Poto
ku. Na domu staršev je j 
ostal vse do vojne. Že leta 
1942 je moral na delo v Av
strijo. Kmalu je pobegnil iti 
se vrnil domoi \ i 'mes so ga 
zaj>rli, a je končno le pri
spel v Kamnik. Kmalu za
lem, leta 1943, je bil mobi
liziran v nemško vojsko. 
Bil je v Franciji in zatem 
f)remeščen na rusko fron
ta, kjer je bil ranjen, Poslan 
je bil na zdravljenje na Du
naj in pO nekaj zapletih Takole sta nazdravila 

končno prispel do Maribora, od koder jo oktob 
ru 1944 odšel v partizane. V Lackovem odre
du in zalem v Šercerjevi brigadi je bil do kon
ca vojne. Domov se je vrnil na /»ožgano doma 
čijo maja 1946, ko je še odslužil del vojaškega 
roka. Zaposlitev je našel na Gozdni upravi in 
zatem v Menini. Kasneje se je posvetil />ošlar-
ski službi in opravljal delo pismonoše do upo 
kojitve leta 1972. 

Jernej je član Zveze borcev, kjer je še danes 
aktivni sodelavec Jo nosilec medalje za hra
brost. Še vedno zelo rad poprime za vsako 
kmečko opravilo. 

Med razgovorom skoraj nismo mogli mimo 
vprašanja, ki ga nekako postavimo vselej oh 
takih obiskih. Kje sta se našla? Pravita, da sta 
se srečevala ob različnih priložnostih, pa tudi 
živela nista daleč narazen. Kar samo od sebe 
je prišlo, vnela seje ljubezen, ki še danes drži, 
sla hudomušno in z nasmehom dodala. 

Zakon jima je dal 4 otroke. Vsi imajo svoje 
družine in so pri svojem kruhu. Prišlo je že 7 
vnukov iti tudi dva pravnuka Zelo radi se sri
ču jejo. Zlato poroko sta proslavila v krogu do 
mačih in prijateljev prav na obletnico, 50 let 
nico, 20. maja pri Cibru. Kar okrog 50 je bilo 
vseh na tem srečanju. Pol stoletja skupnega 
življenja pa sta ponovno jiotrdila na Občini 
Kamnik. STANE SIMŠIČ 

svojemu jubileju Amalija in Jernej ob našem obisku. 

Na plesu z Evo Škofic-Mauer: 

Vroči španski ritmi 
Vročica noči. Zvok kitar. To

potanje z nogami in ploskanje. 
Občasno zvok kastanjet. Zazdi 
se mi, da sanjam, saj vem, da le
tos nisem načrtovala svojega do
pusta v Španiji. Pa vendarle se 
španske sanje uresničijo, ko za
gledam lepo plesalko, zazrto ne
kam daleč, zapeljivo, strastno, 
graciozno s svojimi potezami 
rok, spogledljivo s primabaleri
no, dokler me energično topo
tanje z nogami in ritmično plos
kanje ne zbudi iz sanj. Nisem v 
Španiji. Sem v Podgorju, kjer 
Eva Škofic-Maurer, znana klov-
nesa in manj znana plesalka vro
čega španskega plesa flamenca, 
vadi in oblikuje svoje odrske na
stope. 

Flamenco, mnogi ga zamenju
jejo s flamingom, je ognjevit 
ljudski ples, tudi pesem, iz A n 
daluzije, verjetno zelo starega 
ritualnega izvora. Kitarist s sku
pino pevcev in ob ri tmičnem 
ploskanju spremlja solo plesalca 
ali plesalko, tudi plesni par, ki 
poudarja takt z izrazitim potr-
kavanjem s stopali in s kastanje-
tami. 

Eva je med dopustom obiska
la Španijo. Med obiskom neke 
kavarnice si je ogledala nastop 
treh deklet, ki so jo s flamcn-
com začarale. Že prej je plesa
la ciganske in orientalske plese, 
zato j i je flamenco postal takoj 
domač. Mamo nastopajočih dek
let je po nastopu pobarala o 
učenju flamenca saj je takoj ve
dela, da je to nekaj, kar se mo
ra naučiti. Naključje je hotelo, 
da je bila teta nastopajočih dek
let profesorica flamenca na kon-
servatoriju v Madridu ravno na 
dopustu, zato se je takoj dogo
vorila za poučevanje. Že nasled
nje leto se je Eva vrnila v Špa
nijo, kjer je mesec dni intenziv

no vadila, včasih celo 
prespala noč v plesni 
dvorani. 

Flamenco je sestav
ljen iz več različnih 
zvrsti plesa, sevillanas 
pa je prvi ples. ki se ga 
nauči vsak Španec ali 
turist. Tudi Eva se je 
najprej spoznala s sevil-
lanom, sedaj pa se pod 
strokovnim vodstvom 
prof. Jelene Markovič, 
edine učiteljice flamen
ca v Sloveniji, seznanja 
s fandangom in tien-
tom, pripravlja novi 
koreografiji, saj pravi, 
da so gledalci nad ple
som navdušeni. 

Kaj je pri flamencu 
tako mikavno? Zapelje
vanje drug drugega, ob
činstvo, ritem, ki je ta
ko poseben in drugačen, kontra-
tiempo, ko se note, gibi, pogle
di izražajo v ujetosti, želijo ne
kaj, pa ne morejo. Globok po
gled, e ro t i čno gibanje bokov, 
sunkovit obrat glave, vrtenje 
prstov, bogata obleka in grleni 
glasovi te pripravijo, da posta
neš tudi sam ognjevit, strasten, 
čustven, španski. Mogoče bo tu
di v Sloveniji kdaj večje zanima

nje za ta čudoviti ples, razmiš
lja Eva, saj so tudi mehiške na
daljevanke dosegle nesluten us
peh. V Podgorju, kjer živi in 
ustvarja, želi pripraviti tečaj, 
kjer bi udeležence seznanila s 
prvimi koraki in kulturo špan
skega juga. Da bi j i to zares us
pelo in veliko vročih nastopov 
ji želi 

BOJANA K L E M E N C 

M B B , d .o .o . 
Gorenjska cesta 20/d, 1234 Mengeš 
Tel.: 01/723-0-120, Faks: 01/723-0-125, GSM: 041/629-898 

Zaposli dva strojna tehnika z znanjem varjenja v 
proizvodnem programu nadgradenj in delno na stroju 
za krivljenje in razrez pločevine. 

Alternativna možnostje: 
dva strojna ključavničarja z osnovnim znanjem 
računalništva. 

Pisne prošnje sprejemamo 10 dni po razpisu. 
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Srečanje nekdanjih Ježkov, njihovih staršev in vzgojiteljic v WE Pestrna 

OSTALI SMO PRIJATELJI 
Hit ro je minilo leto, odkar 

smo se z Ježki razšli - oni s 
torbicami v šolo, med ve z »no
vimi Ježki« naprej. Ker pa na

poteni je igrišče zaživelo, kot 
da se ne bi nikol i razšli - ig
ra, smeh, ustvarjalnost in pri
jateljstvo. To so najini Ježki. A 

nekaj je le bilo drugače. Na ig
rišču so bili tokrat tudi njihovi 
starši, ki so bili vedno priprav
ljeni sodelovati in z njihovo 
pomoč jo smo dosegli več, kot 
sva si mogli želeti. V teh tre
nutkih sva začutili , kako lepo 
nama je bilo z njimi in ponos
ni sva, da sva bili kamenček v 
mozaiku njihovih življenj. 

Hvala vsem, k i ste bili z na
ma in nama spet pokazali vso 
lepoto najinega poklica. 

BREDA IN ANDREA 

Ponosni vzgojiteljici Breda in An-
drea z njunimi Ježki, ki so letošnje 
šolsko leto zaključili že kot prvošolč-
ki. 

Na igrišču so zavladali igra, veselje, 
otroška razigranost. 

nje in na skupne trenutke nis
va pozabili , sva j ih junija po
vabil i , da se spet s r e č a m o v 
vrtcu. 

Kar nekoliko nemirni sva j ih 
p r i čakova l i , ko pa so začel i 
prihajati, sva si rekl i : ostali 
smo prijatelji. Malo smo po
klepetali, se spomnili zanimi
vih ali smešnih dogodkov in 

OTROCI IN SVET UMETNOSTI 
Svet naših otrok je svet igre in domišljije. Spon

tanost, čustvena razgibanost, ustvarjalnost in ra
dovednost se vedno znova porajajo in jih. spodbu
jajo. Otrok prek vidno-slušnih zaznav svet spoz 
nava, občuti, sega dotika. Imeli mora možnost iz 
ražanja, na vse mogoče načine: estetsko, intelek
tualno, gibalno... Pri vsem tem ne sme pridobili 
občutka, da česa ne zmore ali ne zna. Otrok Iv s 
samozaupanjem krepi svoj pogled na svet in prek 
tega širi svoja obzorja. Pridobiti si mora celosten 
odnos do sveta, ki si ga bo pridobil le z našo po
močjo. Svet mora dojemati na njemu jmmeren in 
zanimiv način, le tako ga bo znal sprejemati in 
ga v različnih oblikah posredovati. Otrokom je po
trebno omogočiti, da od lažjega j>rehajajo k. težje
mu, od jjreproslega h kompleksnejšemu, prek zna
nega k neznanemu. Prek osnovne likovne, glasbe
ne, govorne, intelektualne, plesne dejavnosti bo 
lahko začel dojemati in osvajali komjrleksnejše 
elemente. 

Tako ga lahko spodbudimo, da bo z veseljem 
sprejemal vse, kafise mu danes ponuja: odfilma, 
televizije, gledališča, knjižnice, galerije... Priprav
ljen mora hiti na srečanje s temi zvrstmi, kajti le, 
če jih bo sjmznal in poznal, se jim bo lahko tudi 
v celoti prepustil. 

Zato je otrokom trebe ponuditi različne mož
nosti udejstvovanja in nadgrajevanja svojih spo
znanj. Že v najzgodnejšem otroštvu je treba spod
bujati pozitivna čustvena doživetja, njegovo do
mišljijo z raznolikimi dejavnostmi, mu omogoči
li spontano izražanje, ga spodbujati k ustvarja
nju. To in še kaj moramo otrokom ponuditi v nji
hovem najzgodnejšem obdobju. 

Obisk lutkovnega gledališča, knjižnice, galerije, 
razstave, kina otroku ponudi celostno doživetje. 
Prevzame ga pričakovanje ob napovedani prire
ditvi, predstavi, obisku, ogledu. Vsak otrok je 
ustvarjalen in ustvarjalnost je proces, sposobnost 
mišljenja, lastnost osebnosti. Ustvarjalnost poma
ga človeku spreminjati stvarnost. Obisk katere od 

predstav, sprehod čez knjižnico, poslušanje glasbe 
pri otroku spodbuja prijetne občutke. Lahko mu 
pomeni izziv, doživetje neznanega, a pričakova
no jmjelnega. Zaradi pozitivnih izkušenj in spo 
znanj so otroci neobremenjeni, sprejemljivi za no
vosti in vse loje potrebno razvijati in spodbujati 
(Hroška radovednost je pristna in spontana in ot
rokovo dojemanje sveta je pogosto še neobreme
njeno. 

Različne prireditve, predstave, obiski kulturnih 
ustanov skujrino otrok združuje, hkrati pa ji do-
fmšča individualnost. Treba seje skupno Jrripra-
viti na odhod, hkrati pa poteka cel kup postran
skih dejavnosti, ki se združujejo v celoto. Take 
dejavnosti spontano povezujejo vse otroke, njiho
ve starše in vzgojitelje. Potreben je dogovor, po
trebno je sodelovanje. Vse to pa povezuje, spodbu
ja pozitivno komunikacijo, to pa so stvari, ki so v 
skupini vedno dobrodošle. Problemi, ki ob tem na
slajajo, so zanemarljivi in se jih da brez večjih pre
tresov prestopiti. Vredno se je potruditi. Sožitje, ki 
ga lahko otroci občutijo ob prvem srečanju z lepi
mi stvarmi, je velikokrat neponovljivo. Nikoli ni 
enako, vedno je lahko zraven nekaj več, košček 
drugega. Vsaka prireditev, predstava, obisk in 
ogled lahko vedno ponudi celoten estetski užitek. 
Zalo radi obiskujemo različne prireditve, predsta
ve, muzeje, galerije. Na voljo so nam od jeseni 
prek zime do jiomladi, v vseh letnih časih, v vseh 
trenutkih. Ob lakih srečanjih se tkejo drobna jiri 
jateljslva. 

Otroke je potrebno voditi, sjmdbujali, razširja
li njihov svet, njihova obzorja, jih navduševali, 
jim dati ustvarjalen zanos, jim spodbujati vedo-
željnost, njihovo radovednost in bogatiti domišljij
ska doživetja. Otroci nam bodo lo vedno znova in 
znova vračali. Spontano. S svojo enkratnosljo, s 
svojo iskreno prepričljivostjo, s svojim veseljem.. 
Znali bodo biti izvirni in neponovljivi. Zato se je 
vredmtpotruditi in otrokom ponuditi več in bolje. 

ALENKA JEVŠNIK-FUJAN 

Slikarju Potniku je upodobitev pokrajine v 
deželi Ferda Vesela prinesla prvo nagrado 

Člani Kulturnega društva likovnikov Ferda Vesela so 1. in 2. julija po
vabili prijatelje, znance ter vse ljubitelje umetnosti na tretje srečanje li
kovnikov v Šentvidu pri Stični. Ferdo Vesel je rad zahajal v Kamnik, kjer 
je vselej našel veliko priložnosti za ustvarjanje. Tematika letošnjega sre
čanja je bila povezana s pokrajino v deželi slikarja Ferda Vesela, ki pred
stavlja dolino Temenice. Kamniški slikar Bogdan Potnik je z umetniško 
upodobitvijo te pokrajine prejel prvo nagrado. Pri slikanju je uporabil 
tehniko jajčne tempere, za katero pravi, da jo poleg akvarelne tehnike 
najraje uporablja. SAŠA MEJAČ 

SKUTNI NAMAZ Včeraj nismo imeli pouka V 
šolo smo morali prinesti samo 
desko za rezanje, kuhalnico, 
posodo, brisačo in copate. Naj
prej nam je učiteljica vse raz
ložila. Potem smo vlekli listke. 
Teja je izvlekla listek: S K U T -
NI N A M A Z Z Z E L E N J A V O : 
Iz nahrbtnika sva vzeli pripo
m o č k e za kuhanje. Začeli sva 
delati namaz. Zelo nama je šlo 
dobro. Namaz sva nesli na mi
zo. 

M A J A OMOVŠEK, 2. A, 
OŠ Frana Albrehta 

Kamnik 

POVABILO NA MALO ŠUTNO 
Na začetku počitnic smo vam obljubili »žurko« za konec po

čitnic. Ker tudi »naš« časopis odhaja na dopust, si ta članek 
spravite in ne pozabite na naše druženje v četrtek, 37. avgus
ta, v petek 1. septembra in soboto, 2. septembra. Vabljeni mla
di, mlajši in še mlajši, ki radi rišete, slikate, fotografirate, obli
kujete plakate, glino, znate izdelati zapestnico, oblačilo iz PVC 
vrečke, risati na majico ali telo... V Kamniku imamo kar ne
kaj »ta velikih umetnikov«, kijih bomo povabili medse za kak 
strokovni nasvet in vzpodbudo. Pestra dogajanja se bodo od
vijala na Šutni od 10. do 12. ure, kjer bomo vse izdelke v sobo
to tudi razstavili. Veseli bomo, če se nam pridružite! 

za Mladinski center 
HELENA STERLE 

Nataša, Barbara, Anja in še 
ena Barbara rade zaplešejo 

in so zavzeto sledile korakom 
njihove plesne učiteljice Ane 
Medvešček, ki v Kazini pleše 
v skupini jazz baleta in show 

dancea. 

J"; Na robu igrišča so se v senci 
pod lipo Heleni Sterle 
pridružila prikupna dekleta 
pri raznih družabnih igrah, 
kot so sestavljanje domin, 
kartanje, človek ne jezi se ... 

Delovni kot mravljice pa so 
bili otroci, ki so v prostorih 
Matične knjižnice Kamnik 

od 10. do 14. julija s 
pomočjo šolske pedagogi

nje Rosane Kleindienst 
Premk spoznavali 

skrivnosti slikanja na svilo, 
porcelan in na tekstil ter 

izdelovanje mila. 

"ti HI 

MED POČITNICAMI JIM PRA V 
GOTOVO NE BO DOLGČAS 

Šolarji so preživeli že skoraj mesec dni počitnic in si prav gotovo nekoliko 
oddahnili od šolskih skrbi in naporov, morda starši celo bolj kot njihovi otro
ci. Počitnice so vselej dobrodošle, čeprav so za večino šolarjev vsako leto pri
bližno enake. Veliko počitnikarjev je že odšlo na morje, v hribe, na počitnice 
k sorodnikom. Vendar tudi tistim, ki so ostali doma, ne more biti dolgčas. Po
leg dolgega spanca, ki si ga večina privošči v pozno dopoldne, imajo na pretek 
časa za klepet s prijatelji, potep po mestu, priljubljeno rolanje in kolesarjenje, 
nekateri pa dneve najraje preživljajo na kamniškem bazenu. Za vse poči Ini kar-
jc, ki želijo kvalitetno preživeti prosti čas, pa sta Matična knjižnica Kamnik in 
Mladinski center Kamnik pripravila različne poučne in športno-zabavne aktiv
nosti. V teh dneh smo tako obiskali počitnikarje ob najrazličnejših organizira
nih dejavnostih, kjer sc družijo s prijatelji, zabavajo, smejijo in sc ob tem še 
kaj koristnega naučijo. Verjemite, da jc bilo prav luštno in ni še prepozno, da 
se j im v prihodnjih počitniških dneh pridružite tudi vi. V koledarju prireditev 
na 2. strani boste zagotovo našli kakšen zanimiv in privlačen predlog. 

SAŠA M E J A Č 

4 l » \ 
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Na igrišču na Klavčičevi ulici, na katerem se otroci tudi sicer radi zadržujejo, je bila v to
rek še posebno pisana druščina, saj je tam vsak torek do konca avgusta med 11. in 12. uro 
organizirana zabava z družabnimi igrami in pogovori. Večja skupina otrok se je igrala »gni
lo jajce«, nekoliko starejši fantje pa so se postavljali z nogometno žogo in spretnostmi na 

Anja, Katja, Patricija, Maja, Katarina, Barbara, Meta, Ana, 
Petra, Jerneja, Barbara in Samo so ob zaključku slikarske 
delavnice, ki sojo poimenovali počitniška vila čira čara, po
nosno pokazali svoje umetnine, ki so jih odnesli domov in 
jih pokazali svojim staršem, dedkom in babicam. 



GODBA STRANJtt 
NA V Dim D A 
A VSTRUCK 

Po lanskoletni jesenski promociji Godbe Stranje v avstrij
skem mestu Trofalachu je sledilo povabilo na letošnjo naj
večjo prireditev v tem kraja. Priredili so jo člani mestne ga
silske zveze ob pomoči občine. Rdeča nit dogajanja seje vr
tela okrog starih običajev, glasbe in gostinske ponudbe, ve
liko usposobljenost pa so ponosno prikazovali prostovolj
ni gasilci, ki so v vseh pogledih pofesionalci pri svojih hu
manih (človeških) akcijah. 

Godbeniki iz Stranj smo na prireditvi sodelovali v sobo
to, 24. junija. Avstrijsko občinstvo nas je zopet sprejelo buč
no in pozorno spremljalo glasbo iz naših instrumentov, 
katero je kljub težki interpretaciji znal pravilno voditi naš 
kapelnik Marjan Sitar iz Godiča. Naše gostovanje smo na
slednjega dne zaključili s prirejenimi skladbami v Avstri
ji zelo popularnih Avsenikov ter se nato zadovoljni ter z le
pimi vtisi odpravili v domovino z novimi vabili na gosto 
vama v tem avstrijskem mestu. , 

PETER ROMŠAK 

Obiskati smo Matkov .Ikaj 
v Logarski dolini .x?.> 

Kar 45 kamniških planincev se 
je 10. junija podalo na zanimivo 
Planinsko turo. Obiskali smo 
znamenito naravno značilnost -
Matkov Skaf v logarski dolini. 

Povzpeli smo se na visino cca 
1.500 m. Pod vzhodnimi stena
mi Mrzle gore se vsako leto 
oblikuje vdolbina v snegu, ki jc 
Podobna Škafu. Ob naScm obis

ku je bila vdolbina v snegu glo
boka več kot 10 metrov in Širo
ka dobrih 20 metrov. Snežna 
plast se na tem predelu zadržu
je vse leto, le visina snega se v 
toplih mesecih nekoliko zniža. 
Na tem kraju, čeprav je oddaljen 
od Kamniškega sedla le dober 
streljaj, hoje za dobri 2 uri, "do 
sedaj ni bil skoraj nihče. To zna-

Folklorna skupina društva upokojencev Kamnik 
ponovno na srečanju starejših folklornih skupin Slovenije 

17. junija smo že drugič so
delovali na srečanju starejših 
folklornih skupin Slovenije v 
Bistrici ob Dravi. 

Občina Ruše je namenila 
ustrezna finančna sredstva tej 
prireditvi z namenom, da se 
ohranjajo ljudska izročila po
sameznih pokrajin današnjim 
in prihodnjim rodovom. 

Po prisrčnem sprejemu so 
posamezne skupine v nošah od
šle na ogled kraja Bistrica ob 
Dravi. 

Pri neki domačiji, kjer smo 
prikazali splet ljudskih plesov 
kamniškega področja so nam 
pripravili pravo gostijo. 

Nato je v dvorani kulturne
ga doma sledil nastop šestih 
folklornih skupin iz različnih 
krajev, med katerimi smo tu
di mi navdušili gledalce z na
šimi živahnimi gorenjskimi 
plesi. 

Naš vaditelj Franc Poljanšek 
žal tokrat ni mogel z nami, saj 
jc kot pevec in predsednik 
pevskega zbora Lira imel kon
cert v Avstriji. Lahko mu z 
veseljem zaupam, da smo s 

svojim nastopom in tudi sicer 
dobro predstavili delček kul
ture naše občine. 

Ob zaključku je vsaka sku
pina prejela priznanje, nato je 
sledilo zabavno druženje z ve
čerjo. 

V imenu naše FS sem po
žrtvovalni organizatorki sre
čanja Ivanki Prapertnik v za
hvalo izročila 
K a m n i š k i 
zbornik, župa
nu občine Ru
še Viliju Rez-
manu pa vi-
d e o k a s e t o 
Kamnika in 
nekaj pro
spektov. 

Druženje je 
potekalo v ži
vahni izme
njavi mnenj 
in medseboj
nem spozna
vanju. Pozno 
v večer smo 
družno prepe
vali in plesali. 
Razšli smo se 

v upanju, da se prihodnje le
to spet snidemo in to že v 
mesecu aprilu. 

Za nami je bil prekrasen 
dan, saj smo ga preživeli v 
družbi iskrenih, dobrosrčnih 
ljudi, z veliko željo, da se to, 
kar je lepega, resnično sloven
skega, ne sme prepustiti poza
bi in izničenju, pa naj bo to 

beseda, pesem ali ljudski ple
si. Folklorna skupina Bistrica 
ob Dravi si m o č n o želi obis
kati Kamnik in še naprej pri
jateljevati z nami, zato bomo 
iskali možnost, da jih povabi
mo in se vsaj malo oddolžimo 
za njihovo gostoljubje. 

MARIJA G O L O B 

Od Motnika preko Menine do Tuhinja 
Pohoda, ki ga organizirajo 

kamniški upokojenci, se je ude
ležilo 29 članic in članov. Z red
nim avtobusom smo se 29. junija 
odpeljali do Motnika. Tamkajš
nje upokojensko društvo nas je 
pogostilo s čajem in slaščicami. 
Predsedniku društva Motnik-Špi-
talič Matevžu Balohu smo za 
dolgoletno dobro sodelovanje iz
ročili priznanje ob 50-Ietnici 
kamniškega društva upokojen
cev. 

Med letom je umrla dolgolet
na članica in organizatorka Ivan
ka Cene. Spomnili smo se je na 
pokopališču in ji prižgali v spo
min svečki. 

Pot smo nadaljevali na Vrhe. 
Pri Tominškovih, kjer smo vsa-

menitost smo si ogledali s poseb
nim zanimanjem. Od izhodišča 
do snežne posebnosti smo hodili 
dobri dve uri, proti koncu - ka
kih 300 m - smo hodili previd
no po snežnem plazu. Za preče
nje plazu tik pred ciljem smo 
uporabili celo varovalno vrv. 

Po krajšem ogledovanju tega 
snežnega škafa in opazovanju 
bližnjih vršacev smo se vračali 
po isti poti. Vmes smo si privoš
čili še krajši počitek za okrep-
čila iz nahrbtnika. 

STANE SIMŠIČ 

kokrat zelo prisrčno sprejeti, 
smo bili deležni vsega gostoljub-
Ija. Topla špehovka, ki jo je 
zgodaj zjutraj spekla gospodinja 
Micka-Marija, je bila še topla in 

Na Slopeh smo se ustavili pri 
Semprimožnikovih, kjer je tudi 
žig Kamiške spominske poti. 
Semprimožnikov gospodar te 
prijazne domačije je od našega 

Na Bibi planini pred odhodom na Oseke in Golico. 

kar topila se je v ustih. Težko 
smo se poslovili od tako prijaz
nih ljudi. Mariji smo izročili pis
no priznanje DU Kamnik, gos
podarju Tonetu, ki je že nekaj 
let priklenjen na posteljo, pa 
smo zaželeli zdravja. 

zadnjega obiska v lanskem letu 
umrl. Za večletno gostoljubnost 
in prijateljstvo z našim društ
vom smo vdovi Jerici izročili 
društveno priznanje v zahvalo, 
njej in vnukom pa tudi svečke, 
ki jih bodo prižgali na grobu. 

Nadaljna pot proti Bibi plani
ni se je strmo dvigovala. Po sla
bi uri hoje smo prišli na piano, 
kjer se pase številno govedo. Za 
kratek čas smo se ustavili pri 

planšarski koči. 
Vreme je bilo zelo 

primerno za hojo. za
to srno sc po poti (WO 
li Osekam lolili nabira
nja zdravilnih zelišč, 
/lasi i arnike in šentjan-
ževke. 

Pri spomeniku na 
Osekah, kjer je vsako 
leto v februarju spo
minsko srečanje bor
cev in krajanov luhi-
nja, smo ugotovili, da 
je bil žig Kamniške 
spominske poti uničen. 
Zakaj? 

Ijetošnji pohod je bil 
za vse udeležence ne
kaj posebnega. Spom
nili smo se naših umr-
lih prijateljev in spoz
nali, da le druženje in 
prijateljstvo ohranjata 

trdne vezi, zlasti med starejšimi 
ljudmi. Spoznali smo, da nas 
spomin na dosedanja srečanja še 
bolj zbližuje in povezuje, tudi 
za jutri. 

STANE SIMŠIČ 

iftpmte 
m/m 

Kamniški planinci pred Matkovim škafom. 

Zapričam v pozdrav 
Zaprite krasijo moje mesto, 
pod njimi vidiš belo cesto, 
kjer moj mladostni je korak, 
sanjal srečo dan je vsak. 

Pozdravljen ti prekrasni kraj, 
spomin se vrača tja nazaj, 
na liste mlade, srečne dni, 
ki so bili, zdaj več jih ni. 

Bilo je v davnem, lepem maju, 
cvetele rožice za naju, 
ptičke v vejah nama pele, 
skrivnostne speve žvrgolele. 

Ob steni grajskega zidovja, 
po poti starega skalovja, 
na zeleni, mehki travi, 
sanjaš v lepi tej naravi. 

Bil prelep je majski dan, 
vijolic šopek v roki imam, 
vsi cvetovi so zveneli mi, 
vse minljivo - jaz in ti. 

Dalje, dalje pot me vodi, 
kjer mogočni so gozdovi, 
stezice tihe, hrast že zeleni, 
pod njim pa klopira stoji. 

Veter v vejah govori: 
to so dnevi mladih dni, 
vse nekoč minilo bo, 
mladost bo dala ti slovo. 

Uvela roža v knjigi je ostala, 
spomin na tiste lepe dni. 
usoda sama vse je prekovala, 
kar sva sklenila - jaz in ti. 

Se vedno hodim v gozd zeleni, 
moje klopice več ni, 

stari hrast pa mi šepeče: 
»ostal spomin sem davne sreče!« 

Čas, kam le hitijo tvoje peroti, 
razloži, tolmači to zemski siroti, 
saj daleč postavila sanjski sem t il/. 
ta up me bo spremljal še preko gomil. 

S tem upom gledam v sinje dalje, 
za mene so nemirne te razdal/e, 
srečno Zaprite! moje ti želi srce, 
dokler se v večne zarje ne zazre! 

ANICA VERDN1K 
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ANEKDOTE, ŠALE, ISKRICE, KI SO NASTALE 
ALI SE JE IDEJA ZA NJIH PORODILA V ALPI-
NISTIČNO-PLANINSKO-VODNIŠKI SRENJI in 
imajo za osnovo resnične dogodke (II.) 

Pojasnilo 

V planinski srenji se, podobno 
kot tudi drugod, dogajajo zani
mive reči. Med njimi je tudi pre
cej zanimivih in duhovitih domis
lic in podobnega, kar včasih 
sproia salve smeha in dobre vo
lje. Nekaj takih domislic sem po
skusil bolj ali manj verno prenes
ti na papir, da bi lahko tudi dru
gi tako ali drugače uživali v bolj
šem in slabšem humorju. Se pa že 
vnaprej opravičujem vsem, ki se 
bodo prepoznali in pri tem poču
tili kakorkoli prizadete ali užalje
ne ali karkoli podobnega. Moj 
namen prav gotovo ni bil, da bi 
kogarkoli žalil ali kako drugače 
prizadel. Ravno obratno, ohrani
ti želim zabavne lepe trenutke. 

Velikost 

K o pri hoji uporabljamo tu
di palice, moramo paziti, da 
ne poškodujemo tistega, ki ho
di za nami, če palica zdrsne. 
Zato mora biti razmak med 
hodečimi dovolj velik. N a iz
letu na Č e š k o k o ć o je ena 
udeleženka, visoka malo manj 
kot Elisabeth Tavlor , hodila 
skoraj »po poteh« druge, da bi 
jo bolje slišala. V koći so se 
nato pogovarjali o tem. 

»Ves čas me je skrbelo, da 
te ne bi poškodovala s palica
mi, ker si hodila tako tesno za 
menoj.« 

»Saj sem preživela!« 
»Seveda si preživela, ker te 

je vedno zgrešila!« 

Se še spominjate 
zagotovo najzanimi
vejšega in »največje
ga« porabnika vode v 
vročih dneh? Podgor
škov Cezar, fotografi
ja je nastala junija le
ta 1959, se je v polet
nih dneh znašel in se 
osvežil kar z vodo iz 
Homarjevega vodnja
ka na sedanjem Glav
nem trgu. 

SVETOZAR 
FRANTAR 

»Saj ni ćudno, da je vedno 
zgrešila ko pa je tako majhna!« 

Rdeči kartoni 
Po novih pravilih bodo lah

ko tudi športni plezalci na tek
movanjih, će bodo preveč 
oporekali sodnikom ali kako 
drugače »gobcali«, dobil i ru
men ali rdeč karton, ki bo po
vezan z do ločeno denarno 
kaznijo. K o so na A O delali 
predlog proračuna, je nekdo 
predlagal, da bi vanj dali tudi 
postavko »rdeči karton« - pla
čilo kazni. 

»Ne, tega pa ne«! 
»Zakaj pa ne?« 
»Svobodo govora (»gobca-

nje«) naj si privošči samo tis
ti, ki si to lahko plaća! A O mu 
je že ne bo!« 

Samovarovanje 
Pri prikazu vračanja z vrha 

smeri v plezališćih je inštruk
tor poudaril, da se je potreb
no prej, preden z a č n e m o z 
manevrom vpenjanja vrvi v 
o b r o č e k , samozavarovati , da 
ne bi padli. 

»Tam, kjer jaz plezam, tega 
ni potrebno narediti.« 

»Kako da ne? Mar misliš, da 
ti ne moreš pasti?« 

»To že, vendar se dobro dr
žim.« 

»Ne, samo, da se držiš. Tam, 

kjer ti plezaš, je pač tako po
ložno, da še-pasti ne moreš!« 

Razumevanje 
I nš t ruk torsko usklajevanje 

za G V . Pr i kazanju raznih 
tehnik vzpenjanja po vrvi, je 
inštruktor pokazal tudi razli
čico z eno pomožno vrvico in 
garda vozlom. Pa se je očita
joče oglasil eden, ki je vodnik 
postal še v času, ko je bil za 
vodnike glavni odgovorni Ro
mi, ki je bil tudi med prisot
nimi. 

»Čuj, Romi, zakaj pa nam ti 
nisi tega pokazal prej, ko smo 
mi bili še »majhni«? 

»Le zakaj naj bi vam to tak
rat kazal, saj še danes, ko ste 
že »veliki« ne razumete, kako 
bi pa lahko šele takrat! 

Misleci 

Inštruktor je izvajal praktič
ni prikaz nekaterih elementov 
tehnike. Prisotni niso bili rav
no najbolj pri stvari, pa jih jc 
prosil, da bi bili malo bolj po
zorni: 

»Poglejte, jaz moram misli
ti, gledati, pa delati, pa kaza
ti, pa 'še govoriti , vi pa vsaj 
glejte z zaprtimi usti.« 

»Ti kar glej, delaj, kaži in 
govori, mislili bomo že mi! 

NEMŠKO-SLOVENSKO P O D J E T J E 
S PODROČJA KOVINSKIH PIGMENTOV 

VABI K SODELOVANJU 

3 DELAVCE ZA PREPROSTA DELA V 
PROIZVODNJI OZ. PREDELAVI ALUMINIJA • 
IZDELOVALEC ALUMINIJ LUSK 
IN ALUMINIJ ZDROBA 
(za določen čas, možnost podaljšanja za nedoločen čas) 
Od kandidatov pričakujemo: 
- končano osnovno šolo, 
- zaželen izpit za voznika viličarja, 
- vestnost in natančnost pri delu, 
- starost od 20 do 40 let 
Vaše ponudbe s kratkim življenjepisom in dokazili o izpolnjevanju po
gojev pričakujemo v 8 dneh od objave na naslov: 
Kamnik - Schlenk d.o.o., Fužine 9, 1240 Kamnik. 

Akcija odseka 
N a občnem zboru je bilo v 

poročilu napisano tudi o uspe
hih znanega alpinista Klemna. 
Ker je nekdo nekaj pripomnil, 
je šel načelnik preverjat v za
pisnik in je v šali dodal, da bi 
moral povedati tudi to, da je 

Klemen dobil hčerko , ker je 
tako zapisano v enem od za
pisnikov sestankov A O . Pa se 
jc pri toži l Matej: 

»To pa ni prav. Tudi jaz sem 
dobil otroka, pa to ni nikjer 
zapisano. Nisem vedel, da je 
tudi to akcija odseka.« 

Tvoja verjetno že ni bila!« 

Osmi balinarski maraton na Duplici 

Po šestih zmagah dva poraza 
Delovni dupliški balinarji so konec junija pripravili osmi balinarski 

maraton, ki ga zadnja tri leta izmenično organizirata RK Duplica in 
BK Ihan. Prejšnja leta pa je bil maraton na igrišču BK Budničar na 
Količevem in na igrišču BK Duplica. 

V 24-urni tekmi, od sobote od 18. ure, pa do nedelje do 18. ure, je 
sodelovalo 30 dupliških balinarjev in prav toliko balinarjev iz. Iha
na in sicer v štiričlanskih ekipah. V dokaj naporni tekmi so prvih osem 
ur vodili domačini, nato pa so vodstvo prevzeli gostje. Končni rezultat 
je bil 186:132 v korist Ihančanov. 

V šestih od osmih maratonov so doslej zmagali Dupličani, v zad
njih dveh tekmah pa so bili boljši Ihanci. 

V pomladanskem delu tekmovanja v II. državni ligi je dupliška eki
pa med desetimi klubi zasedla šesto mesto, skupaj z Radovljico in Pla
nino, ki imata prav tako po 15 točk. Vodi pa BK Fužine z 28 točka
mi. 

Dupličani so v gosteh dosegli 8 točk, na domačem igrišču pa 7 točk. 
Tudi dupliški veterani so se v prvem delu tekmovanja na ljubljanskem 
območju kar dobro odrezali, saj so med devetimi ekipami z ekipo DU 
Kamnik trenutno na čelu lestvice. 

F. S. 

Udeleženci 8. balinarskega maratona na Duplici ob razglasitvi rezultatov 



h tabora OK Kamnik MLADI KAR ATEIST I IZ KAMNIKA 
Po uspešni sezoni še uspešnejša!? NAVDUŠILI GLEDALCE 

Kamniški odbojkarski klub je 
imel v letošnji sezoni kar nekaj 
razlogov za veselje. Vrhunec pa 
je prav gotovo tretje mesto prve 
ekipe OK Žurbi teama v držav
nem prvenstvu, ki je le kronalo 
dobro delo v klubu. 

Prav tako so tudi ostale ekipe 
dosegle uvrstitve, ki so jih vsi po 
tihem tudi pričakovali. Povejmo, 
da je v letošnji sezoni za mlade 
skrbelo sedem trenerjev in sicer 
Drago Bičanič, Danijel Habjan, 
Sašo Palma, Luka Slabe, Miha 
Premelč, Irena Podlesnik in Si
mona Turk, seveda pa ne smemo 
pozabiti na trenerja prve ekipe 
Iztoka Kšelo. 

V Upravnem odboru kamniš
kega kluba pa ne sedijo križem 
rok. 7M letošnjo sezono jim je us
pelo v svoje vrste zopet pridobiti 
trenerja reprezentance Gregorja 
Hribarja, ki bo prevzel prvo eki
po, in Aca Kramarja, ki bo po 
enoletnem treningu OK Ljublja
ne zopet prevzel vajeti ženske 
ekipe. 

Prav tako so po odhodu Luke 
Slabe ta (ZDA), Bogdana Marica 
(Olimpija) in Dragana Ratiča 

(Jugoslavija), pridobili v prvo 
moško ekipo štiri nove igralce. 
Že dolgo so kamniški gledalci že
leli v ekipi Žurbi teama videti 
Mitja Pleska in to se jim bo v le
tošnji sezoni tudi uresničilo. Po
leg tega pa so v Kamnik presto
pili še Mihael Kosi (Dob A vslri-
ja). Marko Turk (Hoče) in Dam
jan Pirnat (Brezovica). Po po
škodbi bo zopet poskusil tudi Si
mon Schnabl, v ekipi pa so še To
mi Šmuc, Damjan Marinko, Jani 
Malovič, Jani Makovec, Janez 
Turk, Gregor Orel in Gašper Ri
bič. 

Seveda bodo Kamničani po
skušali s takšno ekipo ponoviti 
uspeh iz prejšnje sezone, kar bo 
vse prej kot lahko, če pa se jim 
ho ponudila še boljša priložnost, 
je ne bodo, tako kot letos, izpus
tili iz rok. 

Po dolgem času sc bodo Kam
ničani pokazati tudi Evropi, saj 
so v pokalu CEV v prvem kolu 
dobili za nasprotnika močno 
špansko ekipo iz Malage, za ka
tero /m vsi v en glas trdijo, da ni 
nepremagljiva in da bodo razve
selili svoje gledalce ter se uvrstili 

STRELSKE NOVICE 
V maju je v Crngrohu pri Škofji Loki potekalo državno prvenstvo 

v ostrostrelnem streljanju na 300 m. Naša ekipa v sestavi Ksenja Lu-
kan, Zdravko Vrankar in Štefan Lukan je osvojila odlično 3. mesto. 

Prav tako v maju je naša članica Renata Oražem nastopila na dr
žavnem prvenstvu v streljanju s samostrelom v Rušah. V močni kon
kurenci je s 386 krogi osvojila L mesto in s tem naslov državne pr
vakinje. 

Kamniška trap ekipa v sestavi Miha Ajtnik, Rok Rojiret in Andrej 
Kraljic je v 5. kolu državne I. lige Center ustrelila normo za nastop 
na državnem prvenstvu. Dosegli so 192 golobov. V tem kolu so za
sedli 3. mesto. V istem kolu je mladinec Blaž Burja zasedel dobro 
2. mesto. 

V začetku julija je v Ljubljani potekalo državno prvenstvo v stre
ljanju z malokalibrskim orožjem. Prvi dan sa strelci nastopili v olim
pijski disciplini 60 leže. Članica Oražmova je ponovno osvojila na
slov državne prvakinje s 585 krogi, član Damjan Burja je zasedel 
13. mesto s 570 krogi. Nastopila sta še mlajša mladinca Jure Ugov-
šek in Simon Podgoršek. Jure je osvojil 2. mesto s 536 krogi, Simon 
pa 3. mesto s 513 krogi. 

Drugi dan so strelci nastopili v težki disciplini 3x40 krogov. Dam
jan Burja je bil z rezultatom 1096 krogov na 7. mestu, mlajši mladi
nec Jure t/govšek pa je nastopil v kategoriji mladincev in prav tako 
osvojil 7. mesto s 1007 krogi. 

Članice so nastopile v disciplini 3x20 krogov, Renata Oražem je 
osvojila 2. mesto s 555 krogi. 

IRENA RADEJ 

Rodex, d.o.o. 
sprejme v redno delovno razmerje 

- samostojnega avtoelektrikarja, 

- samostojnega avtomehanika 

z znanjem avtoelektronike. 

Poskusna doba tri mesece. 
Pisne ponudbe pošljite na naslov Rodex, d.o.o., 
Rova, Rovska cesta 2, 1235 Radomlje. 

K a m n i k , Medvedova 6 
tel.: 01/83-92-865 

031/654-870 

Jezikovna šola 

Ll ~ LE 
E N G L A N D 

C L U B 

VABI K VPISU 
V JEZIKOVNE TEČAJE 

od 4. do 13. septembra 
med 16. in 19. uro 
na Medvedovi 6 v Kamniku. 

na močan turnir v Nico, kjer bo 
nastopila tudi italijanska Mode-
na, za katero pa ni potrebno iz
gubljati besed. Tekmi prvega ko
la bosta 14. in 21. oktobra. 

Kljub poletju pa kamniški od-
bojkarji ne mirujejo. Igrišča za 
odbojko na mivki so vsak dan za
sedena, poleg tega pa se ekipe 
merijo tudi na raznih rekreativ
nih turnirjih ter seveda na turnir
jih za DP v beach volleyu. Ljubi
telji odbojke mi mivki bodo prišli 
na svoj račun tudi v Kamniku, saj 
bo četrti masters turnir v petek 
in soboto, 28. in 29. julija. Open 
turnir pa se bo začel že v četrtek, 
27. julija. Na kamniških igriščih 
pa bodo organizirali tudi finalni 
turnir DP za dečke in deklice, ki 
bo v sredo 26. julija. Da pa bo te
den poln, bodo organizirali še 
34. tradicionalni turnir trojk, ki 
bo v soboto 22. julija, s pričet-
kom ob 9.30. Poleg lega poteka
jo tudi rekreativni turnirji za Po
kal Kamnika, prvi je že bil 1. ju
lija, drugi 15. julija (trojke), tretji 
pa 19. avgusta (trojke). Na teh 
turnirjih ne smejo igrati igralci 
prve in druge lige (igralke lah
ko), na koncu pa bodo najboljši 
posamezniki nagrajeni! 

Na igriščih je potekal tudi 
1. turnir DOS-ov, ki ga je organi
ziralo Društvo odbojkarskih sod
nikov Ljubljana. Na žalost so se 
vabilu odzvali le Dolenjci in Pri
morci, kljub temu pa bodo drugo 
leto izzivali še enkrat. 

Vrstni red: 1. DOS Dolenjske, 
2. DOS Ljubljana, 3. DOS Pri
morske ... 

Seveda ste na kamniške turnir
je vabljeni prav vsi ljubitelji tega 
športa in prav nihče igrišč ob Ne
vljici ni zapustil razočaran. 

CICO 1. 

V petek, 16. junija, je Karate 
šola Dvnamica organizirala v te
lovadnici Osnovne Sole Trz in 
turnir v shotokan karateju -
imenovan »Trzin 2000«. 

Tekmovalci so s svojimi kva
litetnimi nastopi prikazali veli
ko znanja in njihove samoza
vestne nastope je vseskozi pre
vevala pozitivna energija. Tek
movanje je bilo sestavljeno s 
prikazom kat - to so nekakšni 
posredniki, v katerih so shranje
ne vse informacije o karate teh
niki in borbi ter nastopom v 
dogovorjeni borbi - »ji ju ippon 
kumiteju«, kjer napadalec napa
da s poljubno tehniko vnaprej 
dogovorjeni del telesa. Tu jc po
trebno vključevanje borbenega 
duha v učinkovito uporabo os
novne tehnike in povezovanje 
blokade in protinapada. 

V katah so najprej nastopili 
mlajši učenci - 8. in 7. kyu, kjer 
so dosegli: 

1. mesto B U D J A Peter - Tr
zin, 2. mesto B U D J A Dejan -
Trzin, 3. mesto L A V R I N C Nejc 
- Moravče. 

V drugi kategoriji so nastopili 
učenci - beli in rumeni pasovi, 
kjer so bili najboljši: 

1. mesto LAVRIČ Edvard -
Brdo, 2. mesto S K O K Žiga - Tr
zin, 3. mesto SKOK Gašper - Tr
zin. 

Zadnji so v katah nastopili 
starejši učenci - 4. in 3. kyu, kjer 
so med samimi dobrimi karatc-
isti osvojili najvišja mesta: 

1. mesto ODOBAŠlC Haris -
Kamnik, 2. mesto R U P N I K Blaž 
- Kamnik, 3. mesto K O N J A R 
Klemen - Brdo. 

V drugem delu turnirja so 
učenci tekmovali v dogovorjeni 
borbi - kumiteju. Tu so bili naj
boljši: 

Mlajši učenci - 8. kyu: 
1. mesto L A V R I N C Nejc -

Moravče, 2. mesto D O S T A L Ži
ga - Moravče, 3. mesto H R O V A -
TIN Rok - Trzin. 

Učenci - beli in rumeni pasovi: 
I. mesto S K O K Gašper - I r-

zin, 2. mesto ČEŠNJEVAR Jan 
- Brdo, 3. mesto S K O K Žiga -
Trzin. 

Učenci - 4. in 3. kyu: 
1. mesto ODOBAŠlC Haris -

Kamnik, 2. mesto DOJČINOVIČ 
Mark - Kamnik, 3. mesto N A -
R A T Matej - Brdo. 

Mladi karateisti so s svojimi 
nastopi dokazali, da jim tekmo
vanja pomenijo sestavni del 
športnega treniranja in da je to 
tista končna pot do cilja, na ka
teri preverjajo svoje delo, zmog
ljivosti in se primerjajo s tekme
ci. 

Šport je preprosto potrebno 
vzljubiti, uživati v gibanju, se ob 
njem sprostiti in navduševati. 

VESNA GORJAN 

Udeleženci tekmovanja »Trzin 2000«. 

Gorsko kolesarstvo 

CALCIT ŠTEVILKA ENA 
NA SLOVENSKEM 

Na devetem državnem prven
stvu gorskih kolesarjev v krosu 
so člani kamniškega kolesarske
ga društva Calcit potrdili visok 
rang v deželici med morjem in 
Kamniškimi Alpami ter Lendavo 
in Brkini. V sedmih starostnih ka
tegorijah so osvojili kar štiri ko
lajne. »Eno zlato kolajno že ima
mo,« je v ranem jutru s proge 
poročal Boštjan, »Luka ima že le
po prednost. Dobro mu gre, ne 
bodo ga prehiteli.« To se zares ni 
zgodilo in Luka Kodra, sedmošo-
lec iz Tuhinjske doline je zmago
valni seriji letošnje sezone dodal 
še naslov državnega prvaka med 
dečki. Nadaljevali so mlajši mla
dinci. Boštjan Hribovšek, Lukov 
starejši sparing partner na trenin
gih, je želel na vrh. »Nimam po
sebno dobrega občutka. Moje le
tošnje uvrstitve so se gibale; pr
vi, drugi, tretji, prvi, drugi, tret
j i , nato sem zmagal v dirki na 
Dobcno, bil drugi na pokalu A l -
pe-Adria v Italiji. Danes je žal na 
vrsti številka tri,« jc dijaka prvega 
letnika skrbelo žc pred startom. 
Po 28 km zahtevne proge, kjer 
tudi padcev ni manjkalo, jc sko
zi cilj pripeljal zares tretji. »Da 
me premaga Boštjan Pahovnik že 
razumem, ampak Benjamin Curk, 
tega pa ne. Nisem mu mogel sle
diti. Ni mi šlo,« jc bil razočaran, 
kljub prvi kolajni z državnih pr
venstev, o čemer večina lahko le 
sanja. Domen Berlic, osmošolec, 
odličnjak, ki največ ve tudi o 
prometu in kolesu, prav tako do
ma iz zgornjega konca Tuhinjske 
doline, je v isti kategoriji osvojil 
šesto mesto. Ponagajalo mu je 
kolo in tako ni zmogel upravičiti 
visokih uvrstitev v pokalu Alpe-
Adria, kjer je celo med trojico 
najboljših. Pravo leto med mlaj
šimi mladinci ga še čaka. 

Dama rekla je »NE«. Ker je 

imela super šampionka Andreja 
Mali študijske obveznosti na fa
kulteti za šport, predstavnice 
Calcita v modrem dresu ni bilo 
na startu. Bila pa je Ana Podpe-
čan, Kamničanka, sicer članica 
ljubljanskega Svvatcha in je osvo
jila bronasto kolajno na kolesar
skem državnem prvenstvu Slove
nije. Blaža Klemenčič, 97. na UCI 
lestvici, in mlada Nina Komovec 
sta bili tudi tokrat prehitri, a del
ček slave je tu. 

Zelo zanimivo, še posebej za 
Kamničane, je bilo med člani. 
Med mlajšimi člani (27) so bili v 
igri za visoka mesta kar trije čla
ni Calcita: Tadej Trobevšek, Lu
ka Pustoslemšek, oba udeležen
ca letošnjega svetovnega prven
stva, in novinec v tej konkuren
ci lanski mladinski prvak v kro
su Boštjan Les. Trobevšek se je 
dolgo boril z vodilnim Primor
cem Borutom Rudolfom, na po
lovici malce popustil, »v tem vro
čem vremenu me je pošteno za
bilo«, zdrsnil na četrto pozicijo, 
nazadnje pa lepo pospešil in re
šil drugo mesto. To je žc peta ali 
šesta kolajna z državnih prven
stvih, ki jo ima eden največjih ta
lentov slovenskega gorskega ko
lesarstva (K), mesto na MSP 
1996), bodoči trener, profesor 
športne vzgoje. Še pikico na dip
lomo pristavi, pa bo. Luku Pus-
toslemšku, študentu elektronike 
iz Gornjega Grada, razgibana 
proga ni bila po okusu (v A-A 
jc trenutno tretji) in pristal je na 
zelo dobrem sedmem mestu. 
Boštjanu Lesu je do polovice za 
novinca dobro kazalo (6.), želel 
je še več (preveč?), a ga je usta
vila okvara kolesa. Naslednji cilj, 
zanj in za večino Kamničanov, 
je finale pokala Alpe-Adria v 
Kamniku 15. avgusta - dirka le
ta. Še dva, Primož Grkman in 

Mitja Muhvič sta nastopila v ka
tegoriji elite, to so »ta bol«, eli
ta, supermani. Primož je na teht
nico postavil ogromno treninga, 
brez dvoma največ od vseh kam
niških športnikov in osvojil sed
mo mesto. Na prvenstvu, kjer so 
upravčeno manjkali (rije olimpij
ski kandidati, je pretehtal dolgo
letni staž, nemara več talenta, iz
kušnje ... Ptujčana Marjana Jauka 
(1.), Primorca Dominika Curka 
(2.), Mariborčana Mateja Pistor-
ja (3.), Jeseničana I^narta Noča 
(4.), Idrijca Ale.ša Habeta (5.) in 
Kranjskogorca Gregorja Mikliča 
(6.). Mitja Muhvič (12. mesto) je 
le kakšen dan prej slekel vojaš
ke suknjiče in je bolj kot treni
ral, stal na miru. Naslednja čes
titka za četrto kolajno kluba Cal
cit in peto mesto Kamničanov je 
namenjena piscu teh vrstic (ni 
M . K. ali U . V.), ki je bronasto 
kolajno za tretje mesto v kate
goriji masters obesil zaenkrat v 
Bislričici na vidno mesto. (»Ma
mi, kje je že moja kolajna?« »Ka
tera? Jo nisem nič videla. Verjet
no je med umazanimi cunjami ki 
jih moram spet oprati.« Konec 
zgodbe, the end, finito, a je to). 

Za famozni zaključek poletne
ga pisanja še pouk zgodbe, tak 
pošten, da boste bralci Kamniš
kega občana ponosni na kamniš
ke športnike, kolesarje, predvsem 
gorske, j im čestitali, odstopili 
vrstni red na pošti, pred blagaj
no v Vele Markclu Stelelova, po
gledali čez prste v šoli, službi ... 
Predvsem pa namig dekletom, da 
bi bila ponosna na cvet sloven
skih fantov, sposobnih »od hudi
ča« in jim še naprej dovolila, da 
jahajo ta presneta kolesa vsaj 
kakšno uro, dve, tri, štiri na dan. 
Nadaljujemo zares, da ne boste 
mislili, da je cros-country kakšen 
»pocarski« šport, ki si ga je izmis
lil D. M. ali M. K , M. M. si ga de
finitivno ni, prej kakšen Fischcr 
in ostali »americanman«-i. 

Ajdovec Primož Štrancar in 
Ljubljančan Rok Drašler sta si 
zagotovila mesto na startni črti 
na olimpijadi v Sydneyju med 50 
gorskimi kolesarji kljub sila stro 

gim normam slovenskega olimpij
skega komiteja. 

Skupaj z Mariborčanom Jure
tom Golčerjem so med najbolj
šimi 60-timi na mednarodni UCI 
lestvici. Slovenija je 15. država na 
svetu, Kamničani pa po Številu 
kolajn drugi najboljši klub v dr
žavi v disciplini kros. Večjo zbir
ko petih kolajn imajo le združeni 
Primorci v klubu Stop Črni vrh. 
A če bi prišteli še kolajne v spus
tu (ni olimpijska disciplina) bron 
Aljose Martinjaša in zlato Sandija 
Srdarja, je stvar jasna. »Calcit 
Kamnik is no.l in Slovenia«. 

Še pripis, opozorilo zaradi za
prte ceste na Samčevem preho
du, obvestilo o prireditvi in na
znanilo lepemu športnemu tek
movanju. Ne zamudite dirke v 
krosu v torek, 15. avgusta, na ve
liki šmaren v Kamniku, ki kot fi
nale pokala Alpe-Adria nemara 
velja za največje mednarodno 
tekmovanje v Sloveniji. Za Kam
ničane se ne bojte, bodo v for
mi. In ker sla lejst fanta tudi Pri
mož Štrancar in Rok Drašler, 
bosta nemara, če jima bo termin 
priprav to dovoljeval, v Kamni
ku morda nastopila zadnjič na 
domačih tleli pred zgodovinskim 
nastopom v Sydneyju. 

METOD MOČNIK 

NARODNO NOSO, 

žensko, gorenjsko, z 

vsemi dodatki, 

prodam. 

Tel.: 064/646-142, 

041/902-168 

Če vas zanima 
DODATNI 

ZASLUŽEK, 
pokličite 

G S M 041/956-005. 
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V juniju so se poročili: 
- Robert Drolc, mizar. Kostanj I in 

Sabina Hribernik, prodajalka, Zgornji Tuhinj 4B 
- Jože Kadunc, mizar, Zgornji Tuhinj 1A in 

Urška Senožetnik, frizerka. Vel iki Hrib IA 
- Slavko Plavšič, gradbeni tesar, Kamnik, Ljubljanska c. 21C in 

Slavka Markovič, tehnik, Kotor VaroS 
- Iztok Homar, strojni ključavničar. Srednje Jarše, Ručigajeva ul. 2 in 

Nuša Mihelič, referent, Mekinje, Neveljska pot 20 
- Bojan Doblekar, gozdar, Kamnik, Kovinarska c. 25 in 

Darija Podgornik, trgovka. Kamniška Bistrica 1 

V juniju so umrli: 
- Jožef Glazer, Moste 80K, upokojenec, star 62 let, 
- Margareta Kranjc, Mekinje, Neveljska pot 26, upokojenka, sta

ra 86 let, 
- Terezija Urh, Žaga 3, upokojenka, stara 77 let 
- Ivan Drolc, Snovik 2B, star 43 let, 
- Vincenc Zibert, Kamnik, Kovinarska c. I0B, upokojenec, star 70 let, 
- Marija Brnot, roj. Oražem, Zgornje Palovče 4, upokojenka, stara 88 let, 
- Darinka Hvalic, roj. Bručan, Vrhpolje pri Kamniku 164, upoko

jenka, stara 68 let, 
- Ivana Korošec, roj. Peterlin, Moste 80L upokojenka, stara 60 let, 
- Vincencij Zamljen, Ljubljana Črtomirova ul. 31, upokojenec, star 71 let. 

jPI^^V. j N f K N f S i t i I C ^ ^ T T I ^ » 1 E K L 

Odprava v Ande 
Letošnje leto bo za AO Kamnik bogato z odpravami. 
Marko Prezelfie bil uspešen v mednarodni odpravi na Zlati 

1 rh (Golden peakj - Spanlik v Karakorumu, kjer so vsi (2 Rusa, 
2 Francoza in 1 Madžar), razen Švaba uspeli priplezati na vrh 
po novi smeri. Tone Skorja bo v po monsunskem času vodil smu
čarsko odpravo Davota Karničaria, ki bo poskusil smučati z vr
ha Everesta prav do baznega tabora, kar do sedaj ni uspelo še 
nikomur na svetu. Klemen Mali pa bo za konec leta spet odšel v 
Patagonijo. 

Mladi, ki doslej še niso sodelovali na odpravah, pa so se odlo
čili oroanizirati svojo lastno odpravo. Tako je sedmega julija s 
celovškega letališča odletela vJužno Ameriko, v Peru, kamniška 
alpinistična odprava. V njej so alpinisti Aleš Hok, Aljoša Markač, 
Matej Mošnik, Matej Vrabec in alpinistični pripravnik Jure Pre
žet/'. V dobrih šestih tednih trajanja odprave nameravajo obiska
ti CordUlero Blanco in njene čudovite hribe: Huscaran, Alpama-
yo, Pisco in še druge, kar bo odvisno od razmer. Glede na to, da 
pomeni ta odprava jirav za vse njene udeležence šele prvo sre
čanje s tako visokimi in resnimi hribi, je težko napovedati kon
kretne cilje. Člani se bodo o tem odločali na kraju samem, odvis
no od trenutnih razmer in počutja. Bodo pa prav vsi tako prido
bili dragocene izkušnje, ki jim bodo pomagale pri njihovi nadalj
nji alpinistični poti. 

Obnavljalni izpiti GRS 
Kdor hoče in želi aktivno opravljati reševanje v hribih v ok

viru GRSS. mora poleg tega, da redno skrbi za svojo kondicijo, 
tudi vsaki dve leti opraviti obnavlialne izpite iz prve pomoči in 
kopne ter zimske reševalne tehnike. Tako tudi člani postaje GS 
Kamnik. Zimski del in prva pomoč sta bila opravljena že pozi
mi sedaj pa je prišel na vrsto še kopni del, Štirje inštruktorji (Ja
nez Ažman. Janez Kosec, Rado Nadvešnik in Janez Slokan j so 
že v petek. Ji junija, uskladili vse potrebno, da je nato nasled
nji dan dvajset reševalcev na kamnitih kladah pri Lepem kam
nu v Kamniški Bistrici uspešno opravilo vse, kar je bilo od njih 
zahtevano. 

Tokrat so bik posebej poudarjene novosti v reševalni tehni
ki. Glede na to, da se reševanje s pomočjo jeklenke opušča, so 
izvajali reševanje s pomočjo statične vrvi z vsemi potrebnimi 
elementi: sidrišča, pomoč soplezalcu, dvigovanje z uporabo gar
da vozla, avtobloka, desonaerja, švicarskega škripca; spuščanje 
s pomočjo enega desonderja, simultano spuščanje z dvema de-
sonderjema, izravnava med sjiuščanjem in podobno. V GRS so 
že nekaj časa uvedena tudi UT nosila, ki so bistveno lažja od 
klasičnih gorskih nosil, popularno imenovanih »mariner«, zalo 
so preizkušali tudi njihovo uporabo. Z nekaterimi dodatki, ki so 
jih tudi preizkušali, bodo postala ta nosila uporabna tudi za 
stensko reševanje, pa tudi za vožnjo. Izdelali so tudi vrvno žič
nico in prepeljali »ponesrečenca«. 

Z uspešno opravljeno vajo oziroma izpiti so si tako pridobili 
licenco za naslednji dve leti reševanja v hribih. Tisti člani posta
je GRS Kamnik, kise niso mogli udeležili te vaje, jo bodo opra
vili naslednjič, predvidoma konec /mletja. 

" BOJČ J 

Iz junijske kronike kamniške policijske postaje 

POLETI PRIDEJO PRAV TUDI KOLESA... 

m a t i č n a k n j i ž n i c a k a m n i k 

Cenjene uporabnike Matične knjižnice Kamnik 
obveščamo, da je knjižnica 

julija in avgusta odprta: 
ponedeljek: 13. do 19. ure 
torek: 13. do 19. ure 
sreda: 9. do 15. ure 
četr tek: 9. do 15. ure 
petek: 9. do 15. ure 
sobota: zaprto 

Medioteka: 
ponedeljek: 13. do 19. ure 
sreda: 9. do 15. ure 
petek: 9. do 15. ure 

Število prometnih nesreč, ki so jih junija zabeležili kamniški, 
policisti, je v primerjavi, z mesecem majem spet nekoliko naraslo. 
Povprečno sla se zgodili več kot dve prometni nesreči na dan. Od 
69 prometnih nesreč na območju kamniške in. komendske občine se 
jih je 57 končalo samo z materialno škodo, 12 pa tudi s telesnimi 
poškodbami. Sodeč po policijskih intervencijah na področju krše
nja javnega reda in miru, se porast tovrstnih kršitev nekoliko umir
ja. Junija so morali policisti posredovali pri 47 kršitvah, od tega so 
22-krat mirili razgreteže na javnih krajih, 25-krat pa so jih morali 
obiskati tudi V stanovanjih. 

Kaznivih dejanj so policisli zabeležili 47, kar je precej manj 
kot maja, ko so jih našteli kar 70. 

Ker je že nastopilo dolgo vroče poletje, ko čedalje več ljudi za
pušča svoja stanovanja in za dalj časa odhaja na dopust, ne ho 
odveč opozorilo, da občani pred odhodom storijo vse, da bi kar naj
bolje zavarovali svoja stanovanja in drugo premoženje. Poleg dob
ro zaklenjenega stanovanja bo zelo prav prišla tudi sosedska po
moč, pomoč sorodnikov in znancev pri pobiranju pošte iz. nabiral
nikov, občasnem zalivanju rož, zračenju stanovanja in nadziranju 
dogajanj okrog stanovanjske hiše ali stanovanja v bloku. 

V zadnjem času je vse bolj pogosta kraja koles in koles z motor
jem, zlasti nezaklenjenih koles pred bloki in na javnih krajih. Zato 
kaže večjo pozornost nameniti zaklepanju koles. Seveda to velja tu
di za avtomobile. Nikar ne puščajte v njih vrednih predmetov, ki 
pritegnejo pozornost raznih nepridipravov. 

Med krajami in vlomi v avtomo
bile in krajami koles naj omenimo 
tatvino avtomobila VW vento 4. ju
nija zgodaj zjutraj na parkirnem 
prostoru na Zikovi ulici. Na Starem 
gradu pa so 6. junija našli ukraden 
avto brez koles in radia, ki je bil 
ukraden isti dan na Livarski v 
Kamniku. Policisti so osumljence, 
ki so osumljeni več kaznivih dejanj 
v Kamniku in Domžalah, kmalu iz
sledili. 

13. junija je neznani storilec na 
Perovem vlomil v avtomobil in iz. 
njega odmontiral razne dele mo
torja. Lastnika je tako oškodoval za 
okrog 110 tisočakov. Istega dne se 
je neznanec lotil tudi avtomobila 
na Kovinarski cesti in iz njega od
nesel denar, plačilne kartice in 
osebne dokumente lastnika ter ga s 
tem oškodoval za približno 
50.000 SIT. Na Marjaninih njivah 
pod Veliko planino pa je 5. junija 
ostalo samo pri poskusu vloma in 
poškodovani avtomobilski ključav
nici. 

Kot smo že dejali, so v tem času 
pogoste, tudi tatvine, koles. Tako sta 
bili iz. kleti na Blejčevi 1. junija 

ukradeni dve kolesi, 3. junija je iz
ginilo kolo s stadiona v Mekinjah, 
5. junija je iz. odklenjene kolesarni
ce na Jakopičevi ulici na Duplici 
neznanec ukradel skuter Piaggio, 
bele barve. 12. junija je neznanec 
izpred kamniške knjižnice odpeljal 
gorsko kolo ROG-scott, rdeče bar
ve. 15. junija so na Ljubljanski 
ukradli nezaklenjeno žensko kolo 
redeče barve, 19. junija pred ne-
veljsko cerkvijo nezaklenjeno kolo 
scott in pred OŠ Toma Brejca ne
zaklenjeno kolo BMX, pred kam
niškim kopališčem pa je izginilo 
Žensk/) kolo. Tega dne je bilo ukra
deno tudi nezaklenjeno gorsko ko
lo PINK PANTER zelene barve 
pred stanovanjskim blokom na Fu-
ž.inuh. 20. junija sta bili ukradeni 
kolesi na Ljubljanski cesti iz odpr
te kleti in ponovno moško kolo Rog 
ranger pred kamniškim kopališ
čem. 

24. junija so policisti na Gro
harjevi našli kolo z. motorjem Ap-
rillia, kije bilo ukradeno iz zakle
njene kleti. Kolo z motorjem je bi
lo 24. junija ukradeno tudi v Šmar-
ci. 

Ta mesec so bili na delu tudi vlo
milci. 5. junija so vlomili celo v 
kapelico na Malem gradu, katere 
obzidje že nekaj časa obnavljajo, 
in iz. nje ukradli kompresor, kotno 
brusilko, vrtalko in več drugega 
orodja ter s tem obrtnika, ki ob
navlja. Mali grad, oškodovali za 
okrog 300 tisočakov. Istega dne so 
vlomili tudi v lovsko kočo na lirs-
nikih, kjer pa so se zadovoljili sa
mo z. ogledom, odnesli pa niso ni
česar. 9. junija je neznanec posku
sil vlomiti v stanovanje na ulici 
Matije, lllejca, ker je menil, da ni 
nikogardoma.Toda otrok, kije bil 
doma, je vrata zaklenil še. z. notra
njo ključavnico, tako vlomilcu tok
rat ni uspelo. Poskus vloma 16. ju
nija v gostinski lokal v Novem trgu 
prav tako ni uspel, ker se je pri 
vlamljanju sprožil alarm in je sto
rilec pobegnil. ZatO je isto noč ne
znanec vlomil v gostinski lokal 
Ideja in ukradel nekaj pijače, CD 
player in drobiž v blagajni. Škodo 
so ocenili na okrog 60 tisočakov. Iz 
trgovine Jagoda pa je vlomilec, od
nesel le drobiž. 17. junija seje ne
znanec lotil bifeja v vagončku na 
kamniški železniški postaji. Ukra
del je TV sprejemnik in tri stekleni
ce žganih pijač. Povzročil je za 
40.000 SIT škode. Storilce še išče-
.)"• 

28. junija sije doslej še neugo-
tovljen storilec iz firme STOL 
Alu na Duplici prilastil več ko
sov aluminijastih profilov in po
djetje oškodoval za približno 
150.000 SIT. 

Nepazljivost pri kuhanju večer
je seje 19. junija maščevala stano
valcem na Kavčičevi. Dima je bilo 
sicer veliko, vendar je na srečo 
ostalo te pri zažgani posodi. Huje 
je bilo 25. junija, ko je pri kuhanju 
večerje kuharica, prav tako na 
Kavčičevi, pozabila na ogenj na 
štedilniku in seje požar razširil že 
na kuhinjsko pohištvo in povzročil 
za okrog 50 tisočakov škode. 
Ogenj so pogasili kamniški gasilci. 
Tudi na Ljubljanski cesti je 29. ju
nija lastnica zvečer, ko je pristavi
la večerjo na prižgan štedilnik, za
spala. Posredovati so morali kam

niški gasilci, ki so po lestvi skozi 
okno prišli v stanovanje in prepre
čili večji požar. Zbudili so tudi 
ogroženo spečo lastnico. 

Česa vse se ne domislijo nepri
dipravi, da bi prišli do denarja, ka
že tudi dogodek 6. junija v Šmarci, 
ko sta v stanovanjsko hišo zgodaj 
zjutraj prišla dva neznanca, se 
predstavila za uradni osebi in od 
občana zahtevala mobilni telefon 
in denar. Dejala sta, da iščeta po
narejen denar. Ko jima je občan 
izročil 15.000 SIT in telefon, sta z 
avtomobilom izginila. 

V policijski kroniki je zabeleže
nih tudi več primerov nasilja. 
3. junija so morali na klic na po
moč treh mladoletnikov, ki so obis
kali diskoteko v kulturnem, domu 
na Fužinah, posredovali policisti. 
Neznanci so namreč napadli mla
deniče. Policisti so storilce kmalu 
prepoznali in jih napotili k. sodni
ku za prekrške. 11. junija v zgod
njih jutranjih urah so neznanci v 
bližini diskoteke Flex na Fužinah 
napadli občana in mu odvzeli de
narnico s 40 tisočaki tolarjev. Po
licisti storilce še iščejo. Ta mesec, 
so policisti zabeležili tudi precej 
nasilja v družinskih krogih in med 
znanci (v Mekinjah je. bral pretepel 
sestro, na Steletovi sin napadel 
mater, v Novem trgu tast tepel ze
ta, v Šmarci sta se sprla bivša za
konca, na Selih pijani oče pretepal 
sina, v Podgorju sosed zaradi koš
nje napadel soseda, v Županjih 
Njivah je pijani mož pretepel ženo 
itd.). 5. junija so napadli mladeni
ča, ki se je vračal iz šole v ZUIM in 
ga pretepli. Da tudi komunalni re
darji niso več varni, nam pove pri
mer, ki se je zgodil 29. junija na 
Šutni. Redarja sta namreč hotela 
na napačno parkirani avlo dati 
listek z. mandatno kaznijo. Lastnik 
lokala pa s tem ni soglašal in je 
najprej redarja pošteno ozmerjal, 
nato pa enemu izmed njih izbil blok 
iz. rok. Zato se bo zagovarjal pri 
sodniku za prekrške in zaradi na
pada na delavca občinske uprave 
še na sodišču. 

F. S. 

O zdravilni moči šentjanzevke 
Ko sem toplega julijskega po

poldneva kolesarila mimo višje 
ležečih travnikov, sem opazila 
kar nekaj ljudi, ki so hiteli na
birat rumene rastline na prostra
nih travnikih. Ko povprašam sta
rejšo žensko, kaj nabirajo, mi 
odgovori s kančkom očitka: »Ja, 
deklina, a ti ne poznaš te zdra

vilne rož-
ce? To pa 
so današnji 
mladi, ki si 
ne vzamejo 
časa, da bi 
s p o z n a l i 
nekdaj ta
ko cenjena 
zdravila v 
naravi. Za
pomni si, 
šentjanžev-
ka je to, pa 
povej še 

drugim, da je to ena izmed naj
boljših rastlin z zdravilno moč
jo«. 

Gospa Tončka, ki je prava po
znavalka zelišč in že kar nekak
šna »domača zdravnica«, pa me 
ni kar tako pustila na nadaljnje 
kolesarsko potepanje, saj si je 
zamislila, da mi bo vcepila ne
kaj modrosti o zdravilnosti šent
janzevke in zapletli sva se v po
govor. 

Zvedela sem, da so to zdravil
no rastlino ljudje poimenovali s 
številnimi ljudskimi imeni, ki go
vorijo o njeni zdravilni moči, na 
primer krčnica, krvočistnik, ne
katera pa so povezana celo s 
krščansko mitologijo, ki pravi, 
da je šentjanževa roža ali roža 
sv. Ivana zrasla iz kapljice krvi 
Janeza Krstnika. 

Šcntjanževka je pri nas pogos
ta samorasla rastlina, ki jo naj
demo po vsej Sloveniji po su
hih pobočjih, travnikih, posekah, 
gozdnih jasah. Ker začne cveteli 
ob kresu in cveti do sredine 
septembra, je zdaj ravno pravi 
čas, da tudi vas spomnim na 
zdravilno rastlino, ki zraste tu
di do približne) 80 centimetrov 
visoko, v zgornjem delu je moč
no razvejana. Listi so brez pec-
ljev, po dva in dva v nasprot
jih, posejani so z drobnimi pro
zornimi pikicami, v katerih je 
e te r i čno olje. Na koncu vejic 
zrastejo zlatorumeni cvetovi. Če 
cvet zmečkamo, iz njega prite
če temno rdeče olje, ki spomi
nja na kri, in prav zato so šent-
janževki pripisovali magične 
lastnosti. Šcntjanž.evc rože nabi
ramo ob lepem, suhem vreme
nu, odrežemo jih približno 30 
centimetrov od vrha in jih su
šimo v suhem in zračnem pros
toru. Pravilno posušena šcntjan
ževka mora obdržati naravno 
barvo in vonj. 

Gospa Tončka pravi, da šent-
janževko goji tudi v domačem 
vrtu. Jeseni ali spomladi plitko 
poseje seme, ker kali na svetlo
bi. Zgodaj spomladi se pojavijo 
že prve rastline in če so pregos-
te, jih je potrebno razredčiti. V 
prvem letu cvetijo le posamez
ne rastline, v naslednjih letih pa 
se šentjanževka močno razras
te in obilno cveti. 

Šentjanževka vsebuje eterično 
olje, grenčice, čreslovinc, vita
min C, provitamin A in še dru
ge zdravilne sestavine. Dokaza
no je, da šentjanževka pomirja, 
odpravlja razdražljivost, potr

tost, krepi živce, pri tem pa ne 
povzroča utrujenosti in zaspa
nosti kot nekatera v ta namen 
izdelana zdravila. Pomaga tudi 
pri močnih glavobolih, celo pri 
migreni, otrokom, ki slabo spi
jo in močijo posteljo. Otrokom 
pripravimo čaj iz več zdravilnih 
rastlin, poleg šentjanzevke doda
mo v enakem razmerju še ka
milico, meliso in preslico. Polo
vico žličke čajne mešanice pre
lijemo s skodelico vroče vode in 
po dvajsetih minutah precedimo. 
Priporočlj ivo je spiti čaj vsaj 
dve uri pred spanjem. Šentjan
ževka pomaga tudi pri krčih v 
želodcu in črevesju, prav tako 
blaži bolečine, ki spremljajo čir 
na želodcu in dvanajsterniku. 

Gospa Tončka pripravi čajni 
napitek šentjanzevke kot popa-
rek iz dveh čajnih žličk na 
drobno narezane posušene rast
line na skodelico vroče vode. 
Priporoča redno pitje trikrat na 
dan, saj le tako ugodno vpliva 
na počutje in uravnava ter krepi 
življenjske moči. 

Šcnt janževko uporabljamo 
predvsem v obliki olja, ki je po
znano še iz starega veka kot 
najboljše zdravilo za čiščenje 
ran, blažitev opeklin in bolečin 
pri zlati žili. Dandanes so se 
ljudje prepričali, da je šentjan
ževka prav zaradi svojih zdra
vilnih učinkovin res koristen an-
tiseptik za zdravljenje ran, gnoj
nih tvorov in opeklin. Šentjan-
ževo olje omili brazgotine in bo
lečine po operacijah, pomaga pri 
bolečinah v sklepih, išijasu in 
revmatizmu. 

Pripravimo si šentjanževo 
olje! Dve pesti svežih cvetov na 

drobno narežemo ali zmečkamo 
in prelijemo s pol litra olivne
ga olja (lahko ga nadomestimo 
tudi s sončničnim ali koruznim 
oljem). V nezamašeni steklenici 
naj stoji tri do pet dni, potem 
steklenico zapremo, jo postavi
mo na sonce ali na toplo za šest 
tednov. V tem času postane olje 
temno rdeče barve. Olje, ki pla
va nad tekočino, odlijemo v 
temne stekleničke in jih dobro 
zapremo. Pravilno shranjeno 
olje obdrži zdravilno moč tudi 
do dve leti. Šentjanževo olje lah
ko tudi pijemo, seveda le po 
kapljicah, pri želodčnih in čre
vesnih težavah. Zeliščarka Tonč
ka pa me je opozorila, da šent-
janževega olja ne smemo upo
rabljati za sončenje, kot jc ne
koč veljalo prepričanje, ker lah
ko koža na močnem soncu po
stane preobčutljiva, pojavijo se 
vnetja in mehurji. Je pa olje ze
lo primerno za nego po sonče
nju. 

Pri revmatičnih obolenjih sc 
uporablja tudi šentjanževa tink
tura, ki jo pripravimo tako, da 
dve pesti na drobno narezanih 
listov in cvetov šentjanzevke 
prelijemo z enim litrom močne
ga domačega žganja in pustimo 
na soncu tri tedne. K boljšemu 
počutju in sprostitvi pa pripo
more tudi šentjanževa kopel, ki 
si jo pripravimo iz pet na drob
no narezanih cvetov in listov 
šentjanzevke, ki jih čez noč na
močimo v vodo. Pred kopanjem 
tekočino segrejemo do vretja in 
jo dodamo vodi za kopanje. 
Enostavno. Privoščimo si torej 
vsaj sproščujočo kopel, še prej 
pa se podajmo na travnik ali ja
so in utrgajmo nekaj žlahtnih 
šcnljanžcvih rož! 

SAŠA MKJAČ 
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Matična knjižnica kamnik 

V SVETU DOMIŠLJIJE 
Sanjski svet Cerkniškega jezera 

Poletno branje za mlade 
Počitnice so se že dodobra 

začele in upamo, da ste si v tem 
času že nekoliko odpočili in na
brali novih moči. Poletje je tu
di čas, ko prebiramo vse tisto, 
za kar med Šolskim letom ni bi
lo časa. Tokrat bi vam radi 
predstavili nekaj knjig, ki vas 
bodo v sproščenih počitniških 
dneh popeljale v svet domišlji
je in na pot nenavadnih pusto
lovščin. 

Vsekakor ne prezrite zabav
ne srhljivkc, po kateri segajo ta
ko najstniki kot tudi odrasli po 
vsem svetu. Knjige angleške pi
sateljice J . K. Rowling o Harrvju 
Potterju so dobesedno zableste-
le na literarnem nebu. Doslej so 
izšli štirje naslovi, prevedeni v 
več kot 30 jezikov. V slovenšči
ni sta pri založbi Epta doslej iz
šla dva naslova: Harry Potter -
Kamen modrosti in Harry Pot
ter - Dvorana skrivnosti. Harry 
že čisto majhen ostane brez 
staršev in živi pri družini svoje 
tete, kjer mora prenašati poni
žanje in trpinčenje. Ko pa do-

tako ali drugače 
polni enajst let, se mu odpre čis
to nov, čudežni svet. Spozna 
resnico o svojih starših čarovni
kih in začne obiskovati Brada-
vičarsko akademijo za čarovni
ke in čarovnice. S svojima pri
jateljema Ronom in Hermiono 
se spopada z mnogimi izzivi in 
spoznava svoje nenavadne spo
sobnosti, kot je na primer to, da 
se lahko pogovarja s kačami. 
Zgodbe so polne zapletov, pre
senečenj, nenavadnih zasukov in 
svojevrstnega humorja. Tudi če 
ste čisto navaden bunkelj (tako 
čarovniki imenujejo ljudi, ki ni
majo v sebi niti kapljice čarov-
niške krvi), vam bo šla knjiga 
gotovo v slast in vam razburkala 
domišljijo. 

In če ste željni pustolovščin, 
se lahko skupaj z Danom Ab-
nettom odpravite na Lov na za
klad v skrivnostni graščini ali pa 
na Lov na zaklad v izgubljenem 
mestu (založba Učila). Pridruži
te se Robertu in Ani, dvema ne
ustrašnima lovcema na zaklade. 
Obe knjigi vas bosta popeljali 

na nenavadno potovanje, kjer 
vas čakajo različne uganke in 
naloge, ki jih je potrebno reši
ti. Z zbranimi sledmi in dokazi 
boste potovali skozi zgodbo po 
svoji izbiri, se vračali na mesta, 
kjer ste že raziskovali in konč
no - če ste dovolj natančni in 
iznajdljivi - prišli tudi do zakla
da. 

Uživate, ko se vam naježijo 
lasje? Poskusite z napetimi zgod
bami, ki milijonom ameriških 
najstnikov povzročajo »kurjo 
polt«. Istoimenska zbirka R. L . 
Stine (izhaja pri založbi Vale-
Novak) navdušuje tudi naše 
najstnike. Doslej je izšlo šest na
slovov: Dobrodošli v mrtvi hiši, 
Demonska kri, Ne hodite v klet, 
Nasmehni se in umri, Prekletstvo 
mumijine grobnice in Postanimo 
nevidni. Poskusite, morda so 
ravno te grozljivke tudi vam pi
sane na kožo. 

V tem vročem poletju vam 
želimo veliko osvežitve - tudi s 
knjigo v rokah! 

A N D R E J A Š T O R M A N 

V osnovnih šolah Mekinje, Dup
lica in Nevlje v sodelovanju s PD 
Kamnik deluje sekcija mladih pla
nincev. Opravili smo že veliko le
pih in zanimivih izletov v bližnje in 
oddaljenejše kraje naše lepe do
movine. 

Memorice vzgajamo mladi rod k 
ljubezni do narave in jih učimo, da 
bi jo vedno občudovali in spošto
vali, nikakor pa ne onesnaževali in 
uničevali, kot to danes, žal, nepre
mišljeno počnejo mnogi in ne raz
mišljajo o posledicah takšnega po
četja. 

Mlade in zveste pohodnike je 
PD Kamnik letos nagradilo z brez
plačnim izletom. V soboto, 17. rož
nika, smo se. z avtobusom odpeljali 
v osrčje notranjske zemlje. To je 
Cerkniško polje z znamenitim pre-
sihajočim jezerom, ki je del kraš
kega sveta. Ustavili smo se v kra
ju Dolenje jezero in izstopili pred 
stavbo Jezerski hram, kjer nas je 
prijazno sprejel njegov lastnik. 
Našo pozornost je takoj pritegnil 
orientacijski relief pokrajine na 
dvorišču, močno pa nas je vse pre
vzela živa maketa Cerkniškega je
zera. Izdelana je v merilu J : 2500, 
v velikosti 3 m x 5 m in prikazuje 
suho in vodno stanje jezera. Gre za 
geografski posnetek s pritoki, po
nori in požiralniki. Poleg samega 
jezera prikazuje tudi okediške vzpe-

Na OŠ Šmartno je zasijalo tudi zlato 
Tekmovanje v znanju 
materinščine za Cankarjevo 
Priznanje 

Kar kmalu po prvih dnevih po
uka nas je učiteljica slovenščine 
Martina Tomšič začela pripravljati 
na Cankarjevo tekmovanje. Sprva 
je bilo pri dodatnem pouku kar ne
kaj učencev. Ko smo začeli dobiva-
<> gradivo, se je število kaj hitro 
zmanjšalo na tri punce in enega 
fanta, in sicer Moniko Jeglič, Leo 
Lajmiš in Majo Kališnik ter Hobi
ja Hribarja. 

Najprej smo si podrobneje ogle-
dali ljudsko Desetnico. Nato je bil 
v ospredju naš veliki pesnik Fran-

šoli. Odpisale smo listih nekaj na
log in po malici še spis na temo, 
kako naj bi prevzetna Urška pisa
la pismo svojim staršem po tem, ko 
jo je povodni mož vzel v svoje kra
ljestvo v Ljubljanici... 

Rezultati so bili zelo dobri (ali 
pa tudi ne!), saj sva z Moniko 
osvojili srebrno priznanje! To je 
bila zame kar velika čast in veselje 
in verjetno za Moniko tudi. Ko pa 
sem izvedela, da sem zlato prizna
nje zgrešila za pičle pol točke, Mo-
nika pa za eno, se je vame naseli
lo razočaranje. Ja, očitno je včasih 
tako tekmovanje res tudi igra šte
vilk, vendar vse le ni tako temačno. 

Z" zlatnike in njihove mentorje je pripravila sprejem tudi ga. ravnateljica 
Jožica Hribar 
c e Prešeren. Spoznati smo morali 
'Vegovo življenje ter njegovih pet 
oalad: Povodni mož, Neiztrohnje-
"o srce, Ribič, Prekop in Lenora. 
Potem pa smo predelali še Istran
ko Nino Vladimirja Pavšiča (Mate
ja Bora), Lorelaj, ki jo je napisal 
Heinrich Heine, Aškerčevi pesmi 
Godčeva balada in Mejnik, Melan
holične misli Dragotina Ketteja in 
Balado, ki je prišla izpod peresa 
Srečka Kosovela. 

Vsaka pesem je samosvoja in za-
, nirniva, vse pa spremlja tisto zna

čilno temačno baladno vzdušje, ki 
Je po mnenju naše mentorice za 
""s osmošolce, ki naj bi bili razig-
rani in nasmejani, kar preveč za-
m"rjeno... 

Te balade so se očitno kar vsid-
rale v naša srca, saj smo na šol
skem tekmovanju, kije potekalo v 
"redo, 16. januarja, vsi štirje osvo
jili bronasto priznanje. Vendar pa 
x e smejo državnega tekmovanja 
udeležiti le prvi trije iz. posamezne 
""le, in tako je pri nas žal izpadel 
Kobi Hribar Me tri pa smo še bolj 

Zavzeto študirale baladne pesmi in 
Franceta Prešerna. 

Se kako hitro je prišla sobota, 
marca, ko smo se vse nervozne 

Peljale proti Ljubljani na državno 
'''kinovanje na Srednji zdravstveni 

Temačne ostajajo le balade, za nas 
pa je bilo vse skupaj le ena prijet
na izkušnja več. 

MAJA KALIŠNIK, 8. a 
Državno tekmovanje iz 
znanja angleščine 

V torek, IS. aprila, je na eni od 
ljubljanskih šol potekalo državno 
tekmovanje v znanju angleščine. 
Tja smo se z mentorico Zdenko Wi-
cher odpravili tudi učenci naše šo
le. 

Po razporeditvi v razrede smo 
dobili navodila in testne pole in 
natanko oh 14. uri se je tekmova
nje pričelo. Napeli smo možgane in 
uro in pol reševali naloge. Nekaj 
jih je bilo otročje lahkih, pri neka
terih pa je bilo treba kar pošteno 
razmišljati. 

Na rezultate smo čakali kar ne
kaj tednov in zdaj so končno tu. 
Bronasta Maja Kališnik, srebrna 
Dejan Burkeljca in Jure Hribar ter 
zlata Sonja Drolc smo bili zelo za
dovoljni z izkupičkom. 

Meni, najboljši na naši šoli, je 
agencija Twin iz. Ljubljane, s kate
ro šola dobro sodeluje, podelila 
posebno nagrado - teden dni biva
nja v angleški prestolnici in tečaj 
angleščine. 

SONJA DROLC, H. b 

Kaj veš o prometu? 
Na naši šoli vemo o prometu ve

liko, saj imamo med učenci držav
nega prvaka! 

Pa pojdimo lepo po vrsti. Dve 
ekipi z. naše šole sla vadili pod vod
stvom mentorice Marjane Jeras, se 
udeležili medobčinskega tekmova
nja občin Kamnik in Komenda in 
dosegli drugo mesto. Najboljši po
sameznik med 7. in 8. razredi Do
men Berlic je zastopal našo šolo in 
obe občini na tekmovanju v Ljub
ljani 27. maja. Da je pokazal veli
ko znanja o ccstno-promelnih 
predpisih, ni treba posebej razla
gati. Izkazal se je tudi na približno 
3 km dolgi vožnji po ulicah Ljub
ljane in na sprelnostnem poligonu. 
Premagal je vseh 54 tekmovalcev 
iz vse Slovenije. In postal je držav
ni prvak. 

Sicer pa je Domen tudi odličen 
na tekmovanjih v gorskem kolesar
jenju in smo intenju z. njim že ob
javili v Kamniškem občanu. 

Tekmovanje iz znanja 
zgodovine 

Na naši šoli je 10. marca letos 
potekalo šolsko tekmovanje v zna
nju zgodovine. Udeležilo se ga je 
približno petdeset učencev, kar go
tovo priča o priljubljenosti pred
meta na naši šoli. Bronasto prizna
nje je prejelo 23 učencev, od kate
rih se nas je dvanajst uvrstilo na 
področno tekmovanje. Le-lo je po
tekalo II. aprila na osnovni šoli 
Šiška. Že na avtobusu, kjer smo si 
sedeže delili z učenci osnovnih šol 
Komenda-Moste in Stranje, je zna
nje kar vrelo iz nas. Pri testu smo 
dali vse od sebe, kar se odlično zr
cali v desetih srebrnih priznanjih, 
ki smo jih prejeli: Klavdija Hrasto-
vec. Rok Juham, Anja Žebaljec, 
Monika Jeglič, Jure Homar, Katja 
Kadunc, Nina Lajmiš, Robi Hribar 
in Andreja Kropivšek. 

Zadnjih pet se je udeležilo držav
nega tekmovanja. Ta zadnji, veliki 
preizkus, nas je 10. maja čakal na 
osnovni šoli Valentina Vodnika v 
Ljubljani. Zlata priznanja smo do
segli vsi tekmovalci, tako da si de
limo ekipno prvo mesto v državi. 
Najuspešnejši sta bili Katja Ka
dunc in Andreja Kropivšek, ki si 
delita 3. mesto v državi v skupini 
6. in 7. razredov! 

Tema letošnjega tekmovanja je 
bil srednji vek. Spoznavali smo Bi
zantinsko cesarstvo, Arabsko drža
vo, Frankovski imperij, preseljeva
nje ljudstev. Slovane-Karantanee. 
Gote, Avare, Langobarde, Bavar
ce, poljedeljslvo, mesta, gradove, 
bolezni, fevdalni družbeni red in še 
marsikaj. Znanje smo črpali iz za
jetnega kupčka literature. 

Za bronasto priznanje je bil to 
učbenik za šesti razred, knjigi V za
vetju srednjeveških gradov in Tu 
bo naš dom ter članki iz. različnih 
revij. 

Tisti, ki smo se uvrstili na pod
ročno tekmovanje, smo na kupček 
dodali še knjigi Polje, kdo bo tebe 
ljubil in Meščan sem, pa tudi nekaj 
člankov, kijih ne gre prezreti. 

Za vrh kupčka so kot pripravo 
na državno tekmovanje priložili 
nekaj strani iz. učbenika za prvi let
nik gimnazije, zapis o ustoličeva-
nju na Gosposvetskem polju iz 
Zgodovinske čitanke in, da ne bi 
naredili izjeme, spet nekaj člankov, 
ki so nas poučili predvsem o sred
njeveški medicini. 

Vprašanja v testu so bila na 
vsaki stopnji nekoliko bolj. na 
koncu pa celo preveč podrobna. 
Iskali so dlako v jajcu, kot bi rek
la naša mentorica, ga. Veronika 
Sedušak. 

KATJA KADUNC 
IN NINA LAJMIŠ, 7. c 

Tekmovanje za Preglovo 
priznanje 

To tekmovanje poteka že dolgo 
časa pod okriljem Zveze za tehniš
ko kulturo. Udeležujemo se ga tu
di učenci z. naše šole, ki se priprav
ljamo v okviru dodatnega pouka iz 
kemije pod mentorskim vodstvom 
učitelja Boruta Škrjanca. Bronas
to priznanje je doseglo 7 sedmo-
šolcev in 4 osmošolci. 

Na regijskem tekmovanju smo 
pridobili kar deset srebrnih Pre-
glovih priznanj. Dobitniki so Kitt-
ja Kadunc, Jure Homar, Sašo Hri
bar, Simona Tonin, Rok Jurančič, 
Rok Juhant in Andreja Kropivšek 
iz 7. razreda in Robi Hribar, De
jan Burkeljca in Lea Lajmiš iz 
8. razreda. 

Na državno tekmovanje sta se 
uvrstila Katja Kadunc in Rok Ju
hant. Katja je prejela tudi zlato 
Preglovo priznanje. Iskrene čestit
ke. 

Tekmovanje za Vegovo 
priznanje 

Tega popularnega tekmovanja 
iz znanja matematike smo se na 
naši šoli udeležili mnogi učenci. 
Vadili smo v okviru dodatnega po
uka matematike pod mentorskim 
vodstvom Tine Balantič in Ive Zu-
mer. 

Bronasto priznanje je doseglo 
kar 23 učencev, na nadaljnje tek
movanje, t. j. za srebrno Vegovo 
priznanje, se je uvrstilo 10 tekmo
valcev. Tekmovanje je potekalo na 
naši šoli, za rezultate smo morali 
počakali le nekaj časa. Naši srebr
niki so: Andrej Slapnik in Petra 
Jeras iz 6. razreda. Rok Juhant, 
Katja Kadunc in Andreja Kropiv
šek iz 7. razreda in Robi Hribar iz 
8. razreda. 

Andreja Kropivšek in Kobi Hri-
barSta se udeležila državnega tek
movanja in oba dosegla zlato Ve
govo priznanje. 

ROKJUHANT, 7. c 

tine, naselja in ceste. Jezero je ta
ko ogromno, vasice pa tako majh
ne, da skoraj izginejo v tej prostra-
nosti. Vsepovsod sama nedotaknje
na skrivnostna kraška narava. Pre
davatelj nam jo je v svojem nadvse 
simpatičnem in klenem notranj
skem narečju živo predstavil. Viši
na vode se ravna po padavinah. 
Zaslišali smo tonski posnetek gr
menja, treskanja in že se je vsul 
močan dež. Struge številnih poto
kov so se napolnile in pred nami je 
nastajalo jezero. Največje je jese
ni ali spomladi po hudem deževju. 
Tedaj pokrije 26 km2 površja in je 
do tri metre globoko. Je dom števil
nih povodnih ptic, rac, čapelj, več 
kot sto vrst jih je. Tudi njihovo 
oglašanje nam je pričaral čudovit 
tonski posnetek. Potrebno je bilo 
samo zapreti oči in že sijih videl... 
V jezeru živi veliko rib, največ 
ščuk. Včasih so jih menda nalovili 
cele vozove. Ob odtekanju jezera 
se umikajo v kotanje in požiralni
ke. Sicer pa je poleti jezero suho in 
poraslo s kislo travo. 

V muzejskem hramu Kebe smo si 
ogledati še nekatere etnološke za
nimivosti, povezane z jezerom, kot 
so čoln drevak in stari pripomočki 
za ribolov (krivolov). Na zaledene-
lem jezeru je bilo pestro življenje, 
tako smo videli stare drsalke. 
Predniki pa so za preživljanje pro

ve, pravi mož iz Krpanove dežele. 
Čeprav nas je bilo veliko, smo vsi 
imeli prostor na dolgem lojtrniku, 
ki sla ga vlekla dva belogriva le
potca haflingerja. Popeljali smo se 
na jezero, se pravi, vozili smo se po 
njegovem dnu, ki se ob suši spre 
meni v travnike. Lepota jezera z 
vodo ne izgine. Svet je tako mika
ven, da si zaželiš utaboriti se tam 
in se ves predati sanjavi samoti te
ga čudovitega kraju sredi notranj
skih gora. Voda je naplavila drač-
je, travo, trsje, veje, vse, kar je do
segla in odnesla z bregov. Glina je 
okoli ponikve shojena, saj vselej ob 
ponikovanju zadnje vode prihitijo 
ljudje, da polovijo zaostajajoče ri
be. Na vse le zanimivosti nas je 
posebej opozarjal voznik Frenk. Se 
in še nam je imel povedati. I^epot 
in zanimivosti je bilo zares vsepo
vsod na pretek. Tako zelo radi ima
jo Notranje! svojo deželo. S pono
som in ljubeznijo je bilo predstav
ljeno tudi ime njihovega rojaka 
slovenskega slikarja Ijojzelu Per-
ka. Njegov najljubši motiv slikanja 
sta bili prav notranjska krasotica 
in človek na njej. Oboje je v svojih 
velikih umetninah tako čudovito 
upodobil. 

Za zaključek smo se odpeljali še 
v slikovit Škoejan pri Rakeku. Pre-
pešačili smo 2 km in pol dolgo do
lino ter si ogledovali jame, vrtače 

Na lojtrniku po Cerkniškem jezeru. 

dajali tudi led in uporabljuli so za
nimiv pribor za režnjo in spravilo 
ledu. Učenci so z veseljem hiteli 
kupovat različne lepe spominke. 

Potem, ko smo v mislih ob jeze
ru doživeli vse štiri letne čase in se 
poslovili od makete in muzeja, 
smo posedli k mizam pred hra
mom. Prilegla se nam je okusna 
malica in pijača, ki nam jo je prav 
tako namenilo PD. Nismo se prav 
dolgo razgledovali po okolici, ko 
smo zaslišali topotanje kopit. Po 
nas se je pripeljal domačin livar
jev Frenk, visoke in krepke posla-

ter veliki in mali naravni most. ki 
ju je ustvarila reka Raka. 

Doživeli smo prelep dan v nara
vi, kjer dan dnevu ni enak! V ime
nu otrok ter mentoric Bernardke. 
Branke in Jelu e najlepša hvala PD 
Kamnik. Enako tudi gospodu 
Zdravku Markušu, ki je naš i det 
skrbno organiziral in nas srečno 
vodil. Že večkrat je bil naš pomoč
nik in vselej je pokazal veliko me
ro prijaznosti in potrpežljivosti za 
delo z. otroki. 

JELKA SLA VIČ 

Pool party 2000 
Letos se je jmredilev dogajala v športnem j jarku v Domža

lah. 
Mladi so se zabavali od druge ure popoldan in vse do zore. 
Športnijmigram se je začel s tekmovanjem v ulični košarki. 

Tekmovati so/jokazali dobro, predvsem pa borbeno igro. Naj 
boljše tri ekipe so si prislužile lepe nagrade. Obilo smeha in za
bave je bilo pri namiznem nogometu, kjer je med tekmovalci 
vladalo pravo športno navdušenje. Zadnja od šjjortnih kate
gorij, kije bila na sfjoredu, je bilo vlečenje vrvi. Mini bazen, 
simbol letošnjega Poolparly,)e bil glavni sodnik tekmovanja. 

Ob zaključku športnih iger"so zaplesala dekleta iz Mesne šo
le Miki. S svojo plesno točko so še posebej očarale moški del ob
činstva 

Ruško, odgovorni za napoved programa, podelitev kolajn 
žrebanje vstojmic, je skrbel, da je imela jmredilev svoj začetek 
in konec. 

PJ Malo je skrbel, da se je glasba slišala vse do devetih gora. 
Mladina je bila navdušena nad dobro glasbo. Organizatorji 
pa smo že naleteli na ttrvepritožbe okoliških občanov, katerim 
smo dolžni oj)ravičito, da je glasba odmevala tudi v poznih 
urah in jim. kratila nočni spanec. Športni del prireditve seje 
tako zaključil, sledil pa je še glasbeni večer. Naj]>reije na odru 
zavladala jnredskupina Tabu. Energična pevka, kljub divjim 
ritmom in izvrstni izvedbi, ni uspela privabiti občinstva na 
plesišče*Med publiko je vladala nekakšna prestrašenost, le tu 
in lam je kakšna od mladenk ujela ritem ter z boki j><migala 
malo na desno, malo na levo. 

Ko se je pošteno stemnilo, je napočil čas, da fantje in dekle 
ta iz gledališke skupine Kud Franc Kolar iz Trzina izvedejo 
svojo točko. Zadoneli so bobni in na prtzorifče so prikorakali 
možje na hoduljah, ki so prikazali tudi bruhanje ognja. Sledil 
je težko pričakovani nastoji zagrebške roi k skupine Soul lin 
gers, Kitare so zaigrale in publika se je kom no razživela ter 
se predala ritmom. 

Zakonec se želimo zahvaliti vsem našim sponzorjem, ki so 
prispevali nagrade za žrebanje vstopnic in s tem poinagalipri 
izvedbi naše prireditve. 

Študentski servis Kamnik 
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I S C G - I Z O B R A Z E V A L N O - S V E T O V A L N I C E N T E R 

IN GRAFIČNE D E J A V N O S T I , d.o.o., DOMŽALE 

1230 Domžale, Cesta talcev 10, 
tel.: 01/72-11-082, 

tel./faks: 01/72-12-278 

1. TRGOVINSKI POSLOVODJA 
2. GOSTINSKI POSLOVODJA 
3. RAČUNOVODJA 
4. EKONOMSKO-KOMERCIALNI TEHNIK, 

V. STOPNJA (3+2) 

- pogoj za vpis je končana trgovska šola 

Predavanja - Priprava na izpite pri Gospodarski 
zbornici Slovenije. 
Vpis je od 15. 6. 2000 dalje. 

Ni smrt tisto, kur titts loči, 
in življenje ni, kar druli nas. 
So vezi močnejše, 
brez pomena zanje so 
razdalje, kraj in čas. 

(MitaK'ačičt 
Z A H V A L A 

Mnogo prezgodaj nas jo zapustil nas predragi 
mož, ati, dedi, sin. brat in stric 

B R A N E S T A R E 
iz ulice Matija lile jen 20 

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, znancem in sosedom, 
ki ste nam v težkih trenutkih prihiteli na pomoč in sočustvovali z nami. Hvala 
za darovano cvetje, sveče, za svete maše in spremstvo v njegov prerani većni 
dom. Posebej se zahvaljujemo dr. Pfajfcrjevi, osebju gastroentcrološkcga 
oddelka Bolnice dr. Petra Deržaja, VVZ Anton Medved Kamnik, Magneti, d.d., 
Ljubljana, g. Mraku za poslovilne besede, g. župniku za lepo opravljen obred, 
pevcem za ganljivo zapete zalostinke ter Marjanu Sitarju za zaigrano Tišino. 

Žalujoči vsi njegovi 
Kamnik. Godič, Vrhnika. Potok. Ncvljc, Slchanja vas, julij 2000 

Trud in trpljenji' 
tvoje je bilo tivljenje. 
zdaj k počitku leglo je telo, 
a tvoje delo in trpljenje 
nikoli pozabljeno ne bo. 

ZAHVALA 

V 80. letu življenja nas je zapustila naša draga 
mama. stara mama. sestra, teta in tašča 

, V 
T MM 

• U r 

F R A N C K A P E S T A T O R 
roi. Klcmenec iz (indiča 45 

Iskreno se zahvaljujemo vsem, ki sle jo pospremili na njeni zadnji poti, 
nam izrekli sožalje, podarili cvetje, sveče in darovali za svete mase. Hvala 
kolektivu Doma starejših občanov Mengeš, posebno strežnemu osebju 
za požrtvovalno in skrbno nego mame v času njene težke in dolgotrajne 
bolezni. Hvala gospodu župniku Antonu Berčanu za lepo opravljen 
pogrebni obred, ministrantom, organistu. pevcem za lepo petje, 
g. Zavolovšku, nosačem in zastavonoši. Vsem še enkrat hvala za vse. 

Žalujoči vsi njeni 
Julij 2000 

Ni več trpljenja, ne bolečin. 
Življenje trudno je 
končalo .svoj boj. 

ZAHVALA 
V 69. letu življenja nas je mnogo prezgodaj 
po hudi bolezni zapustila naša draga žena. 

mama. sestra, svakinja in teta 

M I L A J E G L I Č 
rojena Zorman 

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom in prijateljem, 
ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti, ji podarili cvetje in sveče, 
nam pa izrekli sožalje. Hvala gospodu župniku za lepo opravljen 
pogrebni obred, pevcem za zapete pesmi in 

osebju ginekološkega oddelka Kliničnega centra. 
Žalujoči: mož Ostoj, hči Erna, sestra Marija in brat Ivan z 

družinama ter drugo sorodstvo 
Kamnik, julij 2000 

Ljubil si tivljenje, 
ljubil si svoj dom, 
a tiho, brez slovesa 
odšel si v večni dom. 

Z A H V A L A 

V 92. letu starosti nas je zapustil naš 
dragi mož, oče, stari ata. praded, brat, 

stric in tast 

J A N E Z K O R I T t f I K 
Skrbinčev ata iz Sp. Stranj 

Hvala vsem sorodnikom, sosedom, sodelavcem, prijateljem in 
znancem za izrečena sožalja, podarjeno cvetje, sveče, darove za 
svete maše ter številno spremstvo na njegovi zadnji poti. 
Zahvaljujemo se g. župniku Antonu Berčanu za opravljen 
pogrebni obred, pevcem za lepo petje, Janezu Kregarju za besede 

slovesa in G D Stahovica. 
Vsem še enkrat iskrena hvala. 

Žalujoči vsi njegovi 

Julij 2000 

Zaposlimo dekle za delo v dnevnem bistroju 
»Pri Petru«, Stahovica. Možnost kasnejše zaposlitve. 

Informacije po tel.: 
041/688-145. 

ODVETNIŠKA DRUŽBA C UČAKAR & VRVIŠČAR 

9 O.P. KAMNIK 

O o d v e t n i k S I L V E S T E R U Č A K A R 

Sporočamo, da se bomo s 15. 8. 2000 
preselili v nove poslovne prostore v Kamniku, 
Steletova 8a (poleg SKG). 

Te l . : 041-614-308 
01-83-10-960 

faks: 01-83-10-965 
E-mai l : Si lvest@siol .net 

Z A H V A L A 

V 95. letu nas je zapustila 
naša draga teta 

F R A N C K A 

K O R B A R 

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodni
kom, sosedom in znancem za podarjeno 

cvetje, sveče, svete maše ter izrečena sožalja. Hvala tudi vsem 
tistim, ki sle našo teto obiskovali v Domu starejših občanov v 
Kamniku ter najlepša hvala patru Robertu za lepo 

opravljen pogrebni obred. Vsem še enkrat hvala. 
Nečakinja Bernarda z družino 

Julij 2000 

Niti zbogom nisi rekel 
niti mke nam podal, 
neusmiljena te smrt je vzela, 
a v naših srcih boš ostal. 

ZAHVALA 

Mnogo prezgodaj nas je nepričakovano 
zapustil naš dobri mož, oče, stari ata, 

sin, brat, stric, tast in svak 

J O Ž E K A K E R 
iz Bistričice 

Iskrena hvala vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in našim 
sodelavcem iz Arborctuma, podjetja Stol Ambienti in Stol Pisarniški 
stoli ter vsem drugim, ki ste ga tako številno pospremili na njegovi 
zadnji poti, darovali cvetje, sveče in sv. maše. Hvala gospodu župniku 
Tonetu Berčanu za lepo opravljen obred, stranjskim pevcem in 

trobentaču za lepo zaigrano Tišino. 

Žalujoči vsi njegovi 
Julij 2000 

Kaj naj reče zdaj beseda, 
kaj naj čuti to srce, 
m pomagala vsa vet/a, 
ne zdravila, ne solze. 

Z A H V A L A 
Ob izgubi naše ljube tete in sestrične 

L J U D M I L E - M I L E 

K L E M E N Č I Č 
rojene Sitar 

se najprisrčnejše zahvaljujemo vsem prijateljem in sorodnikom, ki ste nam 
s sožalji, cvetjem, svečami ali prisotnostjo pri pogrebu olajšali zaloti ob veliki 
izgubi. Zahvaljujemo se patru Borisu, predstojniku Frančiškanskega 
samostana, za svečani obred in tople besede, govorniku in prijatelju dr. 
Nikolaju Sadnikarju, ki je v imenu Zveze borcev čudovito predstavil njeno 
trpljenja polno življenjsko pot. Hvala delavcem Komunalnega podjetja 
Kamnik, praporščakom, pevcem in trobentaču. Posebno zalivalo izražamo 
osebju Doma ostarelih občanov Kamnik, ki so pokojni ž izrednim občutkom 
polepšali in olajšali zadnja leta življenja ter gospe Marički Močnik, ki ji 

je, že onemogli, pomagala in za njo skrbela več kot deset let. 
Njeni žalujoči 

Julij 2000 

Pesem to je tvojo nekdanja podoba: 
ptica, ki leti soncu v objem. 
Pesem • to je tvoja zimska usoda: 
cvet v grobu in cvet na njem. 

(Tone Pavček) 

Z A H V A L A 
Tiho se je od nas poslovila naša 

ljubljena mama, babica in prababica 

V I D A D R O V E N I K 
učiteljica v pokoju 

Iskreno se zahvaljujemo vsem, ki ste nam v težkih trenutkih izrekli 
sožalje, darovali cvetje, sveče in našo drago mamo v tako velikem številu 
pospremili na njeni zadnji poti. Hvala sosedom iz. Tuhinja, gospodu 
župniku Mihu kališniku, pevcem za lepo zapete pesmi in gospe Ivici 
Bajdc za tople poslovilne besede. Hvala osebju Doma starejših občanov 
Kamnik za pomoč in oskrbo in dr. Nadji Pfajfar-Križnič za večletno 
skrb za mamino zdravje. Prav tako se zahvaljujemo organizacijam ZB 
in RK Zg. Tuhinj, Društvu upokojencev Kamnik ter vsem našim 

sodelavkam in sodelavcem. 
Žalujoči vsi njeni 

Julij 2000 

N I Z K O G R A D N J E , 
asfaltiranje in tlakovanje 
dvorišč, dovoznih poti in parkirišč, 
polaganje robnikov i n pralnih plošč , 
izdelovanje betonskih in kamnitih 
opornih zidov - »škarp« 
Tel . : 061/83-13-642, 

041/680-751, 041/800-946. 

A V S E R V I S R T V i n 

T R G O V I N A K O N C I L I A 

Nova telefonska številka 83 91 383 
GSM: 041/715 455 

Vrhpolje 41, Kamnik 
(v gasilskem domu) 

Odprto: 9 h -12 h , 15 h -18 h 

sobota: 10 h -12 h . 

Srct' tvoje zdaj miruje. 
v srcih naših ialosi kljuje. 
Med nami več ni tvojega nasmeha. 
snidenje v nebesih našo je uteha. 

ZAHVALA 

V 78. letu življenja nas je po dolgi in težki 
bolezni zapustil naš dragi brat in stric 

J A N E Z L I P O V Š E K 
i/, Laz 4 

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in 
znancem za izraze sožalja, podarjeno cvetje in sveče ter za številno 
spremstvo na njegovi zadnji poti. Hvala gospodu župniku Mihaelu Kališniku 
za lepo opravljen pogrebni obred, gospodu Zdravku Berlicu in njegovim 
pevcem za ganljivo petje ter gospodu Jožetu Hribarju za besede slovesa. 
Prisrčna hvala vsem, ki boste našega strica ohranili v lepem spominu! 

Žalujoči: sestra Francka, sestra Ivanka in brat Matevž z družinama 
ter drugo sorodstvo 

Laze, Mengeš, julij 2000 

Spomin mi mamo pokopano 
nam v srcu spi... 
umrje mama r.vr prerano, 
četudi sto let dtt'ivi. 

ZAHVALA 
V 87. letu življenja nas je po težki 

bolezni za vedno zapustila naša mama. 
stara mama, tašča in teta 

T O N Č K A G R O Š E L J 
p.d. Petravsova mama iz Buča 

Iskreno se zahvaljujemo' vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in 
znancem za izrečeno sožalje, darovano cvetje, sveče in za svete maše Icr 
številno spremstvo na njeni zadnji poti. Hvala župnikoma Francu Balohu 
in Francu Hočevarju za opravljen pogrebni obred, Se posebno pa smo 
hvaležni g. Balohu za lepe besede ob slovesu naše mame in domačim 

cerkvenim pevcem za ganljivo pelje. Vsem še cnkr.il iskrena hvala. 
Žalujoči vsi njeni 

Julij 2000 

V naših srcih ti naprej iiviš, 
zato pot nas vodi tja, 
kjer v tišini spiš. 
lam lučka Ijuhe.ni vedno gori 
in tvoj nasmeh med nami Uvi. 

V naših srcih ti naprej iiviš, 
zato pot nas vodi tja, 
kjer v tišini spiš. 
lam lučka Ijuhe.ni vedno gori 
in tvoj nasmeh med nami Uvi. 

V SPOMIN 
22. julija bo minilo žalostno leto, odkar 
nas je zapustila naša draga žena, mami, 

babica, sestra in teta 

I V A N K A S P A Č A L 
roj. Osolnik i/. Kamnika 

Vedno boš med nami, mama, saj živiš v naših mislih in srcih. 
Iskrena hvala vsem, ki se je spominjate. 

Vsi njeni 

Julij 2000 

V naših srcih ti naprej živiš, 
zato pot nas vodi tja, 
kjer v tišini spiš. 
Tam lurka ljubezni vedno gori 
in tvoj nasmeh med nami Uvi. 

Z A H V A L A 
Kruta usoda je iz. naše sredine vzela 

dragega moža, očeta, dediči 

M I R O T A G R A D I Š K A 
iz Stahovice 

Iskreno se zahvaljujemo sosedom, sorodnikom, prijateljem. Lovski 
družini Stahovica, PD Kamnik, PD Domžale, sodelavcem in vsem, ki 
ste nam izrekli sožalja, našega očeta pospremili na zadnji poti, mu 
podarili cvetje, sveče in za svete maše. Se posebej velja naša zahvala 
podjetju Zarja Kovis in Mirotovim sodelavcem za vso pomoč in 
podporo v težkih trenutkih. Hvala župnikoma g Berčanu in g. Gradišku 
za opravljen pogrebni obred, stranjskim pevcem za zapete zalostinke, 
govornikom za besede slovesa, trobentaču za zaigrano Tišino in lovcem 

za zadnje slovo. 
Žalujoči: žena Bernarda, hčerka Brigita, sin Jože, vnukinji 

Lavni in Tinkara ter Teja in Tomo 
Julij 2000 

mailto:Silvest@siol.net
http://cnkr.il


T E N 
T O I 4 R S 

Ljubljanska 85, Domžale 
Telefon: 7-240-220 

-mail; 1entousC«'tcntous.si 

I ATA 

A K C I J A - C IPER: 
o d h o d 2 5 . j u l i j i n 1 . a v g u s t 

teden dni z letalom 
- hotel (**) nočitev/zajtrk - samo 69.900 SIT 
- hotel (***) nočitev/zajtrk - samo 79.900 SIT 

ŠE NEKAJ PROSTIH MEST OB JADRANSKI OBALI! 
Še posebej priporočamo počitniške cilje v Dalmaciji. 
Posebna letala oh sobotah iz Ljubljane za Split 
za otoke Hvar in Vis ter Makarska riviera 
ali oh nedeljah iz Ljubljane na Brač 
za Bol, Supetar in Milno na Braću ali Jelšo in Starigrad na Hvaru 
kliknile:www.tentours.si za vročo ponudbo 
NOVO! NOVO! TKNTOIIRS-ova BORZA POČITNIC 
Vsak torek oh 18.50 na radio Hit 
in ob sredah od H.00 do 17.00 na Tentoursove tel. številke in el. pošto. 
Kliknite www.tentours.si za podrobnejše informacije in pravila borze. 
Najboljši ponudnik potuje. Število mest je omejeno. 
F O R M U L A ENA - 2000 
VN Madžarske - Budimpešta, 13. avgust, bus, Stiri-, tri- ali dvodnevni izlet + vstopnica, 
VN Belgije - Spa Francorchamps, 27. avgust, letalo, Štiridnevni izlet + vstopnica 
RIBE, Z N A M K E IN N O G O M E T - FERSKI OTOKI! 
Kvalifikacije za SP v nogometu - Ferski otoki: Slovenija. 
Posebno letalo iz. Ljubljane, od I. do 3. septembra, zahtevajte program! 

Možnost plačila na obroke ali kredit TOM+0%. 

AVTOBUSNI PREVOZI & IZLETI & TURIZEM 
Marjan Vrankar 
Buč 20, Laze, tel.: 061/847-203 
Kamnik, Novi trg 26 A, tel.-faks: 061/817-767 
GSM: 041/606-321 

ORGANIZIRAMO ENODNEVNI IZLET 

NA G R O S S G L O C K N E R 29. JULIJA, 

V AOUALAND IN GARDALAND 28. JULIJA, 
(ODHOD OB 4. URI - POVRATEK OB 23.30), 

ENODNEVNI IZLET V GARDALAND 30. JULIJA, 

NA DIRKE V BUDIMPEŠTO 11., 12., 13. AVGUSTA 

in na NAKUPOVALNE IZLETE V ITALIJO in v LENTI. 

I Z D E L U J E M O : 
L fA u l • cvetlična korita, fontane 

• elemente za ograje 
M • elemente za brežine 

i • c > • tlakovce, plošče 
L M ̂ 9 r 

V. f pB t : • robnike 

1—%\ z • tople grede, kompostnike 

V~ J • kamine, umivalnike 
• mulde, galanterijo 

mm l i l NUDIMO TUDI MONTAŽO ZA TLAKOVCE, 
L J \J ROBNIKE IN OGRAJE 

1225 Lukovica, Vrba 7, tel. 061/735 408 

S11_ E S T 
POSLOVNE STORITVE 

Cenjene stranke obveščamo, da se bomo s 
15. 8. 2000 preselili. Sedaj je naš novi sedež: 
Steletova 8a, Kamnik (poslovni prostori 
stavbi poleg SKG). 

T e l . : 031-614-308 
01-83-10-960 
faks: 01-83-10-965 

E-mail: Silvest@siol.net 

K L I N I K A 

Z A M A L E Ž I V A L I 

VETERINARSTVO 

TRSTENJAK-ZAJC d.o.o. 

Ulica padlih borcev 23, 

Ljubljana 

Odprta je vsak delavnik od 8. do 20. 
ob sobotah od 8. do 13. ure 

ure, 

Naročila sprejemamo na novo telefonsko številko 

01/56-55-120. 

S 4 V 4 
Podjetje za komercialni inženiring, d.o.o 

Trgovina z gradbenim materialom 
Krakovska 4 B, DOMŽALE 

TEL: N.C.: 01/722-00-20 
TRGOVINA: 01/722-05-60 

FAKS: 01/721-32-88 
e-mail: dom@sam.si 

http://www.sam.si 

Trgovina z gradbenim materialom 
Zg. Stranje 1A, STAHOVICA 
TEL: 01/83-27-030, 83-27-035 
FAKS: 01/83-37-045 
e-mail: st&sam.si 

OD OPEKE... DO STREŠNIKA - in še mnogo več...! 

NA NAŠIH PRODAJNIH MESTIH VAM PO UGODNIH 
CENAH NUDIMO VSE ZA GRADNJO IN OBNOVO 

>- KRITINE: BRAMAC, TONDACH, SALONIT, CREATON IN OSTALE 

*i HIDRO IN TERMO IZOLACIJE 

^APNO, CEMENT, MALTIT 

>* FASADE IN FASADNE SISTEME BAL!MIT, JUB in TIM 

>• SCHIEDEL DIMNIKE 
>• ARMA TURNE MREŽE IN BETONSKO ŽELEZO 
>• ROBNIKE, TIAKOVCE, BETONSKA KORITA 
> OPEKO IN OPEČNE IZDELKE VSEH VRST 
>• ORODJE IN OPREMO ZA GRADBENIŠTVO 
>> TER OSTALE ARTIKLE IZ PRODAJNEGA ASORTIMANA 

NUDIMO VAM MOŽNOST DOSTA VE Z A VTOD VI GA LOM 

Izkoristite AKCIJSKE CENE OPEKE MODULARNI 
BLOK, SANITARNE KERAMIKE STRUMICA 

v mesecu juliju! 

V trgovinah Vas pričakujemo vsak dan od 7. do 19. ure, ob sobotah pa od 7. do 13. ure. 

V SAMU NISI NIKOLI SAM! Internet: WWW.SAM.SI 

M a l i o g l a s i : 

Instruiram matematiko, fiziko in 
angleščino za osnovno in srednje 
šole. Tel.: 041/777-240, Luka. 

Oddam dvosobno stanovanje v 
Kamniku za 500 DEM mesečno, 
polletno predplačilo. Tel.: 813-
908, po 20. uri. 

Sedežno garnituro (raztegljiv kavč + 
2 fotelja), odlično ohranjeno, ugo
dno prodam. TeL: 01/125-36-75. 

Najamem garažo ali parkirni 
prostor v bližini Zikove ulice. 
Tel: 041/289-974. 

Instruiram matematiko, fiziko in 
osnove elektrotehnike. Telefon: 
738-157, 041/322-571. 

Naprodaj stanovanja v Kamniku 
prodamo štiri nova stanovanja v centru Kamnika, 

poleg frančiškanskega samostana, velikosti 52 do 72 m2 

BankVVust r i a 
Cred i tans ta l t 
LeMiag 

CA - Leasing Terra, d.o.o. 
Dunajska 21, 1000 Ljubljana 
tel.: 01/236-22-31, 041/395-895 
faks: 01/236-22-32 

dostava 

Kamnik-Mekin je , 
Cankarjeva cesta 45 
(pod mekinjskim samostanom) 

•36EM1 
Pozor!!! 

NOVI TELEFONSKI ŠTEVILKI: 
Odprto: ponedeljek-četrtek od 12' 1 do 2 3 h 

petek in sobota od 1 2 h do 2 4 h , nedelja in prazniki od 1 1 h do 2 2 h 

Tomšičeva 17, Kamnik, tel. 83 91 888 

VAM NUDI PO UGODNIH CENAH: 
POLETNI PROGRAM: PVC mize in stole, senčnike, ležalnike, 
piknik pribor, otroške igrače, blazine... 
barve, lake, gašeno apno, cevi za zalivanje in razne priključke, 
pipe Armal, kolesa Rog in š e in še . . . 
Strokovni nasveti iz sobopleskarske stroke. 
Velika izbira aranžiranih daril. 
Če nimate idej za poročno ali kakšno drugo darilo, lahko podarite 
tudi naše DARILNE BONE. 
Odprto od 7. do 19. ure, ob sobotah od 8. do 12. ure. 

Homar, d.o.o., trgovina Veriga se priporoča! 

S T E K L A R S T V O I R M I 
H O M E C - D O M Ž A L E 
01/721 57 17, 01/722 70 89 
ISDN 01/722 89 97, 01/722 89 98 

* ALU in PVC okna in vrata 
* izdelava termopan stekla 
* brušenje stekla in ogledal 
* izdelava izbočenih stekel 
* peskanje stekel 
* fuzije - vitraži 
* okvirjanje slik 

R T V - H i F i 

SERVIS 
P O P R A V I L O 

R A Č U N A L N I K O V 
KVARK d.o.o I. i• i' • • • i • ' i c 21« KAMNIK, 

inajdete nas v obrtni coni Duplu. <JI 

V O D E N J E 

P O S L O V N I H 

K N J I G Z A $ . p . 

Knjigovodski 

servis 

tel.: 83 92 285 

0609/63 9916 

TRGOVINA ZGAJNAR 
na Bakovniku, Klavčičeva 11, tel.: 814-348 

U G O D N A P O N U D B A ! 
- Ledeni čaj, Lj. mL, 4 okusi, 1 1 79,90 
- radenska, 1,5 I 
- ACE, 1,51 
- sirupi, 4 okusi, 2 1 
- cola, oranžada, 2 I 
- pivo Union, pločevinka, 0,5 I 
- pivo Zlatorog, 

pločevinka, 0,5 I 
- whisky Black Jack, 0,75 I 
- whisky old Premium, 0,75 I 
- olje Cekin, steklenica, 1 I 
- sir Edamec, 1 kg 
- salama hmeljarska, 

poltrajna, 1 kg 

Ponudba velja do prodaje zalog. 

99,90 
149,90 
399,90 
139,90 
129,90 

129,90 
999,90 
999,90 
179,90 
899,90 

399,90 

testenine, 500 g 79,90 
narezek ABC Pomurka, 150 g 95,90 
rdeča pesa, 680 g 49,90 
fižol rjavi + beli, 400 g 59,90 
grah, 400 g 49,90 
alpsko mleko 1,6 + 3,2 m.m. 
Lj. ml., II 129,90 
Milka mlečna, 100 g 99,90 
rolade, 300 g 149,90 
barcaffe, 100 g 139,90 
paprika za vlaganje, 1 kg 130,00 
kis za vlaganje, 3 I 299,90 
Persil gel, 1,5 I 799,90 
Ariel tekoči, 3 1 1.199,90 

V našo trgovino siv povabljeni vsak dan od 7. do 20. ure, 
ob sobotah od 7. do 19. ure in ob nedeljah od 8. do 12. ure. 

http://www.tentours.si
http://www.tentours.si
mailto:Silvest@siol.net
mailto:dom@sam.si
http://www.sam.si
http://WWW.SAM.SI


Z d r u ž e n i 

N A P R E D E K 

K O Č N A 

T A B O R 

Jmm^ 

V E L E 
prijeten nakup 

^ L 3 ^ L W j L i i £ i J U L U l ^ 

M j # m* 

z n i ž a n 

M o d n a h i š a K a m n i k , t e l : 8 3 9 1 - 4 0 4 

N o v a m o d a K a m n i k , t e l : 8 3 1 2 - 5 7 0 

N o v i č a s i 
I I I I / a 1 - SPREJEMAMO 

(na ŠCRM v Kamniku) RABLJENE UČBENIKE 

ZA OSNOVNO IN 

^ 831-90-20 SREDNJO ŠOLO 

Š K O D A Š K E R J A N E C 
Domžale, Krumperška 21 
telefon: 01/710 340, 724 40 85 

Fabia. Novi razred. Nova Škoda.' 

mm 

GLAVNI TRG 11, KAMNIK 
TEL: 831-73-21 

• 
4 

F O T O 
G R O 

Usodne 
v B l a g o v n i c i M e t a l k a K a m n i k 

SIT: 

MATERIALI ZA PAPIRNE 
IZDELKE IN LIKOVNO# 
USTVARJANJE 

Baan W 

F I A T P U N T O 

» K L I M A « 
1.2 SX 60 KM/3V 

Oprema: 2x zračna blazina, 
klimatska naprava, centr. 
zaklepanje, el. stekla, servo 
volan, barvni odbijači, 
potov, računalnik 

Cena od 1,892.000 SIT 

F I A T P U N T O 

» K L I M A « 
1.2 SX 60 KM/3V 

Oprema: 2x zračna blazina, 
klimatska naprava, centr. 
zaklepanje, el. stekla, servo 
volan, barvni odbijači, 
potov, računalnik 

Cena od 1,892.000 SIT 

Dobava takoj. 
POPUSTI ZA VOZILA BRAVO, BRAVA. MAREA 

00180.000 SIT IZ ZALOGE. 
Ugodna prodaja testnih vozil. 

PRODAJA VOZIL: Lahovče 2, tel.: 04/2529 070 
SERVIS VOZIL: Lahovče 40, tel.: 04/2529 050 

1 * 1 

v Svetilniku, Ljubljanska 3/d, Kamnik, 
tel.: 839 71 53, 839 71 54 
S ŠE OBSEŽNEJŠO PONUDBO IN NOVIM 
FOTOGRAFSKIM STUDIOM 
ja fotografiranje porok, rojstnih dni, dokumentov 

Odprto: pon.-petek 730-!*00, sobota 750-

EKSPRES IZDELAVA FOTOGRAFIJ 
FOTOGRAFIRANJE ZA VSE 
VRSTE DOKUMENTOV 
V dobro založeni trgovini vam poleg foto-
materiala in ostalih fotografskih uslug nudimo 
tudi pestro izbiro fotoalbumov, okvirjev, 
daljnogledov, video in avdio kaset. 

Pred odhodom na dopust smo za vat 
pripravili izredno ugodno in pestro ponudb« fotoaparatov, 
da boste lahko posneli zanimivosti in prijetna doživetja. 

pralni stroj Gorenje WA 942 . t f . . j , . 
W V % I TT M P cena s popustorr 

pralni stroj Gorenje WA1142 .4 , A l | 
cena s popustom 

hladilnik Zanussi 
190 L, z zamrzovalnikom 
hladilnik Goldstar 
s o l : W%¥W%* 
visokotlačni aparat 
za pranje pod pritiskom, Electrabeckum, že od... 
Dobra ponudba zložljivih in vrtnih stolov, i vrti 

ležalnikov, gugalnikov. 

G o s p o d i n j s k i a p a r a 

d o s t a v i m o o p r i k l o p i m o j 

• o d p e l j e m o s t a r e g a -

DEJAVNOSTI: 
- bencinski servis 
- avtopralnica 
- bar Pri Koširju 
- prodaja 

kurilnega olja 

DISTRIBUCIJA: 
- Droginih 

izdelkov 
- zmrznjenega 

programa 

OMVISTRABENZ 

KURILNO OLJE 
PO NAJNIŽJIH CENAH 
Brezplačna dostava. 
Naročila sprejemamo 
na tel. št. 83 11 544,83 11 609 
ali direktno prevoznik Dragar Marjan s.p., 
tel. 83 91 582 in 041/691 325. 

METALKA TRGOVINA 
BLAGOVNICA METALKA KAMNIK 
Kamnik. Sutna 37, tel. 01/831 15 55 @ I 

ETALKA 
G0VINA 

K a m n i š k i OBČAN 
S 0 6 1 / 8 3 9 1 3 1 1 

0 4 1 / 6 6 2 4 5 0 


